

Prof. dr hab. n. med. i n. o zdr. mgr zarz. Piotr H. Skarżyński

Cykl wywiadów popularnonaukowych w czasopismach, materiałach dla pacjentów, materiałach internetowych:

1. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 31.05.2025
2. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 31.05.2025
3. przeglądkoninski.pl: Uroczyste otwarcie nowej placówki. Wśród gości pacjent i przyjaciel Maciej Zakościelny: 23.05.2025
4. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 19.05.2025
5. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 19.05.2025
6. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 19.05.2025
7. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 19.05.2025
8. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 18.05.2025
9. facebook.com: JAKIE SŁUCHAWKI WYBRAĆ, ABY DOBRZE SŁUCHAĆ?: 17.05.2025
10. youtube.com: JAKIE SŁUCHAWKI WYBRAĆ, ABY DOBRZE SŁUCHAĆ?: 17.05.2025
11. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 15.05.2025
12. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 15.05.2025
13. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 15.05.2025
14. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 15.05.2025
15. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 15.05.2025
16. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 14.05.2025
17. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 14.05.2025
18. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 14.05.2025
19. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 14.05.2025
20. Polskie Radio 24: SAMO ZDROWIE: 13.05.2025
21. polskieradio24.pl: Rewolucja w leczeniu słuchu. Polska liderem nowych technologii: 13.05.2025
22. bomega.pl: Szumy uszne, problem starzejącego się społeczeństwa: 05.05.2025
23. politykazdrowotna.com: Szumy uszne, problem starzejącego się społeczeństwa: 05.05.2025

24. DZIENNIK WSCHODNI: CENTRUM SŁUCHU I MOWY W LUBLINIE – KOMPLEKSOWA OPIEKA NAD SŁUCHEM, MOWĄ I DROGAMI ODDECHOWYMI: 02.05.2025
25. youtube.com/dziennikwschodni: Centrum Słuchu i Mowy MEDINCUS: 29.04.2025
26. dziennikwschodni.pl: Centrum Słuchu i Mowy MEDINCUS w Lublinie – kompleksowa opieka nad słuchem, mową i drogami oddechowymi: 29.04.2025
27. Polskie Radio Lublin: DZIEN DOBRY RADIO: 25.04.2025
28. Polskie Radio Lublin: WIADOMOŚCI: 24.04.2025
29. Polskie Radio Lublin: SAMORADIO: 24.04.2025
30. radio.lublin.pl: Skąd biorą się problemy ze słuchem i jak im zapobiegać? Rozmowa z ekspertem [ZDJĘCIA]: 24.04.2025
31. focusozdrowiu.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: W Kajetanach operujemy na najwyższym światowym poziomie, ale wciąż szukamy nowych, lepszych rozwiązań: 23.04.2025
32. wum.edu.pl: Międzynarodowa Konferencja Zachód-Wschód ma już 18 lat! I wciąż porusza ważne tematy - tegoroczna dotyczyła opieki medycznej nad pacjentami z niepełnosprawnościami: 15.04.2025
33. pulsmedycyny.pl: Przedstawiamy jury konkursu Supertalenty w Medycynie 2025: 15.04.2025
34. Polskie Radio Program 1: AKTUALNOŚCI RADIOWEJ JEDYNKI: 14.04.2025
35. Radio Jasna Góra: WIADOMOŚCI: 14.04.2025
36. wroclaw.tvp.pl: Co piąty dorosły Polak cierpi na szumy uszne: 14.04.2025
37. serwisrodzinny.pl: Co piąty dorosły Polak cierpi na szumy uszne: 14.04.2025
38. facebook.com: See Bloggers Łódź 2025 to przestrzeń dla tematów, które naprawdę mają znaczenie: 12.04.2025
39. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 31.05.2025
40. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 31.05.2025
41. przegladkoninski.pl: Uroczyste otwarcie nowej placówki. Wśród gości pacjent i przyjaciel Maciej Zakościelny: 23.05.2025
42. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 19.05.2025
43. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 19.05.2025
44. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 19.05.2025
45. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 19.05.2025
46. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 18.05.2025

47. facebook.com: JAKIE SŁUCHAWKI WYBRAĆ, ABY DOBRZE SŁUCHAĆ?:
17.05.2025
48. youtube.com: JAKIE SŁUCHAWKI WYBRAĆ, ABY DOBRZE SŁUCHAĆ?:
17.05.2025
49. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 15.05.2025
50. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 15.05.2025
51. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 15.05.2025
52. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 15.05.2025
53. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 15.05.2025
54. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 14.05.2025
55. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 14.05.2025
56. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 14.05.2025
57. Polskie Radio dla Zagranicy: PR DLA ZAGRANICY: 14.05.2025
58. Polskie Radio 24: SAMO ZDROWIE: 13.05.2025
59. polskieradio24.pl: Rewolucja w leczeniu słuchu. Polska liderem nowych technologii:
13.05.2025
60. bomega.pl: Szumy uszne, problem starzejącego się społeczeństwa: 05.05.2025
61. politykazdrowotna.com: Szumy uszne, problem starzejącego się społeczeństwa:
05.05.2025
62. DZIENNIK WSCHODNI: CENTRUM SŁUCHU I MOWY W LUBLINIE –
KOMPLEKSOWA OPIEKA NAD SŁUCHEM, MOWĄ I DROGAMI
ODDECHOWYMI: 02.05.2025
63. TVP3 Szczecin: KRONIKA: 27.03.2025
64. szczecin.tvp.pl: Rozmowa z prof. Piotr Skarżyński, otolaryngolog, foniatra, audiolog :
28.03.2025
65. szczecin.tvp.pl: Hałas niszczy słuch. Rozmowa z prof. Piotrem Skarżyńskim [WIDEO]:
27.03.2025
66. expressbiznesu.pl: Przyszłościowa dyskusja: 20.03.2025
67. pracodawcagodnyzaufania.pl: Lekarze i sportowcy słyszą o tych samych wyzwaniach:
19.03.2025
68. sport.co.pl: Lekarze i sportowcy słyszą o tych samych wyzwaniach: 19.03.2025
69. kurier365.pl: Lekarze i sportowcy słyszą o tych samych wyzwaniach: 19.03.2025
70. biznesciti.com: Lekarze i sportowcy słyszą o tych samych wyzwaniach: 19.03.2025
71. salon24.pl: Lekarze i sportowcy słyszą o tych samych wyzwaniach: 18.03.2025

72. lodz.se.pl: Świetne wieści dla pacjentów. Supernowoczesny ośrodek w Łodzi już działa: 14.03.2025
73. GAZETA FINANSOWA: O Łodzi znów będzie głośno: 14.03.2025
74. naszeblogi.pl: Więcej opieki medycznej przyciąga do miast: 13.03.2025
75. gf24.pl: O Łodzi znów będzie głośno: 13.03.2025
76. Polskie Radio 24: SAMO ZDROWIE: 12.03.2025
77. Polskie Radio Łódź: POPOŁUDNIE Z RADIEM ŁÓDŹ: 12.03.2025
78. polskieradio24.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch. To wróg serca i mózgu: 12.03.2025
79. kariera.net.pl: Łódź z nowym centrum badania słuchu MEDINCUS: 12.03.2025
80. polskieradio24.pl: Hałas to wróg naszego serca i układu nerwowego. "Trzeba dbać o domowe tło dźwiękowe": 12.03.2025
81. radiolodz.pl: To jest temat. Jak dbać o słuch? [PODCAST]: 12.03.2025
82. gazetapolska.pl: W ołowianych butach zielonej polityki UE: 11.03.2025
83. wgospodarce.pl: Będą promować zdrowy styl życia dla całych rodzin: 11.03.2025
84. azir.edu.pl: Łódź z nowym centrum badania słuchu MEDINCUS: 11.03.2025
85. kurier365.pl: Nowa placówka Centrum Słuchu i Mowy MEDINCUS w Łodzi: 11.03.2025
86. pracodawcagodnyzaufania.pl: Nowa placówka Centrum Słuchu i Mowy MEDINCUS w Łodzi: 07.03.2025
87. zdrowie.co.pl: Nowa placówka Centrum Słuchu i Mowy MEDINCUS w Łodzi: 07.03.2025
88. GAZETA FINANSOWA: WARTO ZADBAĆ O ZDROWY SŁUCH: 07.03.2025
89. gf24.pl: Warto zadbać o zdrowy słuch: 06.03.2025
90. zdrowie.co.pl: XXXII Welconomy w Toruniu. Znany otolaryngolog o profilaktyce wad słuchu: 05.03.2025
91. pracodawcagodnyzaufania.pl: XXXII Welconomy w Toruniu. Znany otolaryngolog o profilaktyce wad słuchu: 05.03.2025
92. kariera.net.pl: Tematami 32. edycji Welconomy Forum in Toruń były m.in. prezydencja w UE, służba zdrowia: 05.03.2025
93. isbiznes.pl: Tematami 32. edycji Welconomy Forum in Toruń były m.in. prezydencja w UE, służba zdrowia: 05.03.2025
94. kurier365.pl: Prof. Skarżyński o profilaktyce słuchu na Welconomy 2025: 05.03.2025
95. pl.investing.com: Tematami 32. edycji Welconomy Forum in Toruń były m.in. prezydencja w UE, służba zdrowia: 05.03.2025

96. stooq.pl: Tematami 32. edycji Welconomy Forum in Toruń były m.in. prezydencja w UE, służba zdrowia: 05.03.2025
97. managerplus.pl: Prewencja chorób cywilizacyjnych i profilaktyka zdrowotna – prof. Skarżyński w gronie prelegentów Welconomy: 05.03.2025
98. biznesciti.com: Nowe technologie: Prof. Skarżyński na Welconomy 2025 o Przyszłości Profilaktyki Zdrowotnej: 05.03.2025
99. tvswietokrzyska.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 05.03.2025
100. termedia.pl: Hałas negatywnie wpływa na cały organizm: 04.03.2025
101. razemztoba.pl: Ekspert: hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 04.03.2025
102. TVP3 Bydgoszcz: ZBLIŻENIA - WIECZORNE: 03.03.2025
103. TVP3 Bydgoszcz: ZBLIŻENIA: 03.03.2025
104. TVP3 Bydgoszcz: ZBLIŻENIA: 03.03.2025
105. TVP3 Bydgoszcz: ZBLIŻENIA: 03.03.2025
106. Radio Chilli Zet: NA CHILLOUCIE: 03.03.2025
107. stooq.com: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 03.03.2025
108. naszesprawy.eu: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 03.03.2025
109. bomega.pl: Prof. Skarżyński: hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 03.03.2025
110. zycieczestochowy.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 03.03.2025
111. bomega.pl: Eksperci alarmują: Tracimy słuch i zdrowie: 03.03.2025
112. bydgoszcz.tvp.pl: Wyzwania współczesnego świata. Dyskusje na Welconomy w Toruniu: 03.03.2025
113. polskienews.pl: Eksperci alarmują: Tracimy słuch i zdrowie: 03.03.2025
114. 24kurier.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 03.03.2025
115. moj.powiat.pl: Największy hałas na Pradze, w którym miejscu jest najgłośniej? Dziś Światowy Dzień Słuchu: 03.03.2025
116. przegladpraski.pl: Największy hałas na Pradze, w którym miejscu jest najgłośniej? Dziś Światowy Dzień Słuchu: 03.03.2025

117. twojezdrowie.rmfm24.pl: Eksperci alarmują: Tracimy słuch i zdrowie: 03.03.2025
118. poradnikzdrowie.pl: Otorynolaryngolog ostrzega: hałas szkodzi nie tylko uszom. Cierpią też serce i psychika: 03.03.2025
119. suski.dlawas.info: hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 03.03.2025
120. zdrowie.radiozet.pl: Ponad 1 mld młodych ludzi jest narażonych na trwałe uszkodzenie słuchu. To jeden z czynników ryzyka: 03.03.2025
121. tvp.info: Tych nawyków będziemy żałować. Polacy coraz gorzej słyszą: 03.03.2025
122. politykazdrowotna.com: Prof. Skarżyński: hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 03.03.2025
123. naukawpolsce.pl: Ekspert: hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 03.03.2025
124. ostrodaflasz.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 03.03.2025
125. GŁOS WIELKOPOLSKI: Hałas nie tylko uszkadza słuch, oddziałuje też na cały organizm: 03.03.2025
126. chojnice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
127. stargard.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
128. jedrzejow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
129. brzeg.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
130. bierun.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
131. elblag.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
132. jaworzyna.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
133. kluczbork.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

134. bialystok.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
135. radom.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
136. rabka.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
137. naklo.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
138. garwolin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
139. lukow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
140. szprotawa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
141. myszkow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
142. jedwabne.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
143. bomega.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
144. losice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
145. krasnystaw.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
146. zlotoryja.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
147. bytow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
148. zielonagora.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
149. radomsko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
150. myslenice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

151. chorzow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
152. chelm.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
153. imielin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
154. jedlicze.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
155. wegorzewo.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
156. choszczno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
157. biskupiec.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
158. czechowicedziedzice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
159. glogow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
160. zdunskawola.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
161. zgorzelec.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
162. mikolajki.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
163. pyrzyce.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
164. wyrzysk.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
165. kozienice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
166. wlodawa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
167. lodz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

168. pisz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
169. dabrowatarnowska.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
170. starachowice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
171. pajeczno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
172. wolow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
173. sulechow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
174. goleniow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
175. opatow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
176. reda.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
177. bialobrzegi.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
178. bialapodlaska.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
179. prudnik.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
180. jastarnia.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
181. strzelcekrainskie.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
182. sokolowpodlaski.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
183. plonsk.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
184. chrzanow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

185. jozefow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
186. dzierzoniow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
187. hajnowka.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
188. tarnobrzeg.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
189. gorakalwaria.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
190. gizycko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
191. ryki.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
192. konskie.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
193. otwock.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
194. kamienpomorski.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
195. inowroclaw.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
196. lublin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
197. stalowawola.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
198. bochnia.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
199. lomza.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
200. pila.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
201. janow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

202. mokolow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
203. krosno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
204. poddebice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
205. wladyslawowo.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
206. kutno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
207. sandomierz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
208. zawiercie.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
209. dzialdowo.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
210. gostyn.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
211. wolin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
212. kepno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
213. niemodlin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
214. ilza.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
215. krakow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
216. hel.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
217. brodnica.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
218. strzyzow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

219. karpacz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
220. mielec.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
221. jastrzebie.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
222. ostrow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
223. lapy.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
224. nowydwormazowiecki.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
225. sanok.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
226. debica.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
227. lidzbark.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
228. sochaczew.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
229. czestochowa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
230. warszawa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
231. walcz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
232. dabrowabialostocka.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
233. tarnowskiegory.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
234. leczna.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
235. slupsk.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

236. kolobrzeg.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
237. tomaszow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
238. ciechanow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
239. gliwice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
240. koluszki.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
241. jeleniagora.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
242. ostroleka.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
243. starogardgdanski.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
244. strzelin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
245. zlotow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
246. tarnow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
247. parczew.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
248. brzesko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
249. drawsko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
250. siemianowice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
251. wschowa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
252. slubice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

253. walbrzych.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
254. zary.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
255. debno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
256. rypin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
257. goldap.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
258. drezdenko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
259. rzeszow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
260. przemysl.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
261. lebork.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
262. tomaszowlubelski.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
263. rybnik.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
264. nowysacz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
265. wyszkow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
266. mragowo.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
267. janikowo.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
268. limanowa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
269. pleszew.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

270. grodzisk.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
271. bychawa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
272. jelczlaskowice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
273. wagrowiec.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
274. krynicamorska.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
275. bielsko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
276. izbica.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
277. lubliniec.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
278. tuchola.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
279. koscierzyna.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
280. lubartow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
281. jordanow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
282. miedzychod.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
283. prabuty.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
284. nidzica.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
285. jaworzno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
286. namyslow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

287. przysucha.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
288. augustow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
289. czluchow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
290. ketrzyn.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
291. tczew.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
292. legionowo.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
293. sepolno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
294. kielce.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
295. gubin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
296. miedzyrzecz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
297. nowogard.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
298. olawa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
299. lask.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
300. bialogard.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
301. braniewo.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
302. zory.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
303. myslowice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

- 304.** grybow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 305.** oborniki.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 306.** ilawa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 307.** olesno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 308.** chelmno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 309.** lwowek.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 310.** staszow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 311.** piotrkow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 312.** gdynia.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 313.** aleksandrow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 314.** srem.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 315.** kazimierzawielka.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 316.** nowytomysl.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 317.** zabrze.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 318.** gorzow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 319.** gdansk.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 320.** karczew.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

- 321.** lowicz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 322.** monki.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 323.** sejny.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 324.** strzelceopolskie.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 325.** brzozow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 326.** ostrzeszow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 327.** katowice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 328.** leczyca.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 329.** leszno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 330.** radzynpodlaski.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 331.** zakopane.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 332.** lipsko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 333.** oswiecim.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 334.** torun.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 335.** ostrowmazowiecka.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 336.** swietochlowice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 337.** zgierz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

- 338.** bielsk.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 339.** klobuck.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 340.** suwalki.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 341.** gostynin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 342.** wloclawek.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 343.** sroda.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 344.** nowemiastolubawskie.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 345.** olsztyn.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 346.** ostrowiec.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 347.** sulecin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 348.** ustka.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 349.** koscian.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 350.** nowydworgdanski.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 351.** jeziorany.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 352.** gryfino.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 353.** pszczyna.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 354.** siedlce.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

355. gozdnica.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
356. ropczyce.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
357. wolsztyn.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
358. lezajsk.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
359. grojec.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
360. raciborz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
361. wisla.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
362. mielno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
363. skierniewice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
364. lancut.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
365. nisko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
366. swidnik.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
367. zagan.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
368. miastax.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
369. kwidzyn.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
370. piaseczno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
371. jarocin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

372. swidnica.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
373. przasnysz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
374. ustrzykidolne.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
375. wegrow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
376. szamotuly.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
377. iwonicz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
378. gryfice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
379. lipno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
380. szubin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
381. szczecin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
382. kolno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
383. bytom.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
384. wysokiemazowieckie.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
385. chelmza.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
386. mlawa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
387. lasin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
388. plock.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

- 389.** swiecie.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 390.** boleslawiec.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 391.** lubsko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 392.** kryniczdroj.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 393.** jaslo.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 394.** belchatow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 395.** glubczyce.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 396.** gorowoilaweckie.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 397.** slupca.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 398.** miechow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 399.** mogilno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 400.** sopot.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 401.** miastko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 402.** morag.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 403.** ciechocinek.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 404.** ruda.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 405.** sucha.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

406. leba.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
407. szczytno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
408. police.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
409. miedzyzdroje.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
410. sosnowiec.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
411. dabrowa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
412. proszowice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
413. pruszcz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
414. bydgoszcz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
415. wroclaw.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
416. zamosc.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
417. wieruszow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
418. paslek.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
419. opoczno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
420. bystrzyca.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
421. kartuzy.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
422. konin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

423. wodzislaw.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
424. naleczow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
425. wloszczowa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
426. nysa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
427. koszalin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
428. zabkowice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
429. pultusk.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
430. radziejow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
431. zambrow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
432. olkusz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
433. wejherowo.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
434. gorlice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
435. sztum.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
436. wielun.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
437. zyrardow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
438. kalisz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
439. olesnica.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

440. kłodzko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
441. opolelubelskie.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
442. swidwin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
443. krasnik.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
444. puck.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
445. gorzno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
446. przeworsk.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
447. zuromin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
448. luban.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
449. kedzierzyn.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
450. mysliborz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
451. minsk.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
452. bartoszyce.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
453. szczecinek.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
454. swinoujście.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
455. pruszków.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
456. sieradz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

457. krotoszyn.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
458. lubin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
459. grabow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
460. zywiec.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
461. skarzysko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
462. zwolen.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
463. gniezno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
464. wieliczka.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
465. siemiatycze.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
466. jawor.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
467. krapkowice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
468. krosnoodrzanskie.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
469. grodziskwielkopolski.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
470. tychy.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
471. kazimierz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
472. milicz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
473. czarnkow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

474. grudziadz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
475. nowasol.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
476. wolomin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
477. polkowice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
478. rawicz.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
479. pabianice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
480. makow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
481. pulawy.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
482. buskozdroj.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
483. ostroda.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
484. grajewo.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
485. belzyce.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
486. bedzin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
487. slawno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
488. rawa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
489. wrzesnia.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
490. turek.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

491. hrubieszow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
492. malbork.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
493. opole.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
494. legnica.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
495. swiebodzin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
496. sokolka.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
497. lubaczow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
498. olecko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
499. sierpc.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
500. insko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
501. srodaslaska.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
502. elk.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
503. nowaruda.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
504. lesko.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
505. lobez.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
506. piekary.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
507. jastrowie.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

- 508.** bilgoraj.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 509.** szydlowiec.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 510.** poznan.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 511.** twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 512.** kolo.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 513.** chodziej.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 514.** znin.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 515.** sycow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 516.** jedlinazdroj.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 517.** kolbuszowa.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 518.** wabrzezno.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 519.** grodkow.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 520.** cieszyn.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 521.** kamiennagora.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 522.** wadowice.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 523.** golub.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
- 524.** nowytarg.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

525. zlocieniec.twoje-miasto.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
526. portal.abczdrowie.pl: Przyczyną może być "zwykła" infekcja. "Dochodzi do nieodwracalnej głuchoty": 02.03.2025
527. powiempolsce.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
528. isokolka.eu: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
529. tvswietokrzyska.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
530. nasztomaszow.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
531. zdrowie.co.pl: Hałas uszkadza nie tylko słuch. Konsekwencji zdrowotnych jest więcej: 02.03.2025
532. medonet.pl: Hałas uszkadza nie tylko słuch. Konsekwencji zdrowotnych jest więcej: 02.03.2025
533. opole.tvp.pl: Ekspert: hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
534. bielsk.eu: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
535. myszkow365.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
536. ki24.info: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
537. rynekzdrowia.pl: Hałas negatywnie wpływa na układ nerwowy. Ekspert ze ze Światowego Centrum Słuchu w Kajetanach przypomina: 02.03.2025
538. spotradomsko.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
539. grudziadz365.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
540. zawiercie365.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
541. rynekzdrowia.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025

542. wroclaw.tvp.pl: Ekspert: hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
543. misyjne.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
544. stooq.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
545. pap.pl: Ekspert: hałas nie tylko uszkadza słuch. Negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
546. radio.rzeszow.pl: Hałas nie tylko uszkadza słuch, ale negatywnie wpływa na cały organizm: 02.03.2025
547. pracodawcagodnyzaufania.pl: Warto zadbać o zdrowy słuch: 28.02.2025
548. pracodawcagodnyzaufania.pl: Czy hałas zagraża naszemu zdrowiu?: 28.02.2025
549. expressbiznesu.pl: Droga do odzyskania konkurencyjności: 28.02.2025
550. zdrowie.co.pl: Czy hałas zagraża naszemu zdrowiu?: 28.02.2025
551. zdrowie.co.pl: Warto zadbać o zdrowy słuch: 28.02.2025
552. topagrar.pl: XXXII edycja Welconomy Forum in Toruń - „Bezpieczna i silna gospodarka, Europo! Droga do odzyskania konkurencyjności" już wkrótce: 27.02.2025
553. pulsmedycyny.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: wprowadzamy nowoczesne rozwiązania w leczeniu wad słuchu: 27.02.2025
554. NEWSWEEK NAUKA: Słodki zapach pamięci: 26.02.2025
555. expressbydgoski.pl: XXXII Welconomy Forum in Toruń - 3 i 4 marca 2025. "Bezpieczna i silna gospodarka, Europo!": 25.02.2025
556. torun.naszemiasto.pl: XXXII Welconomy Forum in Toruń - 3 i 4 marca 2025. "Bezpieczna i silna gospodarka, Europo!": 25.02.2025
557. pomorska.pl: XXXII Welconomy Forum in Toruń - 3 i 4 marca 2025. "Bezpieczna i silna gospodarka, Europo!": 25.02.2025
558. nowosci.com.pl: XXXII Welconomy Forum in Toruń - 3 i 4 marca 2025. "Bezpieczna i silna gospodarka, Europo!": 25.02.2025
559. kurier365.pl: Welconomy 2025: Wyzwania gospodarcze i polityczne w dobie prezydencji Polski w UE: 25.02.2025
560. rynekzdrowia.pl: Priorytety polskiej prezydencji. Debata na WUM: Biała Księga to unikatowy dokument: 25.02.2025
561. wum.edu.pl: O priorytetach polskiej prezydencji w Radzie UE – debata na WUM: 24.02.2025

562. superbiz.se.pl: Welconomy - forum gospodarcze w Toruniu. Start już 3 marca 2025 roku: 24.02.2025
563. cm.umk.pl: Collegium Medicum UMK na Welconomy Forum in Toruń: 24.02.2025
564. zdrowie.co.pl: LISTA STU 2024: znamy wyniki!: 22.02.2025
565. zdrowie-polakow.pl: LISTA STU 2024: znamy wyniki!: 21.02.2025
566. kariera.net.pl: Ważne deklaracje, innowacyjne projekty. Zbliża się Welconomy: 21.02.2025
567. pulsmedycyny.pl: Wybitne osobistości na gali Listy Stu 2024 [GALERIA ZDJĘĆ]: 21.02.2025
568. azir.edu.pl: Ważne deklaracje, innowacyjne projekty. Zbliża się Welconomy: 21.02.2025
569. kurier365.pl: Prezydencja Polski w Radzie UE: szansa na wzmocnienie pozycji kraju i Europy: 19.02.2025
570. polityka.co.pl: Welconomy: Bezpieczna gospodarka i konkurencyjność Europy: 19.02.2025
571. kariera.net.pl: Welconomy Forum in Toruń: Bezpieczna, silna gospodarka i odzyskanie konkurencyjności: 19.02.2025
572. oesg.pl: Welconomy: Bezpieczna gospodarka i konkurencyjność Europy: 19.02.2025
573. raportcsr.pl: Welconomy Forum in Toruń: Bezpieczna, silna gospodarka i odzyskanie konkurencyjności: 19.02.2025
574. pracodawcagodnyzaufania.pl: XXXII Welconomy Forum in Toruń – „Bezpieczna i silna gospodarka, Europo! Droga do odzyskania konkurencyjności”: 19.02.2025
575. polityka.co.pl: XXXII Welconomy Forum in Toruń – „Bezpieczna i silna gospodarka, Europo! Droga do odzyskania konkurencyjności”: 19.02.2025
576. wum.edu.pl: Nasi pracownicy ponownie wśród najbardziej wpływowych osób polskiej medycyny i ochrony zdrowia: 18.02.2025
577. radio.lublin.pl: Lubelscy lekarze wśród najbardziej wpływowych osób w polskiej medycynie: 18.02.2025
578. magazynterazpolska.pl: Medycy i uczeni uhonorowani przez Fundację "Teraz Polska" na liście stu osób mających największy wpływ na medycynę w 2024 r.: 18.02.2025

579. medkurier.pl: LISTA STU: Oto zestawienie najbardziej wpływowych postaci w polskiej medycynie i systemie ochronie zdrowia na rok 2024!: 18.02.2025
580. pozatorun.pl: Dwa tygodnie do startu Welconomy – kto pojawi się na sesji plenarnej?: 17.02.2025
581. tylkotorun.pl: Dwa tygodnie do startu Welconomy – kto pojawi się na sesji plenarnej?: 17.02.2025
582. kurier365.pl: Prof. Skarżyński: Nowoczesne leczenie słuchu w polsce – innowacje i przełomowe technologie: 07.02.2025
583. zdrowie.co.pl: Zadbaj o słuch dzieci w trakcie ferii zimowych – radzi prof. Piotr H. Skarżyński: 05.02.2025
584. pracodawcagodnyzaufania.pl: Zadbaj o słuch dzieci w trakcie ferii zimowych – radzi prof. Piotr H. Skarżyński: 05.02.2025
585. azir.edu.pl: Zadbaj o słuch dzieci w trakcie ferii zimowych – radzi prof. Piotr H. Skarżyński: 05.02.2025
586. kurier365.pl: Jak zadbać o słuch dzieci podczas ferii zimowych? Porady profesora Piotra H. Skarżyńskiego: 05.02.2025
587. superbiz.se.pl: Sztuczna inteligencja zrewolucjonizuje leczenie wad słuchu. Rozmowa z otolaryngologiem: 05.02.2025
588. i.pl: Zadbaj o słuch dzieci w trakcie ferii zimowych - radzi prof. Piotr H. Skarżyński: 04.02.2025
589. pracodawcagodnyzaufania.pl: Co słyszać w medycynie związanej ze słuchem?: 04.02.2025
590. youtube.com/Fundacja XBW: Profesor Piotr H. Skarżyński: Co słyszać w medycynie związanej ze słuchem?: 31.01.2025
591. zdrowie.co.pl: Co słyszać w medycynie związanej ze słuchem?: 31.01.2025
592. pacjenci.pl: Co słyszać w medycynie związanej ze słuchem?: 31.01.2025
593. agencja-informacyjna.com: Deepfake – sztuczna inteligencja w służbie przestępców: 31.01.2025
594. GAZETA FINANSOWA: Sztuczna inteligencja i prawdziwe zagrożenia: 24.01.2025
595. gf24.pl: Sztuczna inteligencja i prawdziwe zagrożenia: 23.01.2025
596. raportcsr.pl: Cyberoszuści zaatakowali prof. Henryka Skarżyńskiego. Posłużyli się deepfake: 23.01.2025

597. pracodawcagodnyzaufania.pl: Prof. Skarżyński zaatakowany przez cyberoszustów za pomocą deepfake: 22.01.2025
598. kurier365.pl: Generatywna AI w akcji: prof. Henryk Skarżyński ofiarą deepfake: 22.01.2025
599. salon24.pl: Prof. Henryk Skarżyński zaatakowany przez cyberoszustów. Posłużyli się deepfake: 22.01.2025
600. i.pl: Deep fake. Prof. Henryk Skarżyński wykorzystany przez cyberoszustów w "reklamie" na Facebooku! Wideo spreparowano z udziałem AI: 17.01.2025
601. gf24.pl: Osoby z niepełnosprawnością – pracownicy, na których czeka rynek: 13.01.2025
602. GAZETA FINANSOWA: OSOBY Z NIEPEŁNOSPRAWNOŚCIĄ - PRACOWNICY, NA KTÓRYCH CZEKA RYNEK: 10.01.2025
603. dziennik365.pl: Osoby z niepełnosprawnością – pracownicy, których potrzebuje rynek: 04.01.2025
604. money365.pl: Osoby z niepełnosprawnością – pracownicy, których potrzebuje rynek: 03.01.2025
605. kariera.net.pl: Osoby z niepełnosprawnością – pracownicy, których potrzebuje rynek: 02.01.2025
606. agencja-informacyjna.com: Osoby z niepełnosprawnością – pracownicy, których potrzebuje rynek: 02.01.2025
607. politykazdrowotna.com: Mizofonia. Gdy dźwięki sprawiają ból: 31.12.2024
608. Polskie Radio PiK: RADIO PLANET I KOMET: 29.12.2024
609. bomega.pl: Tytanowe implanty nosowe wszczepiono w Kajetanach. Koniec z chrapaniem i infekcjami nosa: 27.12.2024
610. politykazdrowotna.com: Tytanowe implanty nosowe wszczepiono w Kajetanach. Koniec z chrapaniem i infekcjami nosa: 27.12.2024
611. progresja.slupsk.pl: Nowatorskie operacje w Światowym Centrum Słuchu; : 19.12.2024
612. Polskie Radio PiK: MUZYKA I SPORT: 15.12.2024
613. TVP Polonia: TELEEXPRESS WEEKEND: 14.12.2024
614. TVP Info: TELEEXPRESS WEEKEND: 14.12.2024
615. kariera.net.pl: Światowe Centrum Słuchu: Pierwsze wszczępienie nowych implantów słuchowych: 14.12.2024

- 616. agencja-informacyjna.com: Światowe Centrum Słuchu: Pierwsze wszczepienie nowych implantów słuchowych: 13.12.2024
- 617. GAZETA FINANSOWA: Nowatorskie rozwiązania technologiczne są już dostępne dla polskich pacjentów: 13.12.2024
- 618. TVP Info: SERWIS INFO DZIEN: 12.12.2024
- 619. zdrowie.co.pl: Pionierskie operacje w Światowym Centrum Słuchu: 12.12.2024
- 620. zdrowie.co.pl: Nowatorskie rozwiązania technologiczne są już dostępne dla polskich pacjentów: 12.12.2024
- 621. pracodawcagodnyzaufania.pl: Pionierskie operacje w Światowym Centrum Słuchu: 12.12.2024
- 622. forum-ekonomiczne.pl: 9 grudnia 2024: trzy przełomowe operacje w Światowym Centrum Słuchu: 12.12.2024
- 623. niepełnosprawni.pl: Nowatorskie operacje w Światowym Centrum Słuchu; prof. Skarżyński: to rewolucja w otocirurgii: 12.12.2024
- 624. gf24.pl: Nowatorskie rozwiązania technologiczne są już dostępne dla polskich pacjentów: 12.12.2024
- 625. TVP3 Szczecin: PANORAMA: 11.12.2024
- 626. TVP3 Białystok: PANORAMA: 11.12.2024
- 627. TVP3 Rzeszów: PANORAMA: 11.12.2024
- 628. TVP3 Wrocław: PANORAMA: 11.12.2024
- 629. TVP3 Olsztyn: PANORAMA: 11.12.2024
- 630. TVP3 Opole: PANORAMA: 11.12.2024
- 631. TVP3 Bydgoszcz: PANORAMA: 11.12.2024
- 632. TVP3 Łódź: PANORAMA: 11.12.2024
- 633. TVP3 Kielce: PANORAMA: 11.12.2024
- 634. TVP3 Kraków: PANORAMA: 11.12.2024
- 635. TVP3 Poznań: PANORAMA: 11.12.2024
- 636. TVP3 Gorzów Wielkopolski: PANORAMA: 11.12.2024
- 637. TVP3 Katowice: PANORAMA: 11.12.2024
- 638. TVP3 Lublin: PANORAMA: 11.12.2024
- 639. TVP3 Gdańsk: PANORAMA: 11.12.2024
- 640. TVP3 Warszawa: PANORAMA: 11.12.2024
- 641. TVP Info: PANORAMA: 11.12.2024
- 642. Polskie Radio Lublin: EUREKA: 11.12.2024

643. Polskie Radio Rzeszów: KALEJDOSKOP: 11.12.2024
644. Polskie Radio 24: PORANEK W PR24: 11.12.2024
645. dlaszpitali.pl: Trzy przełomowe operacje w Światowym Centrum Słuchu: 11.12.2024
646. pap.pl: Przełomowa operacja w Światowym Centrum Słuchu w Kajetanach. Prof. Henryk Skarżyński: implant Mi2000 to rewolucja w otocirurgii [NASZE WIDEO]: 11.12.2024
647. pap.pl: Prof. Henryk Skarżyński: implant Mi2000 to rewolucja w światowej otocirurgii [NASZE WIDEO]: 11.12.2024
648. Polskie Radio 24: KRONIKA SPORTOWA: 10.12.2024
649. RMF MAXX Warszawa: WIADOMOŚCI: 10.12.2024
650. Polskie Radio Wrocław: 13 NUTA: 10.12.2024
651. RMF MAXX Warszawa: WIADOMOŚCI: 10.12.2024
652. RMF MAXX Warszawa: WIADOMOŚCI: 10.12.2024
653. Polskie Radio 24: PORANEK W PR24: 10.12.2024
654. TVP Info: TELEEXPRESS EXTRA: 10.12.2024
655. zdrowie.co.pl: Nowatorskie operacje w Światowym Centrum Słuchu; prof. Skarżyński: to rewolucja w otocirurgii: 10.12.2024
656. naszesprawy.eu: Nowatorskie operacje w Światowym Centrum Słuchu; prof. Skarżyński: to rewolucja w otocirurgii: 10.12.2024
657. healthyandbeauty.pl: Przełomowe operacje w Światowym Centrum Słuchu w Kajetanach: 10.12.2024
658. zdrowie.co.pl: Przełomowe operacje w Światowym Centrum Słuchu w Kajetanach: 10.12.2024
659. medkurier.pl: Nowatorskie w skali światowej i kraju rozwiązania technologiczne dostępne dla polskich pacjentów: 10.12.2024
660. poradnikzdrowie.pl: Trzy nowatorskie operacje jednego dnia. „Niewidzialne” implanty zmieniają świat medycyny: 10.12.2024
661. pulsmedycyny.pl: Nowatorskie operacje w Światowym Centrum Słuchu. Prof. Skarżyński: to rewolucja w otocirurgii: 10.12.2024
662. medkurier.pl: Przełomowe operacje wszczepienia implantów słuchowych w Światowym Centrum Słuchu w Kajetanach: 10.12.2024
663. TVP3 Kraków: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
664. TVP3 Kielce: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024

- 665. TVP3 Rzeszów: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 666. TVP3 Gorzów Wielkopolski: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA:
09.12.2024
- 667. TVP3 Białystok: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 668. TVP3 Gdańsk: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 669. TVP3 Łódź: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 670. TVP3 Wrocław: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 671. TVP3 Opole: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 672. TVP3 Lublin: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 673. TVP3 Bydgoszcz: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 674. TVP3 Szczecin: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 675. TVP3 Poznań: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 676. TVP3 Olsztyn: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 677. TVP3 Katowice: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 678. TVP3 Warszawa: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 679. TVN24 BiŚ: FAKTY: 09.12.2024
- 680. TVN: FAKTY: 09.12.2024
- 681. TVP3 Warszawa: TELEWIZYJNY KURIER WARSZAWSKI: 09.12.2024
- 682. TVP Info: TELEEXPRESS EXTRA: 09.12.2024
- 683. TVP3 Warszawa: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 684. TVP3 Olsztyn: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 685. TVP3 Kielce: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 686. TVP3 Wrocław: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 687. TVP3 Poznań: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 688. TVP3 Opole: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 689. TVP3 Kraków: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 690. TVP3 Szczecin: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 691. TVP3 Katowice: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 692. TVP3 Gorzów Wielkopolski: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA:
09.12.2024
- 693. TVP3 Białystok: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 694. TVP3 Łódź: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 695. TVP3 Bydgoszcz: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
- 696. TVP3 Rzeszów: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024

697. TVP3 Lublin: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
698. TVP3 Warszawa: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 09.12.2024
699. RMF FM: WIADOMOŚCI: 09.12.2024
700. Radio RMF24: WIADOMOŚCI: 09.12.2024
701. rynekzdrowia.pl: Nowatorskie operacje w Światowym Centrum Słuchu. Prof. Skarżyński: to rewolucja w otocirurgii: 09.12.2024
702. fakty.tvn24.pl: Pierwszy na świecie implant słuchowy wszczepiany pod skórę. Przełomowa operacja w Kajetanach: 09.12.2024
703. rynekzdrowia.pl: Nowatorskie operacje w Światowym Centrum Słuchu; prof. Skarżyński: to rewolucja w otocirurgii: 09.12.2024
704. bomega.pl: Najmniejszy implant słuchowy na świecie wszczepiony w Polsce: 09.12.2024
705. rmf24.pl: Najmniejszy implant słuchowy na świecie wszczepiony w Polsce: 09.12.2024
706. newsmed.pl: Prof. Skarżyński: Dzisiejszy dzień to kamień milowy w historii implantów ślimakowych: 09.12.2024
707. zdrowie.co.pl: Pierwsze wszczepienie nowych implantów słuchowych w Światowym Centrum Słuchu: 09.12.2024
708. termedia.pl: Pierwsze wszczepienie nowych implantów słuchowych w Światowym Centrum Słuchu: 09.12.2024
709. politykazdrowotna.com: Profesor Daniel F. Wengen: wynalazca implantu Breathe do nosa. Współpraca z profesorem Piotrem H. Skarżyńskim w Kajetanach.: 09.12.2024
710. dziennik365.pl: 6. Kongres „Zdrowie Polaków”: Sztuczna inteligencja LIFE – czyli odpowiedzialna ewolucja medycyny: 07.12.2024
711. zdrowie-polakow.pl: 9 grudnia 2024: trzy przełomowe operacje w Światowym Centrum Słuchu: 05.12.2024
712. DOBRA MAMA: KIEDY RODZIC POWINIEN ZAPISAĆ DZIECKO DO OTOLARYNGOLOGA?: 01.12.2024
713. Przegląd Praski: Kiedy wizyta u laryngologa jest niezbędna?: 01.12.2024
714. terazpolska.pl: Wyzwania dla liderów polskiej medycyny przyszłości. Debata Fundacji „Teraz Polska” podczas Kongresu Zdrowie Polaków: 29.11.2024

715. facebook.com/magazynterazpolska: Roboty medyczne, innowacyjnie zarządzanie, ambicje liderów i ograniczenia systemu, walka z uprzedzeniami. Leczenie w Polsce dziś i jutro – analizy i prognozy wybitnych lekarzy: 28.11.2024
716. zdrowie.pap.pl: Osoby z niepełnosprawnością – pracownicy, na których czeka rynek: 28.11.2024
717. magazynterazpolska.pl: Roboty medyczne, innowacyjnie zarządzanie, ambicje liderów i ograniczenia systemu, walka z uprzedzeniami. Leczenie w Polsce dziś i jutro – analizy i prognozy wybitnych lekarzy: 28.11.2024
718. czestochowa.naszemiasto.pl: Nowe technologie w medycynie – błogosławieństwo czy przekleństwo? O tym dyskutowano w Częstochowie: 21.11.2024
719. naszemiasto.pl: Nowe technologie w medycynie – błogosławieństwo czy przekleństwo? O tym dyskutowano w Częstochowie: 21.11.2024
720. dziennikzachodni.pl: Na rozdrożu etyki i innowacji: Nowe technologie w medycynie stawiają pytania bez odpowiedzi. O tym dyskutowano w Częstochowie: 20.11.2024
721. facebook.com/soswpulawy: W sobotę 16 listopada w Lublinie miała miejsce konferencja #KOCHAMSŁYSZEĆ2024, trzecia edycja. : 19.11.2024
722. onet.pl: Wyniki aż o 226 proc. lepsze! Tak zapach wpływa na naszą pamięć Wyniki aż o 226 proc. lepsze! : 14.11.2024
723. newsweek.pl: Wyniki aż o 226 proc. lepsze! Tak zapach wpływa na naszą pamięć: 14.11.2024
724. Polskie Radio Szczecin: Tematy dnia: 08.11.2024
725. Polskie Radio Szczecin: TEMATY I MUZYKA: 08.11.2024
726. Polskie Radio Szczecin: WIADOMOŚCI: 08.11.2024
727. szczecin.tvp.pl: Lepsza dostępność leczenia. Otwarcie Centrum Słuchu i Mowy [WIDEO]: 08.11.2024
728. radioszczecin.pl: Nowa nowoczesna siedziba Zachodniopomorskiego Centrum Słuchu [WIDEO, ZDJĘCIA]: 08.11.2024
729. brief.pl: BCC FOR THE FUTURE: WYDARZENIE, KTÓRE INSPIRUJE LIDERÓW POLSKIEGO BIZNESU: 18.10.2024
730. wprost.pl: BCC For the Future: inspirujące wydarzenie dla liderów polskiego biznesu: 16.10.2024
731. nowiny.press: Liderzy Jutra – Biznes Wprost: 16.10.2024
732. razydzisiaj.pl: Liderzy Jutra – Biznes Wprost: 16.10.2024

733. mycompanypolska.pl: BCC For The Future: Wydarzenie, które inspiruje liderów polskiego biznesu: 16.10.2024
734. biznes.wprost.pl: BCC For the Future: inspirujące wydarzenie dla liderów polskiego biznesu: 16.10.2024
735. managerplus.pl: Kongres BCC For the Future: Liderzy Jutra o wyzwaniach i przyszłości polskiej gospodarki: 14.10.2024
736. biznes.newseria.pl: BCC FOR THE FUTURE: LIDERZY JUTRA: 14.10.2024
737. bcc.org.pl: BCC FOR THE FUTURE: WYDARZENIE, KTÓRE INSPIRUJE LIDERÓW POLSKIEGO BIZNESU: 14.10.2024
738. rp.pl: BCC FOR THE FUTURE: wydarzenie, które inspiruje liderów polskiego biznesu: 14.10.2024
739. forumfirm.eu: BCC For the Future: Liderzy Jutra: 14.10.2024
740. pulshr.pl: BCC For the Future. Tak inspiruje się liderów polskiego biznesu: 14.10.2024
741. wnp.pl: BCC For the Future. Tak inspiruje się liderów polskiego biznesu: 14.10.2024
742. tvn24.pl: Wręczono nagrody w konkursie "Wizjoner Polskiej Gospodarki": 11.10.2024
743. rp.pl: BCC For The Future już na stałe zagości w kalendarzach biznesowych w Polsce: 11.10.2024
744. politykazdrowotna.com: Czy mikroRNA pomoże uratować słuch? Eksperti wyjaśniają: 10.10.2024
745. bomega.pl: Strategie wsparcia dla biznesu: 07.10.2024
746. bankier.pl: Strategie wsparcia dla biznesu: 07.10.2024
747. przegladpraski.pl: Kiedy trzeba zapisać dziecko do otolaryngologa? Odpowiada ekspert prof. Piotr H. Skarżyński: 29.09.2024
748. bomega.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: pacjenci oczekują coraz więcej, chcemy leczyć najnowocześniej: 18.09.2024
749. politykazdrowotna.com: Prof. Piotr H. Skarżyński: pacjenci oczekują coraz więcej, chcemy leczyć najnowocześniej: 18.09.2024
750. TVP3 Warszawa: KURIER WARSZAWY I MAZOWSZA: 16.09.2024
751. facebook.com/politykazdrowotna: Zapraszamy na rozmowę z Wiceprzewodniczącym i Sekretarzem Generalnym Konferencji UCHO 2024,

laryngologiem, audiologiem, foniatrą Prof. dr hab. n. med. i n. o zdr. mgr zarz. Piotrem H. Skarżyńskim.: 16.09.2024

752. facebook.com/gazeta finansowa: polska turystyka medyczna może stać się istotnym ogniwem biznesu i wzmacniać system ochrony zdrowia: 16.09.2024
753. facebook.com/ portale medyczne: prof. Piotr H. Skarżyński poprowadził warsztat „Przykłady praktyczne analizy obrazów otoskopowych dla początkujących i zaawansowanych”: 15.09.2024
754. www.facebook.com/krdpfm: Na temat badań profilaktycznych, ich znaczenia dla naszego zdrowia i życia rozmawiamy z profesorem Piotrem Skarżyński: 13.09.2024
755. biznes.interia.pl: Przylatują do Polski na operacje. Korzystają też z oferty turystycznej: 13.09.2024
756. tp.com.pl: Płock. Już jutro rusza Miasteczko Zdrowia. Badania profilaktyczne to monitorowanie stanu naszego zdrowia: 13.09.2024
757. GAZETA FINANSOWA: POLSKA TURYSTYKA MEDYCZNA ISTOTNYM OGNIWEM BIZNESU: 13.09.2024
758. facebook.com/petro news płock: Prof. Piotr Skarżyński, otorynolaryngolog, otorynolaryngolog dziecięcy, audiolog i foniatra, specjalista zdrowia publicznego wyjaśnia, dlaczego warto się badać, zanim rozwinie się choroba: 12.09.2024
759. petronews.pl: Badania profilaktyczne to monitorowanie stanu naszego zdrowia: 12.09.2024
760. kurier365.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: Kiedy rodzic powinien zapisać dziecko do otolaryngologa?: 12.09.2024
761. strefabiznesu.pl: Polska przyciąga coraz więcej pacjentów z zagranicy. To ogromny "zastrzyk" pieniędzy: 12.09.2024
762. zdrowie.co.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: polska turystyka medyczna może stać się istotnym ogniwem biznesu i wzmacniać system ochrony zdrowia: 12.09.2024
763. zdrowie.co.pl: Piotr H. Skarżyński: Kiedy rodzic powinien zapisać dziecko do otolaryngologa?: 12.09.2024
764. gf24.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: polska turystyka medyczna może stać się istotnym ogniwem biznesu i wzmacniać system ochrony zdrowia: 12.09.2024
765. pracodawcagodnyzaufania.pl: Piotr H. Skarżyński: Kiedy rodzic powinien zapisać dziecko do otolaryngologa?: 12.09.2024

766. medexpress.pl: Piotr Skarżyński: Mamy coraz większe oczekiwania wobec innowacji w medycynie: 11.09.2024
767. forsal.pl: Turystyka medyczna w Polsce: potencjał i wyzwania: 06.09.2024
768. pro.rp.pl: Nie tacy groźni turyści medyczni: 05.09.2024
769. superbiz.se.pl: Prof. Skarżyński: Polska turystyka medyczna odrabia straty i stawia czoła nowym wyzwaniom: 04.09.2024
770. zdrowie.co.pl: Tych konferencji nie można przegapić!: 03.09.2024
771. dziennik365.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: Kiedy rodzic powinien zapisać dziecko do otolaryngologa?: 03.09.2024
772. portal.abczdrowie.pl: Mało znany objaw COVID. Nie ignoruj, bo skutek może być nieodwracalny: 03.09.2024
773. HOME & MARKET: POLSKA TURYSTYKA MEDYCZNA ISTOTNYM OGNIWEM BIZNESU: 01.09.2024
774. GAZETA FINANSOWA: KIEDY RODZIC POWINIEN ZAPISAĆ DZIECKO DO OTOLARYNGOLOGA?: 30.08.2024
775. money365.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: Kiedy rodzic powinien zapisać dziecko do otolaryngologa?: 29.08.2024
776. agencja-informacyjna.com: Prof. Piotr H. Skarżyński: Kiedy rodzic powinien zapisać dziecko do otolaryngologa?: 27.08.2024
777. dziecko.co.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: Kiedy rodzic powinien zapisać dziecko do otolaryngologa?: 27.08.2024
778. dziendobry.tvn.pl: Sarsa niemal straciła słuch. Dziś ostrzega fanów: "Organizatorzy koncertów nie mają świadomości, że mogą robić krzywdę": 16.08.2024
779. www.facebook.com/politykazdrowotna: Zawał ucha. Pierwszym objawem jest nagła utrata słuchu: 26.07.2024
780. bomega.pl: Zawał ucha. Pierwszym objawem jest nagła utrata słuchu: 26.07.2024
781. politykazdrowotna.com: Zawał ucha. Pierwszym objawem jest nagła utrata słuchu: 26.07.2024
782. TVP Polonia: PYTANIE NA ŚNIADANIE: 29.06.2024
783. TVP2: PYTANIE NA ŚNIADANIE: 29.06.2024
784. dziendobry.tvn.pl: U Sarsy wystąpiły powikłania po zabiegu. "Słyszałam, że synek płacze. Biegłam do niego, on spał": 28.06.2024
785. TVP Polonia: STUDIO W KONTAKCIE (ODC. 3): 27.06.2024

786. TVP Polonia: STUDIO W KONTAKCIE (ODC. 3): 27.06.2024
787. TVP Polonia: STUDIO W KONTAKCIE (ODC. 3): 26.06.2024
788. bomega.pl: Mizofonia. Gdy dźwięki sprawiają ból: 21.06.2024
789. politykazdrowotna.com: Mizofonia. Gdy dźwięki sprawiają ból: 21.06.2024
790. Polskie Radio Program 3: ZAPRASZAMY DO TRÓJKI: 20.06.2024
791. polskieradio.pl: Klimatyzacja w domu i samochodzie. O czym musimy koniecznie pamiętać? : 20.06.2024
792. facebook.com: <https://www.facebook.com/politykazdrowotna/>: 13.06.2024
793. bomega.pl: Dlaczego głuchniemy?: 13.06.2024
794. politykazdrowotna.com: Dlaczego głuchniemy?: 13.06.2024
795. <https://www.youtube.com/@nazdrowieadamgiza>: Wycięcie migdałków. Co trzeba wiedzieć ? Dlaczego tyle mitów króluje w sieci?: 20.05.2024
796. <https://www.facebook.com/RadioBogoria>: Wpływ klimatyzacji na nasze zdrowie: 22.05.2024
797. TVP Polonia: PANORAMA: 15.05.2024
798. TVP Info: PANORAMA: 15.05.2024
799. jedynka.polskieradio.pl: Przełomowa terapia genowa. 18-miesięczna Opal Sandy odzyskała słuch: 15.05.2024
800. Polskie Radio Program 1: WIĘCEJ ŚWIATA: 14.05.2024
801. dziendobry.tvn.pl: Sarsa w pierwszym wywiadzie o utracie słuchu. "Ja się bałam, że to jest moja ostatnia płyta": 09.05.2024
802. <https://www.facebook.com/RadioBogoria>: Co warto wiedzieć o alergiach?: 08.05.2024
803. oesg.pl: Arkadiusz Bińczyk: Szlak ważnych wydarzeń gospodarczych został przetarty: 26.04.2024
804. zdrowie.co.pl: Raport: Polipy nosa – obciążenie społeczne, systemu ochrony zdrowia, epidemiologia i leczenia: 25.04.2024
805. mzdrowie.pl: Raport: Polipy nosa – obciążenie społeczne, systemu ochrony zdrowia, epidemiologia i leczenia: 25.04.2024
806. pracodawcypomorza.pl: Welconomy 2024 Toruń: 23.04.2024
807. kariera.net.pl: Bińczyk: Szlak ważnych wydarzeń gospodarczych został przetarty: 23.04.2024
808. raportcsr.pl: Bińczyk: Szlak ważnych wydarzeń gospodarczych został przetarty: 23.04.2024

809. TVP Info: SERWIS INFO: 16.04.2024
810. TVP Info: MINAŁ DZIEN: 16.04.2024
811. TVP Info: TELEEXPRESS EXTRA: 16.04.2024
812. kurier365.pl: Pracodawca Godny Zaufania: „Kultura pracy – od strategii do praktyki” – konkluzje: 16.04.2024
813. kariera.net.pl: Welconomy in Toruń. Debata „Kultura pracy – od strategii do praktyki”: 15.04.2024
814. pracodawcagodnyzaufania.pl: Welconomy in Toruń. Debata „Kultura pracy – od strategii do praktyki”: 15.04.2024
815. kariera.net.pl: „Kultura pracy – od strategii do praktyki” – konkluzje: 15.04.2024
816. oesg.pl: „Kultura pracy – od strategii do praktyki” – konkluzje: 15.04.2024
817. raportcsr.pl: „Kultura pracy – od strategii do praktyki” – konkluzje: 15.04.2024
818. kariera.net.pl: Piotr H. Skarżyński: W medycynie korzystajmy z AI, ale rozsądnie: 13.04.2024
819. raportcsr.pl: Piotr H. Skarżyński: W medycynie korzystajmy z AI, ale rozsądnie: 13.04.2024
820. dziennik365.pl: Pracodawca Godny Zaufania: „Kultura pracy – od strategii do praktyki” – konkluzje: 12.04.2024
821. dziennik365.pl: Jacek Janiszewski: Teraz społeczną odpowiedzialnością biznesu jest wspieranie zbrojeniówki: 12.04.2024
822. money365.pl: Jacek Janiszewski: Teraz społeczną odpowiedzialnością biznesu jest wspieranie zbrojeniówki: 12.04.2024
823. GAZETA FINANSOWA: SZTUCZNA INTELIGENCJA MOŻE UZUPEŁNIĆ LUKĘ POKOLENIOWĄ : 12.04.2024
824. money365.pl: Pracodawca Godny Zaufania: „Kultura pracy – od strategii do praktyki” – konkluzje: 11.04.2024
825. kobieta.co.pl: Pracodawca Godny Zaufania: „Kultura pracy – od strategii do praktyki” – konkluzje: 11.04.2024
826. agencja-informacyjna.com: Pracodawca Godny Zaufania: „Kultura pracy – od strategii do praktyki” – konkluzje: 11.04.2024
827. kariera.net.pl: Sztuczna inteligencja może uzupełnić lukę pokoleniową: 11.04.2024
828. gf24.pl: Sztuczna inteligencja może uzupełnić lukę pokoleniową: 11.04.2024

- 829.** youtube.com: Piotr H. Skarżyński: Korzystanie z AI w medycynie wymaga rozsądku: 10.04.2024
- 830.** raportcsr.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: Silna marka budzi zaufanie pacjentów: 09.04.2024
- 831.** executivemagazine.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 09.04.2024
- 832.** naszesprawy.eu: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia: 08.04.2024
- 833.** mediarzeszow.pl: Światowy Dzień Zdrowia, który obchodzony jest 7 kwietnia: 07.04.2024
- 834.** magazynlbq.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia: 07.04.2024
- 835.** pelno.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 836.** dbamy.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 837.** bronie.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami sys: 05.04.2024
- 838.** bozena.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 839.** bogaci.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 840.** delikatny.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024

- 841.** [konto-emerytalne.pl](#): Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 842.** [tei.pl](#): Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 843.** [magistrzy.pl](#): Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 844.** [dzbanki.pl](#): Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 845.** [konto-oszczednosciowe.pl](#): Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 846.** [biuro-maklerskie.pl](#): Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 847.** [edytorstwo.pl](#): Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 848.** [doplata.pl](#): Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 849.** [piekny.pl](#): Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 850.** [kontoonline.pl](#): Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 851.** [luksusy.pl](#): Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024

- 852.** wiarygodni.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 853.** money365.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 854.** korespondenci.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 855.** kontoemerytalne.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 856.** inzynierzy.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 857.** ex-p.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 858.** dlatego.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 859.** zdrowie.co.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia: 05.04.2024
- 860.** zdrowie.co.pl: Światowe Centrum Słuchu w Kajetanach wykonuje najwięcej na świecie operacji poprawiających słuch: 05.04.2024
- 861.** razemztoba.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia: 05.04.2024
- 862.** kontooszczednosciove.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 863.** pulsmedycyny.pl: Światowe Centrum Słuchu w Kajetanach wykonuje najwięcej na świecie operacji poprawiających słuch: 05.04.2024

- 864.** konto-inwestycyjne.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 865.** radioswinoujscie.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 866.** medicalpress.pl: Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w dostępie do badań profilaktycznych i skutecznych terapii: 05.04.2024
- 867.** dla-kobiet.info: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 868.** rbg.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 869.** zdrowie.co.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 870.** medkurier.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia [wideo]: 05.04.2024
- 871.** miesieczniki.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 872.** kierunekfarmacja.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 873.** imieninowe.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 874.** innowacje.newseria.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024
- 875.** biznes.newseria.pl: Dostęp do badań profilaktycznych i skutecznych terapii największymi wyzwaniami systemu ochrony zdrowia. Polska prezydencja w UE może być okazją do zmian w tym zakresie: 05.04.2024

876. zdrowie.co.pl: Prof. Piotr Skarżyński: Cyfryzacja pomoże nam w ulepszaniu efektywności leczenia: 02.04.2024
877. isbnews.tv: Skarżyński, WHC: Cyfryzacja pomoże nam w ulepszaniu efektywności leczenia: 02.04.2024
878. isbzdrowie.pl: Prof. Piotr Skarżyński: Cyfryzacja pomoże nam w ulepszaniu efektywności leczenia: 02.04.2024
879. kariera.net.pl: Welconomy Forum 2024 – AI uzupełni lukę pokoleniową?: 02.04.2024
880. oesg.pl: Welconomy Forum 2024 – AI uzupełni lukę pokoleniową?: 02.04.2024
881. raportcsr.pl: Welconomy Forum 2024 – AI uzupełni lukę pokoleniową?: 02.04.2024
882. pracodawcagodnyzaufania.pl: Welconomy Forum 2024: Sztuczna inteligencja może zastąpić część miejsc pracy i uzupełnić lukę pokoleniową: 02.04.2024
883. publicystyka.ngo.pl: Welconomy Forum 2024: Sztuczna inteligencja może zastąpić część miejsc pracy i uzupełnić lukę pokoleniową: 02.04.2024
884. kariera.net.pl: Welconomy Forum 2024: Sztuczna inteligencja może zastąpić część miejsc pracy i uzupełnić lukę pokoleniową: 02.04.2024
885. HOME & MARKET: SZLAK WAŻNYCH WYDARZEŃ GOSPODARCZYCH ZOSTAŁ PRZETARTY : 01.04.2024
886. GAZETA LEKARSKA: LEKARZE NA LIŚCIE STU : 01.04.2024
887. fakty.bialystok.pl: W Białymstoku wykonano innowacyjny zabieg. Pacjent będzie słyszał: 31.03.2024
888. isbiznes.pl: Skarżyński, WHC: Cyfryzacja pomoże nam w ulepszaniu efektywności leczenia: 29.03.2024
889. TV Toruń: AKTUALNOŚCI TORUŃSKIE: 27.03.2024
890. nowosci.com.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
891. expressbydgoski.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
892. bydgoszcz.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
893. torun.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024

894. aleksandrowkujawski.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
895. rypin.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
896. mogilno.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
897. ciechocinek.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
898. lipno.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
899. inowroclaw.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
900. naklonadnotecia.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
901. brodnica.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
902. chelmno.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
903. wloclawek.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
904. grudziadz.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
905. chelmza.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
906. sepolnokrajenskie.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
907. kujawskopomorskie.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
908. soleckujawski.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
909. tuchola.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
910. znin.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024

911. koronowo.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
912. wabrzezno.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
913. swiecie.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
914. golubdobrzyn.naszemiasto.pl: Mamy jedno zdrowie. Nie dbamy o nie wystarczająco, ale jest dużo lepiej niż kiedyś!: 27.03.2024
915. gazetalekarska.pl: Samorząd zawodowy: lekarze na Liście Stu: 27.03.2024
916. gpcodziennie.pl: W Toruniu debatowano o wyzwaniach w trudnych czasach: 27.03.2024
917. GAZETA POLSKA CODZIENNIE: W TORUNIU DEBATOWANO O WYZWANIACH W TRUDNYCH CZASACH: 27.03.2024
918. TV Toruń: AKTUALNOŚCI TORUŃSKIE: 26.03.2024
919. TV Toruń: AKTUALNOŚCI TORUŃSKIE: 26.03.2024
920. TV Toruń: AKTUALNOŚCI TORUŃSKIE: 26.03.2024
921. zdrowie.co.pl: W Białymstoku wykonano innowacyjny zabieg. Pacjent będzie słyszał: 26.03.2024
922. ddb24.pl: W Białymstoku wykonano innowacyjny zabieg. Pacjent będzie słyszał: 26.03.2024
923. zdrowie.co.pl: Białystok: operacja wszczepienia pierwszego na Podlasiu innowacyjnego implantu ucha środkowego: 26.03.2024
924. forumleczeniara.pl: Białystok: operacja wszczepienia pierwszego na Podlasiu innowacyjnego implantu ucha środkowego: 26.03.2024
925. GAZETA POMORSKA: TORUŃ JEST TERAZ GOSPODARCZĄ STOLICĄ POLSKI : 26.03.2024
926. NOWOŚCI DZIENNIK TORUŃSKI: TORUŃ JEST DZISIAJ GOSPODARCZĄ STOLICĄ POLSKI : 26.03.2024
927. EXPRESS BYDGOSKI: TORUŃ JEST TERAZ GOSPODARCZĄ STOLICĄ POLSKI : 26.03.2024
928. pomorska.pl: XXXI Welconomy Forum in Toruń 2024. To dwa dni rozmów o najbardziej aktualnych problemach gospodarczych: 25.03.2024
929. pulsmedycyny.pl: Pierwszy taki innowacyjny implant ucha środkowego: 25.03.2024

930. money365.pl: Prof. Piotr Skarżyński: Koncepcja One Health bardzo dobrze wpisuje się w ESG: 25.03.2024
931. agencja-informacyjna.com: Prof. Piotr Skarżyński: Koncepcja One Health bardzo dobrze wpisuje się w ESG: 25.03.2024
932. kujawy-pomorze.info: Ciekawa debata na start. Ruszyło Welconomy Forum in Toruń: 25.03.2024
933. bialystokonline.pl: Pierwsza taka operacja na Podlasiu. Lekarze wszczepili innowacyjny implant: 25.03.2024
934. rynekzdrowia.pl: Pierwsze na Podlasiu przeszczepienie innowacyjnego implantu ucha środkowego: 25.03.2024
935. expressbydgoski.pl: Wystartowało Welconomy Forum in Toruń 2024. Odbywa się pod hasłem: "Polska, Europa, Świat - Era zmian": 25.03.2024
936. nowosci.com.pl: Wystartowało Welconomy Forum in Toruń 2024. Odbywa się pod hasłem: "Polska, Europa, Świat - Era zmian": 25.03.2024
937. pomorska.pl: Wystartowało Welconomy Forum in Toruń 2024. Odbywa się pod hasłem: "Polska, Europa, Świat - Era zmian": 25.03.2024
938. radiopik.pl: Polska, Europa, Świat - Era zmian. Startuje Welconomy Forum in Toruń [program]: 25.03.2024
939. termedia.pl: Pierwszy taki implant ucha środkowego: 24.03.2024
940. termedia.pl: Pierwszy taki implant ucha środkowego na Podlasiu: 24.03.2024
941. termedia.pl: Białystok. Pierwszy taki implant ucha środkowego wszczepiony na Podlasiu: 24.03.2024
942. poranny.pl: Dzięki nim pacjent będzie słyszał. Lekarze z kliniki otolaryngologii USB wszczepili nowatorski implant ucha środkowego: 22.03.2024
943. wspolczesna.pl: Dzięki nim pacjent będzie słyszał. Lekarze z kliniki otolaryngologii USB wszczepili nowatorski implant ucha środkowego: 22.03.2024
944. umb.edu.pl: Aktualności Operacja wszczepienia pierwszego na Podlasiu innowacyjnego implantu ucha środkowego: 22.03.2024
945. radio.bialystok.pl: W USB w Białymstoku lekarze przeprowadzili operację wszczepienia innowacyjnego implantu ucha środkowego: 22.03.2024
946. tygodnikbydgoski.pl: XXXI Welconomy Forum in Toruń - wyzwania stojące przed Polską, Europą i światem.: 22.03.2024
947. raportcsr.pl: Welconomy Forum – platforma debaty o największych wyzwaniach współczesności: 22.03.2024

- 948.** GAZETA FINANSOWA: NADCHODZI ERA ZMIAN. WIELKIE SPOTKANIE W TORUNIU : 22.03.2024
- 949.** youtube.com: Prof. Piotr H. Skarżyński: Silna marka w medycynie musi wzbudzać zaufanie wśród pacjentów: 21.03.2024
- 950.** youtube.com: Podcast Społecznie Odpowiedzialny: 21.03.2024
- 951.** pomorska.pl: Welconomy Forum in Toruń już 25 marca. Takie debaty odbędą na ważnym forum gospodarczym!: 21.03.2024
- 952.** polityka.co.pl: Nadchodzi era zmian. Wielkie spotkanie w Toruniu: 21.03.2024
- 953.** pozatorun.pl: O wyzwaniach współczesności na Welconomy Forum: 21.03.2024
- 954.** expressbydgoski.pl: Welconomy Forum in Toruń już 25 marca. Takie debaty odbędą na ważnym forum gospodarczym!: 21.03.2024
- 955.** gf24.pl: Nadchodzi era zmian. Wielkie spotkanie w Toruniu: 21.03.2024
- 956.** nowosci.com.pl: Welconomy Forum in Toruń już 25 marca. Takie debaty odbędą na ważnym forum gospodarczym!: 21.03.2024
- 957.** tvrepublika.pl: Eksperci przedstawili rekomendacje dotyczące wyzwań związanych z ESG [wideo]: 21.03.2024
- 958.** tylkotorun.pl: O wyzwaniach współczesności na Welconomy Forum: 21.03.2024
- 959.** raportcsr.pl: Piotr Skarżyński: Właściwy łańcuch leczenia to podstawa: 20.03.2024
- 960.** energetyka24.com: Welconomy Forum – platforma debaty o największych wyzwaniach współczesności: 19.03.2024
- 961.** zdrowie.co.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: wymiana doświadczeń specjalistów daje korzyści pacjentom z zaburzeniami słuchu: 15.03.2024
- 962.** pulsmedycyny.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: wymiana doświadczeń specjalistów daje korzyści pacjentom z zaburzeniami słuchu: 15.03.2024
- 963.** zdrowie.co.pl: LISTA STU 2023: poznaj najbardziej wpływowe osoby w medycynie i ochronie zdrowia: 12.03.2024
- 964.** zdrowie-polakow.pl: LISTA STU 2023: poznaj najbardziej wpływowe osoby w medycynie i ochronie zdrowia: 12.03.2024
- 965.** PULS MEDYCyny: WYMIANA DOŚWIADCZEŃ SPECJALISTÓW DAJE KORZYŚCI PACJENTOM Z ZABURZENIAMI SŁUCHU: 08.03.2024
- 966.** wum.edu.pl: Lista Stu ogłoszona. Znalazło się na niej 21 naszych pracowników: 05.03.2024

967. medicalpress.pl: Ogłoszono listę 100 najbardziej wpływowych osób w medycynie: 05.03.2024
968. pulsmedycyny.pl: LISTA STU 2023: MEDYCYNĄ: 04.03.2024
969. Polskie Radio Lublin: WIADOMOŚCI: 03.03.2024
970. Polskie Radio Program 1: WIADOMOŚCI: 03.03.2024
971. Polskie Radio Koszalin: WIADOMOŚCI: 03.03.2024
972. rynekzdrowia.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: szansą dla skutecznej profilaktyki jest medycyna pracy i lokalna polityka: 03.03.2024
973. zdrowie.co.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: szansą dla skutecznej profilaktyki jest medycyna pracy i lokalna polityka: 03.03.2024
974. TVP Info: GOŚĆ WIECZORU: 29.02.2024
975. portal.abczdrowie.pl: Atakuje kluczowy zmysł. U 40 proc. chorych dochodzi do nawrotu: 26.02.2024
976. dziennik365.pl: Czy wdrażanie ESG prowadzi do innowacyjności i konkurencyjności? 7 wniosków liderów zrównoważonego rozwoju: 15.02.2024
977. GAZETA FINANSOWA: EKSPERCI PRZEDSTAWILI REKOMENDACJE DOTYCZĄCE WYZWAŃ ZWIĄZANYCH Z ESG: 09.02.2024
978. zdrowie.co.pl: III Kongres ESG „Liderzy zrównoważonego rozwoju – Europa”: 08.02.2024
979. dziennik365.pl: III Kongres ESG: wyzwania ESG – 11 rekomendacji ekspertów: 08.02.2024
980. gf24.pl: III Kongres ESG „Liderzy zrównoważonego rozwoju – Europa”: 08.02.2024
981. DZIENNIK GAZETA PRAWNA: LUDZIE W CENTRUM UWAGI: 07.02.2024
982. kariera.net.pl: III Kongres ESG „Liderzy zrównoważonego rozwoju – Europa” – eksperci przedstawili rekomendacje dotyczące wyzwań związanych z ESG: 06.02.2024
983. adamed.com: Adamed Pharma partnerem głównym III Kongresu ESG „Liderzy zrównoważonego rozwoju - Europa”: 06.02.2024
984. raportcsr.pl: III Kongres ESG „Liderzy zrównoważonego rozwoju – Europa” – eksperci przedstawili rekomendacje dotyczące wyzwań związanych z ESG: 06.02.2024
985. agencja-informacyjna.com: III Kongres ESG: wyzwania ESG – 11 rekomendacji ekspertów: 06.02.2024

986. gospodarka.sos.pl: III Kongres ESG: wyzwania ESG – 11 rekomendacji ekspertów: 06.02.2024
987. polityka.co.pl: Wyzwania związane z ESG – rekomendacje ekspertów III Kongresu ESG – Europa: 06.02.2024
988. swiatoze.pl: Wyzwania związane z ESG – rekomendacje ekspertów III Kongresu ESG – Europa: 06.02.2024
989. archnews.pl: Eksperci przedstawili rekomendacje dotyczące wyzwań związanych z ESG: 05.02.2024
990. publicystyka.ngo.pl: Eksperci przedstawili rekomendacje dotyczące wyzwań związanych z ESG [patronat ngo.pl]: 05.02.2024
991. terazpolska.pl: Rekomendacje liderów zrównoważonego rozwoju podczas III Kongresu ESG: 05.02.2024
992. centrumpr.pl: Eksperci przedstawili rekomendacje dotyczące wyzwań związanych z ESG: 05.02.2024
993. news.kafito.pl: Eksperci przedstawili rekomendacje dotyczące wyzwań związanych z ESG: 05.02.2024
994. bizn.archnews.pl: Eksperci przedstawili rekomendacje dotyczące wyzwań związanych z ESG: 05.02.2024
995. youtube.com: III Kongres ESG. Wyzwania ESG: 02.02.2024
996. polityka.co.pl: III Kongres ESG – rekomendacje ekspertów dotyczące wyzwań ESG: 02.02.2024
997. oesg.pl: III Kongres ESG – rekomendacje ekspertów dotyczące wyzwań ESG: 02.02.2024
998. publicystyka.ngo.pl: III Kongres ESG „Liderzy zrównoważonego rozwoju – Europa”: eksperci przedstawili rekomendacje dotyczące wyzwań związanych z ESG [patronat ngo.pl]: 02.02.2024
999. gazetaprawna.pl: III Kongres ESG „Liderzy zrównoważonego rozwoju - Europa” – eksperci przedstawili rekomendacje dotyczące wyzwań związanych z ESG: 02.02.2024
1000. polecanybiznes.pl: 26.01.2024: Wektory 2023 – wyróżnienia organizacji pracodawców w Polsce: <http://polecanybiznes.pl/wektory-2023-wyroznienia-organizacji-pracodawcow-w-polsce/>
1001. oesg.pl: 23.01.2024: Prof. Piotr H. Skarżyński ze statuetką Wektora 2023: <http://oesg.pl/prof-piotr-h-skarzynski-ze-statuetka-wektora-2023/>

- 1002.** biznesciti.com: 22.01.2024: Wektor 2023 - Prof. Piotr H. Skarżyński zdobywca nagrody: <http://biznesciti.com/nagrody-i-rankingi/item/13575-wektor-2023-prof-piotr-h-skar%c5%bcy%c5%84ski-zdobywca-nagrody.html>
- 1003.** kurier365.pl: 22.01.2024: Prof. Piotr H. Skarżyński zdobywca nagrody Wektor 2023: <http://kurier365.pl/biznes/32704-prof-piotr-h-skar%c5%bcy%c5%84ski-zdobywca-nagrody-wektor-2023.html>
- 1004.** dziennik365.pl: 18.01.2024: Prof. Piotr H. Skarżyński zdobywca nagrody Wektor 2023: <http://dziennik365.pl/prof-piotr-h-skarzynski-zdobywca-nagrody-wektor-2023>
- 1005.** zdrowie.co.pl: 18.01.2024: Gala Wektory 2023. Kto zasłużył w tym roku na to prestiżowe wyróżnienie?: <http://zdrowie.co.pl/gala-wektory-2023-kto-zasluzyl-w-tym-roku-na-to-prestizowe-wyroznienie-7891771.html>
- 1006.** healthyandbeauty.pl: 18.01.2024: Gala Wektory 2023. Kto zasłużył w tym roku na to prestiżowe wyróżnienie?: <http://healthyandbeauty.pl/gala-wektory-2023-kto-zasluzyl-w-tym-roku-na-to-prestizowe-wyroznienie/>
- 1007.** kariera.net.pl: 17.01.2024: Prof. Piotr H. Skarżyński zdobywca nagrody Wektor 2023: <http://kariera.net.pl/prof-piotr-h-skarzynski-zdobywca-nagrody-wektor-2023-7875994.html>
- 1008.** agencja-informacyjna.com: 17.01.2024: Prof. Piotr H. Skarżyński zdobywca nagrody Wektor 2023: <http://agencja-informacyjna.com/prof-piotr-h-skarzynski-wektor-2023/>
- 1009.** medkurier.pl: 16.01.2024: Prof. Piotr H. Skarżyński ze statuetką Wektora 2023: <http://medkurier.pl/prof-piotr-h-skarzynski-ze-statuetka-wektora-2023/>
- 1010.** zdrowie.co.pl: 16.01.2024: Medyczny „Wektor 2023”: <http://zdrowie.co.pl/medyczny-wektor-2023-7835218.html>
- 1011.** pracodawcagodnyzaufania.pl: 16.01.2024: Prof. Piotr H. Skarżyński ze statuetką Wektora 2023: <http://pracodawcagodnyzaufania.pl/prof-piotr-h-skarzynski-ze-statuetka-wektora-2023/>
- 1012.** mp.pl: 16.01.2024: Prof. Piotr Skarżyński ze statuetką Wektora 2023: <http://www.mp.pl/otolaryngologia/aktualnosci/339759,prof-piotr-skarzynski-ze-statuetka-wektora-2023>
- 1013.** zdrowie-polakow.pl: 16.01.2024: Medyczny „Wektor 2023”: <http://zdrowie-polakow.pl/medyczny-wektor-2023/>

- 1014.** kariera.net.pl: 16.01.2024: Prof. Piotr H. Skarżyński ze statuetką Wektora 2023:
<http://kariera.net.pl/prof-piotr-h-skarzynski-ze-statuetka-wektora-2023-7829683.html>
- 1015.** medexpress.pl: 16.01.2024: Prof. Piotr H. Skarżyński ze statuetką Wektora 2023: <http://www.medexpress.pl/wydarzenia-kampanie/prof-piotr-h-skarzynski-ze-statuetka-wektora-2023/>
- 1016.** raportcsr.pl: 16.01.2024: Prof. Piotr H. Skarżyński ze statuetką Wektora 2023:
<http://raportcsr.pl/prof-piotr-h-skarzynski-ze-statuetka-wektora-2023/>
- 1017.** ekonomista.pl: 15.01.2024: Wektory 2023 rozdane!: <http://ekonomista.pl/wektory-2023-rozdane/>
- 1018.** pracodawcyrp.pl: 14.01.2024: WEKTORY 2023 rozdane!: <http://pracodawcyrp.pl/aktualnosci/wektory-2023-rozdane>
- 1019.** pracodawcyrp.pl: 14.01.2024: WEKTORY 2022 rozdane!: <http://pracodawcyrp.pl/aktualnosci/wektory-2022-rozdane>
- 1020.** flesz.news: 14.01.2024: WEKTORY 2023 ROZDANE !: <http://flesz.news/wektory-2023-rozdane/>
- 1021.** forbes.pl: 14.01.2024: Prof. Skarżyński: połączenie biznesu i medycyny jest trudne: <http://www.forbes.pl/biznes/prof-skarzynski-polaczenie-biznesu-i-medycyny-jest-trudne/zcx9sx0>
- 1022.** superbiz.se.pl: 14.01.2024: Przyznano Wektory 2023. Hołownia i Kosiniak-Kamysz uhonorowani na uroczystej gali: <http://superbiz.se.pl/wiadomosci/przyznano-wektory-holownia-i-kosinika-kamysz-uhonorowani-na-uroczystej-gali-aa-8yLf-h868-hWu4.html>
- 1023.** terazpolska.pl: 14.01.2024: Prof. Piotr Skarżyński ze statuetką Wektora 2023:
<http://terazpolska.pl/pl/a/Prof-Piotr-Skarzynski-ze-statuetka-Wektora-2023>
- 1024.** zawiercie365.pl: 14.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: http://zawiercie365.pl/pl/11_wiadomosci/26262_pracodawcy-rp-holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-za-stworzenie-trzeciej-drogi.html
- 1025.** myszkow365.pl: 14.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: http://myszkow365.pl/pl/11_wiadomosci/25401_pracodawcy-rp-holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-za-stworzenie-trzeciej-drogi.html
- 1026.** tvn24.pl: 14.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://tvn24.pl/biznes/z-kraju/pracodawcy->

rp-szymon-holownia-i-wladyslaw-kosiniak-kamysz-wyroznieni-za-stworzenie-trzeciej-drogi-st7721918

- 1027.** jeziorany.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jeziorany.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1028.** skierniewice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://skierniewice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1029.** ostroleka.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ostroleka.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1030.** nasztomaszow.pl: 14.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://www.nasztomaszow.pl/artykul/44212,pracodawcy-rp-holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-za-stworzenie-trzeciej-drogi>
- 1031.** wegorzewo.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wegorzewo.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1032.** przeworsk.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://przeworsk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1033.** pajeczno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://pajeczno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1034.** kazimierz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kazimierz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1035.** zwolen.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zwolen.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1036.** imielin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://imielin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1037.** zuromin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zuromin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1038.** wegrow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wegrow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1039.** belzyce.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://belzyce.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1040.** przysucha.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://przysucha.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1041.** gorowoilaweckie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gorowoilaweckie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1042.** zlotow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zlotow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1043.** lancut.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lancut.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1044.** szprotawa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://szprotawa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1045.** gostynin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gostynin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1046.** goldap.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://goldap.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1047.** sulechow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sulechow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1048.** nowasol.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://nowasol.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1049.** piotrkow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://piotrkow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1050.** zyrardow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zyrardow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1051.** zlatoryja.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zlatoryja.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1052.** opatow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://opatow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1053.** poddebice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://poddebice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1054.** sycow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sycow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1055.** mikolajki.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://mikolajki.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1056.** sucha.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sucha.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1057.** przasnysz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://przasnysz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1058.** miedzydroje.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://miedzydroje.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1059.** slupca.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://slupca.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1060.** izbica.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://izbica.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1061.** insko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://insko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1062.** jedlinazdroj.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jedlinazdroj.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1063.** lezajsk.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lezajsk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1064.** jastarnia.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jastarnia.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1065.** lidzbark.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lidzbark.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1066.** karpacz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://karpacz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1067.** lesko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lesko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1068.** janikowo.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://janikowo.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1069.** czarnkow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://czarnkow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1070.** zdunskawola.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zdunskawola.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1071.** zielonagora.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zielonagora.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1072.** zamosc.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zamosc.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1073.** wyrzysk.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wyrzysk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1074.** slupsk.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://slupsk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1075.** ostroda.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ostroda.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1076.** wyszkow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wyszkow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1077.** swidwin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://swidwin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1078.** wielun.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wielun.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1079.** suwalki.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://suwalki.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1080.** trzebnica.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://trzebnica.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1081.** zambrow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zambrow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1082.** wolomin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wolomin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1083.** rawa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://rawa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1084.** zywiec.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zywiec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1085.** skarzysko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://skarzysko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1086.** srodaslaska.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://srodaslaska.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1087.** rawicz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://rawicz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1088.** ostrowiec.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ostrowiec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1089.** kolbuszowa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kolbuszowa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1090.** koscierzyna.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://koscierzyna.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1091.** olesno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://olesno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1092.** kwidzyn.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kwidzyn.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1093.** krotoszyn.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://krotoszyn.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1094.** dziendobrypomorze.pl: 14.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: http://dziendobrypomorze.pl/pl/699_wybory/59510_pracodawcy-rp-holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-za-stworzenie-trzeciej-drogi.html
- 1095.** stargard.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://stargard.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1096.** szczecin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://szczecin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1097.** strzelin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://strzelin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1098.** rabka.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://rabka.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1099.** pila.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://pila.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1100.** sanok.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sanok.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1101.** swidnik.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://swidnik.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1102.** sierpc.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sierpc.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1103.** poznan.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: [http: //poznan.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700](http://poznan.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700)
- 1104.** pruszcz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: [http: //pruszcz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700](http://pruszcz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700)
- 1105.** pabianice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: [http: //pabianice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700](http://pabianice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700)
- 1106.** ustrzykidolne.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: [http: //ustrzykidolne.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700](http://ustrzykidolne.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700)
- 1107.** rzeszow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: [http: //rzeszow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700](http://rzeszow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700)
- 1108.** mielec.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: [http: //mielec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700](http://mielec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700)
- 1109.** sztum.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: [http: //sztum.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700](http://sztum.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700)
- 1110.** leba.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: [http: //leba.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700](http://leba.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700)
- 1111.** oswiecim.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: [http: //oswiecim.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700](http://oswiecim.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700)
- 1112.** pultusk.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: [http: //pultusk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700](http://pultusk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700)
- 1113.** prabuty.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: [http: //prabuty.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700](http://prabuty.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700)

- 1114.** **lodz.twoje-miasto.pl:** 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lodz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1115.** **lubsko.twoje-miasto.pl:** 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lubsko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1116.** **koszalin.twoje-miasto.pl:** 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://koszalin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1117.** **legnica.twoje-miasto.pl:** 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://legnica.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1118.** **plock.twoje-miasto.pl:** 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://plock.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1119.** **malbork.twoje-miasto.pl:** 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://malbork.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1120.** **lomza.twoje-miasto.pl:** 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lomza.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1121.** **lublin.twoje-miasto.pl:** 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lublin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1122.** **konin.twoje-miasto.pl:** 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://konin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1123.** **krakow.twoje-miasto.pl:** 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://krakow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1124.** **lipno.twoje-miasto.pl:** 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lipno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1125.** lasin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lasin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1126.** walcz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://walcz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1127.** swiebodzin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://swiebodzin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1128.** szczytno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://szczytno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1129.** tarnobrzeg.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://tarnobrzeg.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1130.** ostrow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ostrow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1131.** tomaszowlubelski.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://tomaszowlubelski.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1132.** otwock.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://otwock.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1133.** radomsko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://radomsko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1134.** oborniki.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://oborniki.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1135.** opoczno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://opoczno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1136.** przemysl.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://przemysl.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1137.** myslenice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://myslenice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1138.** nowysacz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://nowysacz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1139.** pszczyna.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://pszczyna.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1140.** nowytarg.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://nowytarg.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1141.** nowytomysl.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://nowytomysl.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1142.** kazimierzawielka.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kazimierzawielka.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1143.** gorlice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gorlice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1144.** lubin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lubin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1145.** kepno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kepno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1146.** legionowo.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://legionowo.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1147.** szydlowiec.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://szydlowiec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1148.** polkowice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://polkowice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1149.** paslek.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://pasleyk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1150.** szamotuly.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://szamotuly.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1151.** stryzow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://stryzow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1152.** zgorzelec.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zgorzelec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1153.** wolow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wolow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1154.** nidzica.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://nidzica.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1155.** lukow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lukow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1156.** srem.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://srem.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1157.** sokolowpodlaski.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sokolowpodlaski.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1158.** plonsk.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://plonsk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1159.** ostrzeszow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ostrzeszow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1160.** nowydwormazowiecki.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://nowydwormazowiecki.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1161.** wloszczowa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wloszczowa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1162.** wolsztyn.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wolsztyn.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1163.** pinczow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://pinczow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1164.** nisko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://nisko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1165.** ropczyce.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ropczyce.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1166.** pyrzyce.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://pyrzyce.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1167.** olecko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://olecko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1168.** piaseczno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://piaseczno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1169.** prudnik.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://prudnik.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1170.** miastko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://miastko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1171.** pisz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://pisz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1172.** nowaruda.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://nowaruda.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1173.** ostrowmazowiecka.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ostrowmazowiecka.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1174.** mysliborz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://mysliborz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1175.** miedzychod.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://miedzychod.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1176.** minsk.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://minsk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1177.** lubliniec.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lubliniec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1178.** luban.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://luban.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1179.** miechow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://miechow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1180.** myslowice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://myslowice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1181.** myszkow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://myszkow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1182.** koscian.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://koscian.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1183.** kutno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kutno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1184.** leszno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://leszno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1185.** kamiennagora.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kamiennagora.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1186.** jozefow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jozefow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1187.** lowicz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lowicz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1188.** jelczlaskowice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jelczlaskowice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1189.** lask.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lask.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1190.** kolo.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kolo.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1191.** lapy.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lapy.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1192.** limanowa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://limanowa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1193.** kedzierzyn.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kedzierzyn.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1194.** debno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://debno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1195.** jarocin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jarocin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1196.** glubczyce.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://glubczyce.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1197.** choszczno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://choszczno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1198.** jedrzejow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jedrzejow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1199.** elk.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://elk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1200.** gostyn.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gostyn.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1201.** gryfino.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gryfino.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1202.** gryfice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gryfice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1203.** dabrowatarnowska.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://dabrowatarnowska.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1204.** dzialdowo.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://dzialdowo.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1205.** biskupiec.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://biskupiec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1206.** buskozdroy.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://buskozdroy.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1207.** bierun.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bierun.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1208.** chodziej.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://chodziej.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1209.** bystrzyca.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bystrzyca.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1210.** pruszkow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://pruszkow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1211.** zgierz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zgierz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1212.** zawiercie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zawiercie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1213.** swietochlowice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://swietochlowice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1214.** strzelceopolskie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://strzelceopolskie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1215.** nowydworgdanski.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://nowydworgdanski.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1216.** wlodawa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wlodawa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1217.** wagrowiec.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wagrowiec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1218.** staszow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://staszow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1219.** nowogard.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://nowogard.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1220.** nowemiastolubawskie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://nowemiastolubawskie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1221.** piekary.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://piekary.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1222.** police.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://police.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1223.** turek.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://turek.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1224.** tarnowskiegory.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://tarnowskiegory.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1225.** szubin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://szubin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1226.** szczecinek.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://szczecinek.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1227.** sroda.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sroda.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1228.** reda.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://reda.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1229.** namyslow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://namyslow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1230.** morag.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://morag.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1231.** opole.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://opole.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1232.** pleszew.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://pleszew.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1233.** olesnica.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://olesnica.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1234.** olsztyn.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://olsztyn.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1235.** krapkowice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://krapkowice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1236.** lebork.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lebork.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1237.** nysa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://nysa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1238.** olawa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://olawa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1239.** kozienice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kozienice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1240.** koluszki.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://koluszki.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1241.** konskie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://konskie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1242.** lubartow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lubartow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1243.** jeleniagora.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jeleniagora.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1244.** dzierzoniow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://dzierzoniow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1245.** elblag.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://elblag.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1246.** kluczbork.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kluczbork.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1247.** kłodzko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kłodzko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1248.** bochnia.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bochnia.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1249.** gorakalwaria.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gorakalwaria.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1250.** goleniow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://goleniow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1251.** jawor.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jawor.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1252.** jastrzebie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jastrzebie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1253.** jaworzno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jaworzno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1254.** cieszyn.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://cieszyn.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1255.** ciechocinek.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ciechocinek.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1256.** kartuzy.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kartuzy.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1257.** katowice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://katowice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1258.** kielce.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kielce.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1259.** ketrzyn.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ketrzyn.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1260.** bialogard.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bialogard.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1261.** grojec.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://grojec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1262.** gdynia.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gdynia.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1263.** jaslo.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jaslo.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1264.** gniezno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gniezno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1265.** gliwice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gliwice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1266.** ilawa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ilawa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1267.** chorzow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://chorzow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1268.** belchatow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://belchatow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1269.** bartoszyce.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bartoszyce.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1270.** bedzin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bedzin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1271.** chojnice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://chojnice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1272.** boleslawiec.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://boleslawiec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1273.** brzozow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://brzozow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1274.** brzeg.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://brzeg.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1275.** dabrowa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://dabrowa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1276.** czestochowa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://czestochowa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1277.** chelmza.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://chelmza.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1278.** bytow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bytow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1279.** bytom.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bytom.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1280.** zakopane.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zakopane.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1281.** zagan.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zagan.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1282.** aleksandrow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://aleksandrow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1283.** znin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://znin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1284.** wodzislaw.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wodzislaw.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1285.** zary.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zary.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1286.** zlocieniec.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zlocieniec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1287.** zory.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zory.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1288.** zabkowice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zabkowice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1289.** zabrze.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://zabrze.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1290.** tuchola.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://tuchola.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1291.** wloclawek.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wloclawek.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1292.** wieliczka.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wieliczka.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1293.** sochaczew.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sochaczew.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1294.** sokolka.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sokolka.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1295.** rypin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://rypin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1296.** wysokiemazowieckie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wysokiemazowieckie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1297.** wschowa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wschowa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1298.** warszawa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://warszawa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1299.** wejherowo.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wejherowo.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1300.** tarnow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://tarnow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1301.** torun.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://torun.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1302.** slubice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://slubice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1303.** sandomierz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sandomierz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1304.** ryki.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ryki.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1305.** radzynpodlaski.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://radzynpodlaski.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1306.** wroclaw.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wroclaw.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1307.** wrzesnia.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wrzesnia.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1308.** ustka.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ustka.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1309.** wabrzezno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wabrzezno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1310.** siemiatycze.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://siemiatycze.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1311.** sejny.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sejny.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1312.** swiecie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://swiecie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1313.** pulawy.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://pulawy.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1314.** parczew.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://parczew.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1315.** strzelceckrajenskie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://strzelceckrajenskie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1316.** sulecin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sulecin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1317.** starachowice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://starachowice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1318.** sepolno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sepolno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1319.** naklo.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://naklo.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1320.** krosno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://krosno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1321.** monki.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://monki.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1322.** krosnoodrzanskie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://krosnoodrzanskie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1323.** krasnystaw.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://krasnystaw.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1324.** kolobrzeg.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kolobrzeg.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1325.** miedzyrzecz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://miedzyrzecz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1326.** krasnik.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://krasnik.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1327.** leczyca.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://leczyca.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1328.** leczna.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://leczna.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1329.** kolno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kolno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1330.** janow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://janow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1331.** jaroslaw.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jaroslaw.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1332.** grudziadz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://grudziadz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1333.** hajnowka.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://hajnowka.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1334.** inowroclaw.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://inowroclaw.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1335.** kalisz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kalisz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1336.** hrubieszow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://hrubieszow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1337.** gizycko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gizycko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1338.** grodziskwielkopolski.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://grodziskwielkopolski.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1339.** gdansk.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gdansk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1340.** golub.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://golub.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1341.** gorzow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gorzow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1342.** grajewo.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://grajewo.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1343.** glogow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://glogow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1344.** grodkow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://grodkow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1345.** grodzisk.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://grodzisk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1346.** ciechanow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ciechanow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1347.** garwolin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://garwolin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1348.** czechowicedziedzice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://czechowicedziedzice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1349.** chrzanow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://chrzanow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1350.** chelmno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://chelmno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1351.** chelm.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://chelm.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1352.** debica.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://debica.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1353.** czluchow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://czluchow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1354.** bydgoszcz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bydgoszcz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1355.** bialapodlaska.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bialapodlaska.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1356.** bielsk.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bielsk.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1357.** brzesko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://brzesko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1358.** braniewo.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://braniewo.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1359.** bilgoraj.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bilgoraj.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1360.** tczew.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://tczew.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1361.** tychy.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://tychy.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1362.** wadowice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wadowice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1363.** tomaszow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://tomaszow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1364.** walbrzych.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://walbrzych.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1365.** sieradz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sieradz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1366.** swinoujscie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://swinoujscie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1367.** starogardgdanski.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://starogardgdanski.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1368.** swidnica.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://swidnica.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1369.** sosnowiec.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sosnowiec.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1370.** stalowawola.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://stalowawola.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1371.** siemianowice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://siemianowice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1372.** opolelubelskie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://opolelubelskie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1373.** siedlce.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://siedlce.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1374.** sopot.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://sopot.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1375.** rybnik.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://rybnik.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1376.** radziejow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://radziejow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1377.** ruda.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ruda.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1378.** olkusz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://olkusz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1379.** karczew.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://karczew.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1380.** klobuck.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://klobuck.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1381.** wolin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wolin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1382.** wladyslawowo.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wladyslawowo.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1383.** wisla.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wisla.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1384.** puck.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://puck.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1385.** proszowice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://proszowice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1386.** slawno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://slawno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1387.** wieruszow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://wieruszow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1388.** niemodlin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://niemodlin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1389.** naleczow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://naleczow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1390.** mielno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://mielno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1391.** krynicamorska.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://krynicamorska.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1392.** krynicazdroj.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://krynicazdroj.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1393.** makow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://makow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1394.** lobez.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lobez.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1395.** lwowek.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lwowek.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1396.** lipsko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lipsko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1397.** lubaczow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://lubaczow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1398.** losice.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://losice.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1399.** kamienpomorski.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://kamienpomorski.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1400.** jedwabne.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jedwabne.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1401.** jordanow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jordanow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1402.** jastrowie.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jastrowie.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1403.** jedlicze.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jedlicze.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1404.** jaworzyna.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://jaworzyna.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1405.** iwonicz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://iwonicz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1406.** gorzno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gorzno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1407.** grybow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://grybow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1408.** hel.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://hel.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1409.** ilza.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://ilza.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1410.** gubin.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gubin.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1411.** gozdnica.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://gozdnica.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1412.** grabow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://grabow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1413.** bychawa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bychawa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1414.** drawsko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://drawsko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1415.** dabrowabialostocka.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://dabrowabialostocka.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1416.** bialobrzegi.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bialobrzegi.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1417.** drezdenko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://drezdenko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1418.** brodnica.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://brodnica.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1419.** bielsko.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bielsko.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1420.** bialystok.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://bialystok.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1421.** twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>

- 1422.** mlawa.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://mlawa.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1423.** milicz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://milicz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1424.** radom.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://radom.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1425.** mragowo.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://mragowo.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1426.** mogilno.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://mogilno.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1427.** raciborz.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://raciborz.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1428.** augustow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://augustow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1429.** mokolow.twoje-miasto.pl: 14.01.2024: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://mokolow.twoje-miasto.pl/art-polityka/holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-i401700>
- 1430.** salon24.pl: 14.01.2024: Pracodawcy RP nagrodzili Hołownię i Kosiniaka-Kamysza. Skąd laury: <http://www.salon24.pl/newsroom/1353162,pracodawcy-rp-nagrodzili-holownie-i-kosiniak-kamysza-skad-laury>
- 1431.** propertynews.pl: 13.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://www.propertynews.pl/polityka-i-spoleczenstwo/pracodawcy-rp-holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-za-stworzenie-trzeciej-drogi,149344.html>
- 1432.** pap.pl: 13.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://www.pap.pl/aktualnosci/pracodawcy-rp-holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-za-stworzenie-trzeciej-drogi-0>

- 1433.** radio.opole.pl: 13.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie...: <http://radio.opole.pl/104,787139,pracodawcy-rp-holownia-i-kosiniak-kamysz-wyrozni>
- 1434.** horecatrends.pl: 13.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: http://www.horecatrends.pl/inne/900/pracodawcy_rp_holownia_i_kosiniak_kamysz_wyroznieni_zastworzenie_trzeciej_drogi,31209.html
- 1435.** portalsamorzadowy.pl: 13.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://www.portalsamorzadowy.pl/finanse/pracodawcy-rp-holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-za-stworzenie-trzeciej-drogi,517223.html>
- 1436.** dlahandlu.pl: 13.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://www.dlahandlu.pl/inne/pracodawcy-rp-holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-za-stworzenie-trzeciej-drogi,139330.html>
- 1437.** portalspozywczy.pl: 13.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://www.portalspozywczy.pl/technologie/wiadomosci/pracodawcy-rp-holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-za-stworzenie-trzeciej-drogi,244608.html>
- 1438.** wnp.pl: 13.01.2024: Pracodawcy RP: Hołownia i Kosiniak-Kamysz wyróżnieni za stworzenie Trzeciej Drogi: <http://www.wnp.pl/finanse/pracodawcy-rp-holownia-i-kosiniak-kamysz-wyroznieni-za-stworzenie-trzeciej-drogi,794561.html>
- 1439.** youtube.com: 11.01.2024: : <https://www.youtube.com/watch?v=4zKAYL6UCUQ>
- 1440.** weekendfm.pl: 04.01.2024: W Studzienicach otwarto dziś (04.01) Kaszubskie Centrum Słuchu i Mowy (FOTO): <http://weekendfm.pl/?n=111004&w-studzienicach-otwarto-dzis-0401-kaszubskie-centrum-suchu-i-mowy-foto>
- 1441.** Polskie Radio Kraków: 01.01.2024: WIADOMOŚCI.
- 1442.** ostrowmazowiecka.naszemiasto.pl: Gala Hipokrates 2023. Poznaliśmy zwycięzców plebiscytu w województwie mazowieckim, <https://ostrowmazowiecka.naszemiasto.pl/gala-hipokrates-2023-poznalismy-zwyciezcow-plebiscytu-w/ar/c15-9538381>, 30.11.2023

- 1443.** warszawa.naszemiasto.pl: Gala Hipokrates 2023. Poznaliśmy zwycięzców plebiscytu w województwie mazowieckim, <https://warszawa.naszemiasto.pl/gala-hipokrates-2023-poznalismy-zwyciezcow-plebiscytu-w/ar/c15-9538381>, 30.11.2023
- 1444.** ostroleka.naszemiasto.pl: Gala Hipokrates 2023. Poznaliśmy zwycięzców plebiscytu w województwie mazowieckim, <https://ostroleka.naszemiasto.pl/gala-hipokrates-2023-poznalismy-zwyciezcow-plebiscytu-w/ar/c15-9538381>, 30.11.2023
- 1445.** makowmazowiecki.naszemiasto.pl: Gala Hipokrates 2023. Poznaliśmy zwycięzców plebiscytu w województwie mazowieckim, <https://makowmazowiecki.naszemiasto.pl/gala-hipokrates-2023-poznalismy-zwyciezcow-plebiscytu-w/ar/c15-9538381>, 30.11.2023
- 1446.** to.com.pl: Gala Hipokrates 2023. Poznaliśmy zwycięzców plebiscytu w województwie mazowieckim, <https://to.com.pl/gala-hipokrates-2023-poznalismy-zwyciezcow-plebiscytu-w-wojewodztwie-mazowieckim/ar/c1-18119455>, 30.11.2023
- 1447.** Facebook: Portale Medyczne: Spotkanie World Hearing Forum WHO, <https://www.facebook.com/portalemedyczne/posts/845558480908826>, 28.11.2023
- 1448.** Facebook: Portale Medyczne: Tytuł „Laryngolog Roku Polski“, <https://www.facebook.com/portalemedyczne/posts/pfbid029jSvVjJcbGfXXssvhoJBRaMvuD5qnTEao6e3YGyjWqULYqUaBUXf12WLycyPXjPSl>, 23.11.2023
- 1449.** zdrowie.co.pl: Ucho 2023: Problemy Otorynolaryngologii Dziecięcej, <https://zdrowie.co.pl/ucho-2023-problemy-otorynolaryngologii-dzieciecej-5909148.html>, 20.11.2023
- 1450.** mzdrowie.pl: Sztuczna inteligencja podnosi efektywność i bezpieczeństwo leczenia, <http://www.mzdrowie.pl/trendy/sztuczna-inteligencja-podnosi-efektywnosc-i-bezpieczenstwo-leczenia/>, 31.10.2023
- 1451.** gazetalekarska.pl: Cyfrowa rewolucja poprawia opiekę zdrowotną, <http://gazetalekarska.pl/?p=73376>, 23.10.2023
- 1452.** zdrowie.dziennik.pl: Odszkodowania za błędy lekarskie. Oni ocenia wnioski, <http://zdrowie.dziennik.pl/aktualnosci/artykuly/9322963,odszkodowania-za-bledy-lekarskie-oni-ocenia-wnioski.html>, 16.10.2023
- 1453.** portalsremski.pl: Rzecznik Praw Pacjenta powołał specjalny zespół. Chodzi o świadczenia..., http://portalsremski.pl/pl/698_o-tym-sie-mowi/58519_powstal-zespol-ds-wnioskow-o-przyznanie-swiadczenia-kompensacyjnego.html, 12.10.2023
- 1454.** politykazdrowotna.com: RPP powołał Zespół ds. świadczeń kompensacyjnych, <http://politykazdrowotna.com/artykul/rpp-powolal-zespol/1185830>, 12.10.2023

- 1455.** pielegniarkom.pl: Rzecznik Praw Pacjenta powołał ekspertów opiniujących sprawę z Funduszu Kompensacyjnego Zdarzeń Medycznych, <http://pielegniarkom.pl/artikul-1730-rzecznik-praw-pacjenta-powolal-ekspertow-opiniujacych-sprawy-z-funduszu-kompensacyjnego-zdarzen-medycznych.html>, 12.10.2023
- 1456.** gazetalekarska.pl: Fundusz Kompensacyjny Zdarzeń Medycznych: RPP powołał ekspertów, <http://gazetalekarska.pl/?p=73254>, 12.10.2023
- 1457.** isbzdrowie.pl: Rzecznik Praw Pacjenta powołał ekspertów opiniujących sprawę z Funduszu Kompensacyjnego Zdarzeń Medycznych, <http://www.isbzdrowie.pl/2023/10/rzecznik-praw-pacjenta-powolal-ekspertow-opiniujacych-sprawy-z-funduszu-kompensacyjnego-zdarzen-medycznych/>, 11.10.2023
- 1458.** mzdrowie.pl: Rzecznik Praw Pacjenta powołał ekspertów Funduszu Kompensacyjnego, <http://www.mzdrowie.pl/kadry/rzecznik-praw-pacjenta-powolal-ekspertow-funduszu-kompensacyjnego/>, 11.10.2023
- 1459.** termedia.pl: Opinia biegłego będzie szybko, ale i rzetelnie przygotowana, <http://www.termedia.pl/poz/Opinia-bieglego-bedzie-szybko-ale-i-rzetelnie-przygotowana,53351.html>, 11.10.2023
- 1460.** pulsmedycyny.pl: RPP powołał zespół opiniujący sprawę z Funduszu Kompensacyjnego, <http://pulsmedycyny.pl/rpp-powolal-zespol-opiniujacy-sprawy-z-funduszu-kompensacyjnego-1197846>, 11.10.2023
- 1461.** cowzdrowiu.pl: RPP podał listę ekspertów. Kto pomoże w przyznawaniu rekompensat, <http://cowzdrowiu.pl/aktualnosci/post/rpp-podal-liste-ekspertow-kto-pomoze-w-przyznawaniu-rekompensat>, 11.10.2023
- 1462.** medexpress.pl: RPP powołał 45 członków Zespołu ds. Świadczeń z Funduszu Kompensacyjnego Zdarzeń Medycznych, <http://www.medexpress.pl/pacjent/rpp-powolal-45-czlonkow-zespołu-ds-swiadczen-z-funduszu-kompensacyjnego-zdarzen-medycznych-kto-w-zespolu/>, 11.10.2023
- 1463.** rynekzdrowia.pl: RPP powołał zespół ekspertów opiniujący sprawę z Funduszu Kompensacyjnego, <http://www.rynekzdrowia.pl/Prawo/RPP-powolal-zespol-ekspertow-opiniujacy-sprawy-z-Funduszu-Kompensacyjnego,250819,2.html>, 11.10.2023
- 1464.** cowzdrowiu.pl: Fundusz Kompensacyjny Zdarzeń Medycznych: RPP powołał zespół ekspertów, <http://cowzdrowiu.pl/aktualnosci/post/fundusz-kompensacyjny-zdarzen-medycznych-rpp-powolal-zespol-ekspertow>, 11.10.2023

- 1465.** prawo.pl: Rzecznik Praw Pacjenta buduje zespół ekspertów medycznych, <http://www.prawo.pl/zdrowie/opiniowanie-wnioskow-o-swiadczenie-kompensacyjne-zespol,523476.html>, 11.10.2023
- 1466.** gov.pl: Rzecznik Praw Pacjenta powołał ekspertów opiniujących sprawy z Funduszu Kompensacyjnego Zdarzeń Medycznych, <https://www.gov.pl/web/rpp/rzecznik-praw-pacjenta-powolal-ekspertow-opiniujacych-sprawy-z-funduszu-kompensacyjnego-zdarzen-medycznych>, 11.10.2023
- 1467.** angora24.pl: Szum w uszach. Czy można sobie z nimi poradzić?, <http://angora24.pl/lifestyle/szum-w-uszach-czy-mozna-sobie-z-nimi-poradzic>, 09.10.2023
- 1468.** ANGORA: ZMORA NIECHCIANYCH DŹWIĘKÓW, 09.10.2023
- 1469.** GAZETA LEKARSKA: CYFROWA REWOLUCJA POPRAWIA OPIEKĘ ZDROWOTNĄ, 06.10.2023
- 1470.** byczdrowym.info: Migdałki a nasza odporność – jaki mają związek?, <http://www.byczdrowym.info/immunologia/migdalke-a-nasza-odpornosc-jaki-maja-zwiazek/>, 05.10.2023
- 1471.** gazetalekarska.pl: Problemy otorynolaryngologii dziecięcej w codziennej praktyce, <https://gazetalekarska.pl/?p=73093>, 04.10.2023
- 1472.** Gazeta Wyborcza: Usuwanie migdałków – na czym polega, kiedy poddać się zabiegowi?, 30.09.2023
- 1473.** gazetalekarska.pl: Wypowiedź Prof. Piotra H. Skarżyńskiego podczas konferencji „NIL IN Summit – I Kongres Lekarzy Innowatorów”, podsumowującej pierwszy rok działania Sieci Lekarzy Innowatorów NIL Innovation Network (NIL IN), 19.09.2023
- 1474.** Gazeta Wyborcza: Migdałki a nasza odporność jaki mają związek?, 15.09.2023
- 1475.** Telewizja Republika: Rozmowa z Prof. Piotrem H. Skarżyńskim podczas Kongresu w Karpaczu, 05.09.2023
- 1476.** zdrowie.co.pl: Panel z udziałem Prof. Piotra H. Skarżyńskiego podczas XXXII Forum Ekonomiczne w Karpaczu, <https://zdrowie.co.pl/o-zdrowiu-na-xxxii-forum-ekonomicznym-w-karpaczu-3615213.html>, 05.09.2023
- 1477.** TVP Info: najnowsze trendy w otolaryngologii, 04.09.2023
- 1478.** TVP1 Wiadomości: najnowsze trendy w otolaryngologii, 04.09.2023
- 1479.** newsweek.pl: Wyniki aż o 226 proc. lepsze! Tak zapach wpływa na naszą pamięć, <https://www.newsweek.pl/zdrowie-i-nauka/nauka/te-zapachy-stymulujawech-i-chronia-przed-utrata-pamieci/cm43gm3>, 28.08.2023

- 1480.** onet.pl: Wyniki aż o 226 proc. lepsze! Tak zapach wpływa na naszą pamięć, <https://www.onet.pl/informacje/newsweek/tajemnice-wechu-zmysl-wechu-moze-przywozywac-wspomnienia-jak-to-sie-dzieje/cm43gm3,452ad802>, 28.08.2023
- 1481.** tuzdrowie.pl: Fundacja Neuca dla Zdrowia i TU Zdrowie bezpłatnie zbadają słuch Polaków, <https://tuzdrowie.pl/o-nas/aktualnosci/fundacja-neuca-dla-zdrowia-bezplatnie-zbada-sluch-polakow>, 28.08.2023
- 1482.** gu.com.pl: Fundacja Neuca dla Zdrowia i TU Zdrowie bezpłatnie zbadają słuch Polaków, <https://gu.com.pl/fundacja-neuca-dla-zdrowia-i-tu-zdrowie-bezplatnie-zbadaja-sluch-polakow/>, 28.08.2023
- 1483.** Newsweek: Słodki zapach pamięci – Wąchanie przyjemnych aromatów może stymulować mózg, ułatwiać uczenie się i chronić przed utratą pamięci. Zmysł węchu jest dla człowieka ważniejszy, niż nam się zdaje, 28.08.2023
- 1484.** TVP Info, Wstaje Dzień: 27.08.2023
- 1485.** bomega.pl: Sprawdź swój słuch bezpłatnie w autobusie, <https://zdrowie.co.pl/jak-dbac-o-bezpieczenstwo-uszu-3367543.html>, 25.08.2023
- 1486.** politykazdrowotna.pl: Sprawdź swój słuch bezpłatnie w autobusie, <https://zdrowie.co.pl/jak-dbac-o-bezpieczenstwo-uszu-3367543.html>, 25.08.2023
- 1487.** zdrowie.co.pl: Jak dbać o bezpieczeństwo uszu, <https://zdrowie.co.pl/jak-dbac-o-bezpieczenstwo-uszu-3367543.html>, 13.08.2023
- 1488.** polityka.co.pl: Pięć zasad bezpiecznego dla naszych uszu korzystania z wody, <https://polityka.co.pl/piec-zasad-bezpiecznego-dla-naszych-uszu-korzystania-z-wody-3361291.html>, 13.08.2023
- 1489.** raportcsr.pl: Pięć zasad bezpiecznego dla naszych uszu korzystania z wody, <http://raportcsr.pl/piec-zasad-bezpiecznego-dla-naszych-uszu-korzystania-z-wody/>, 13.08.2023
- 1490.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Pięć zasad bezpiecznego dla naszych uszu korzystania z wody, <http://pracodawcagodnyzaufania.pl/5-zasad-bezpiecznego-dla-naszych-uszu-korzystania-z-wody/>, 11.08.2023
- 1491.** zdrowie.co.pl: Szumy uszne: problem interdyscyplinarny – 3. Konferencja „Nauka dla Społeczeństwa”, <https://zdrowie.co.pl/szumy-uszne-problem-interdyscyplinarny-3-konferencja-nauka-dla-spoleczenstwa-3349356.html>, 11.08.2023
- 1492.** i.pl: Pięć zasad bezpiecznego dla naszych uszu korzystania z wody, 10.08.2023, <https://i.pl/piec-zasad-bezpiecznego-dla-naszych-uszu-korzystania-z-wody/ar/c14-17794073>

1493. gazetalekarska.pl: Lekarz zmęczony hałasem, 11.12.2023, <https://gazetalekarska.pl/?p=71882>
1494. wdolnymyslasku.pl: „Świat ciszy – takie karty się w życiu dostało“, 10.07.2023, <http://wdolnymyslasku.com/2023/07/10/swiat-ciszy-takie-karty-sie-w-zyciu-dostalo/>
1495. pielegniarki.com.pl: Świat ciszy, 08.07.2023, <https://pielegniarki.com.pl/article/swiat-ciszy->
1496. lublin112.pl: „Świat ciszy – takie karty się w życiu dostało“, 08.07.2023, <https://www.lublin112.pl/swiat-ciszy-takie-karty-sie-w-zyciu-dostalo/>
1497. oen.pl: „Świat robi się głośny. Pojawiają się nieznane dźwięki, nie zawsze miłe dla uszu“, 08.07.2023, <https://oen.pl/swiat-robi-sie-glosny-pojawiaja-sie-nieznane-dzwieki-nie-zawsze-mile-dla-uszu/>
1498. medonet.pl: Stracili słuch. Implant to zmienił „Świat robi się głośny. Pojawiają się nieznane dźwięki, nie zawsze miłe dla uszu“, 08.07.2023, www.medonet.pl/zdrowie/zdrowie-dla-kazdego,stracili-sluch--implant-to-zmienil--swiat-robi-sie-glosny--pojawiaja-sie-nieznane-dzwieki--nie-zawsze-mile-dla-uszu,artykul,49629830.html
1499. razemztoba.pl: „Świat ciszy – takie karty się w życiu dostało“, 07.07.2023, <https://www.itlife.pl/temat/9415/odzyskiwanie-utraconych-dzwiekow-dzieki-zaawansowanej-technologii/>
1500. itlife.pl: Odzyskiwanie utraconych dźwięków dzięki zaawansowanej technologii, 07.07.2023, <https://www.itlife.pl/temat/9415/odzyskiwanie-utraconych-dzwiekow-dzieki-zaawansowanej-technologii/>
1501. jas24info.pl: „Świat ciszy – takie karty się w życiu dostało“, 07.07.2023, <https://jas24info.pl/aktualnosc/428>
1502. bomega.pl: „Świat ciszy – takie karty się w życiu dostało“, 07.07.2023, <http://bomega.pl/swiat-ciszy-takie-karty-sie-w-zyciu-dostalo/>
1503. pap-mediroom.pl: „Świat ciszy – takie karty się w życiu dostało“, 07.07.2023, <https://pap-mediroom.pl/zdrowie-i-styl-zycia/swiat-ciszy-takie-karty-sie-w-zyciu-dostalo>
1504. zdrowie.pap.pl: „Świat ciszy – takie karty się w życiu dostało“, 07.07.2023, <https://zdrowie.pap.pl/byc-zdrowym/swiat-ciszy-takie-karty-sie-w-zyciu-dostalo>
1505. Puls Medycyny: O konkursie Supertalenty w Medycynie, 06.07.2023
1506. Gazeta Lekarska: Lekarz zmęczony hałasem. W placówkach ochrony zdrowia hałasu przybywa, co dodatkowo utrudnia pracę lekarza, 06.07.2023

- 1507.** Facebook: Polityka Zdrowotna: Groźny dla uszu Sars-Cov2. Skutki COVID dla słuchu. Jak pogarsza się słuch? Kleszcze niebezpieczne dla słuchu. Dlaczego słuch słabnie? Wywiad z prof. P. H. Skarżyńskim, <https://www.facebook.com/politykazdrowotna/posts/pfbid0fAkskkR6uwYXp93HJ3hShySsBVUTUJevGn3fHHAiTZEnenaKfaHRAliMSzxcSjL5l>, 30.06.2023
- 1508.** politykazdrowotna.com: COVID zniszczył nam słuch. Będą tego konsekwencje, <https://politykazdrowotna.com/artukul/covid-zniszczyl-nam/1084441>, 30.06.2023
- 1509.** pulsmedycyny.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: każdy talent cechuje się pewną indywidualnością, <https://pulsmedycyny.pl/prof-piotr-h-skarzynski-kazdy-talent-cechuje-sie-pewna-indywidualnoscia-1189210>, 28.06.2023
- 1510.** forum-ekonomiczne.pl: relacja z panelu, <https://www.forum-ekonomiczne.pl/wplyw-technologii-na-profilaktyke-i-leczenie-panel-dyskusyjny-i-forum-ochrony-zdrowia-19-20-czerwca-2023-palac-wasowo/>, 19.06.2023
- 1511.** Facebook: Medycyna Praktyczna Dla Lekarzy: Gdzie dopasowuje się parametry stymulacji w implancie? Jak przebiega ten proces?, <https://www.facebook.com/MedycynaPraktycznaDlaLekarzy/posts/pfbid0JFXrc8zZBoHVUME88tnczHF9PX6mk4uR4fHwbNrjXom6XkcS7KDVJGEkkhYebkxNl>, 14.06.2023
- 1512.** polishscience.pl: Medale Sapientia et Veritas dla wybitnych polskich naukowców, <http://polishscience.pl/pl/medale-sapientia-et-veritas-dla-wybitnych-polskich-naukowcow/>, 13.06.2023
- 1513.** mp.pl: postępowanie pooperacyjne i proces rekonwalescencji po zabiegu implantacji ślimakowej, <https://www.mp.pl/otolaryngologia/artykuly/ucho/307182,postepowanie-pooperacyjne-oraz-proces-rekonwalescencji-po-implantacji-slimakowej>, 12.06.2023
- 1514.** naukawpolsce.pl: kongres „Nauka dla społeczeństwa“, <https://naukawpolsce.pl/aktualnosci/news%2C96977%2Cpremier-do-uczestnikow-kongresu-rozwoj-nauki-w-niespotykanym-dotad-tempie>, 05.06.2023
- 1515.** regiony.tvp.pl: słowa premiera do uczestników kongresu „Nauka dla społeczeństwa“, <https://regiony.tvp.pl/70346414/premier-rozwoj-nauki-w-niespotykanym-dotad-tempie-zmienia-swiat>, 05.06.2023
- 1516.** gov.pl: Wybitni naukowcy odznaczeni podczas Kongresu „Nauka dla Społeczeństwa“, <https://www.gov.pl/web/edukacja-i-nauka/wybitni-naukowcy-odznaczeni-podczas-kongresu-nauka-dla-spoleczenstwa>, 05.06.2023

- 1528.** tvrepublika.pl: Polityka zdrowotna na obszarach wiejskich jednym z tematów podczas Kongresu Polska Wieś XXI, <http://tvrepublika.pl/Polityka-zdrowotna-na-obszarach-wiejskich-jednym-z-tematow-podczas-Kongresu-Polska-Wies-XXI,146085.html>, 29.04.2023
- 1529.** gospodarka.sos.pl: Kłopoty ze zdrowiem na obszarach wiejskich, <http://gospodarka.sos.pl/klopoty-ze-zdrowiem-na-obszarach-wiejskich-2226744.html>, 27.04.2023
- 1530.** agencja-informacyjna.com: Kłopoty ze zdrowiem na obszarach wiejskich, <http://agencja-informacyjna.com/klopoty-ze-zdrowiem-na-obszarach-wiejskich/>, 27.04.2023
- 1531.** polityka.co.pl: Polityka zdrowotna na obszarach wiejskich, <http://polityka.co.pl/polityka-zdrowotna-na-obszarach-wiejskich-2208702.html>, 26.04.2023
- 1532.** oesg.pl: Polityka zdrowotna na obszarach wiejskich, <http://oesg.pl/polityka-zdrowotna-na-obszarach-wiejskich/>, 26.04.2023
- 1533.** raportcsr.pl: Polityka zdrowotna na obszarach wiejskich, <http://raportcsr.pl/polityka-zdrowotna-na-obszarach-wiejskich/>, 26.04.2023
- 1534.** TVP Info: Rozmowa w Prof. P. H. Skarżyńskim dotycząca zagrożenia hałasem, 25.04.2023.
- 1535.** HOME & MARKET: Relacja z XXX kongresu Welconomy in Toruń z udziałem Prof. P.H. Skarżyńskiego, 19.04.2023
- 1536.** homeandmarket.eu: Relacja z XXX kongresu Welconomy in Toruń z udziałem Prof. P.H. Skarżyńskiego, 17.04.2023
- 1537.** polityka.co.pl: Szmaragd dla prof. Piotra Skarżyńskiego , <http://polityka.co.pl/szmaragd-dla-prof-piotra-skarzynskiego-2095447.html>, 16.04.2023
- 1538.** portal-informacyjny.com: Szmaragd dla prof. Piotra Skarżyńskiego, <http://portal-informacyjny.com/szmaragd-dla-prof-piotra-skarzynskiego/>, 16.04.2023
- 1539.** GAZETA FINANSOWA: SZMARAGD DLA PIOTRA SKARŻYŃSKIEGO, 14.04.2023
- 1540.** gf24.pl: Szmaragd dla Piotra Skarżyńskiego, <http://gf24.pl/36673/szmaragd-dla-piotra-skarzynskiego/>, 13.04.2023
- 1541.** pracodawcypomorza.pl: Welconomy Forum w Toruniu – 30-lecie. Dialog trzeba znowu zacząć od nowa, <http://pracodawcypomorza.pl/2023/04/13/welconomy-forum-w-toruniu-30-lecie-dialog-trzeba-znowu-zaczynac-od-nowa/>, 13.04.2023

- 1542.** kurier365.pl: Skarżyński: Telemedycyna będzie coraz częściej używana w diagnostyce, <http://kurier365.pl/biznes/gospodarka/32399-skar%c5%bcy%c5%84ski-telemedycyna-b%c4%99dzie-coraz-cz%c4%99%c5%9bciej-u%c5>, 13.04.2023
- 1543.** GAZETA POLSKA: MIĘDZY KOPERNIKIEM A WSPÓŁCZESNĄ GOSPODARKĄ, 12.04.2023
- 1544.** raportcsr.pl: Skarżyński: Telemedycyna będzie coraz popularniejsza, <http://raportcsr.pl/skarzynski-telemedycyna-bedzie-coraz-popularniejsza/>, 11.04.2023
- 1545.** polityka.co.pl: Skarżyński: Telemedycyna będzie coraz popularniejsza, <http://polityka.co.pl/skarzynski-telemedycyna-bedzie-coraz-popularniejsza-2040769.html>, 11.04.2023
- 1546.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Skarżyński: Dzięki telemedycynie możemy wspierać system szkolenia i zwiększać wiedzę specjalistów, <http://pracodawcagodnyzaufania.pl/skarzynski-dzieki-telemedycynie-mozemy-wspierac-system-szkolenia-i-zwiekszac-wiedze-specjalistow/>, 11.04.2023
- 1547.** niezalezna.pl: Skarżyński: Telemedycyna będzie coraz częściej używana w diagnostyce, w badaniach przesiewowych czy prewencji, <http://niezalezna.pl/481329-piotr-henryk-skarzynski-wywiad>, 10.04.2023
- 1548.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Zakończyła się XXX, jubileuszowa edycja konferencji Welconomy, <http://pracodawcagodnyzaufania.pl/zakonczyyla-sie-xxx-jubileuszowa-edycja-konferencji-welconomy/>, 07.04.2023
- 1549.** raportcsr.pl: Welconomy Forum in Toruń. Szmaragd dla Piotra Skarżyńskiego, <http://raportcsr.pl/welconomy-forum-in-torun-szmaragd-dla-piotra-skarzynskiego/>, 07.04.2023
- 1550.** medexpress.pl: Prof. Piotr Skarżyński: Nie chcemy spoczywać na laurach, <http://www.medexpress.pl/ochrona-zdrowia/prof-piotr-skarzynski-nie-chcemy-spoczywac-na-laurach/>, 07.04.2023
- 1551.** prawo.pl: ChatGPT zda egzamin medyczny, ale przełomu w leczeniu nie przyniesie, <http://www.prawo.pl/zdrowie/chatgpt-w-medycynie-pomoze-w-kontaktach-z-pacjentem,520678.html>, 06.04.2023
- 1552.** Telewizja Republika: EKONOMIA RAPORT, 05.04.2023
- 1553.** tvrepublika.pl: Szmaragd Welconomy. Nagroda powędrowała do prof. Piotra H. Skarżyńskiego, <http://tvrepublika.pl/Szmaragd-Welconomy-Nagroda-powedrowala-do-prof-Piotra-H-Skarzynskiego,145694.html>, 05.04.2023

- 1554.** GAZETA POLSKA CODZIENNIE: W MIEŚCIE KOPERNIKA DEBATOWANO O GOSPODARCE I POLITYCE, 05.04.2023
- 1555.** gpcodziennie.pl: W mieście Kopernika debatowano o gospodarce i polityce, [http: //gpcodziennie.pl/814910-w-miescie-kopernika-debatowano-o-gospodarce-i-polityce.html](http://gpcodziennie.pl/814910-w-miescie-kopernika-debatowano-o-gospodarce-i-polityce.html), 04.04.2023
- 1556.** centrumpr.pl: Szmaragd Welconomy dla prof. Piotra H. Skarżyńskiego, [https: //centrumpr.pl/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego,162421.html](https://centrumpr.pl/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego,162421.html), 04.04.2023
- 1557.** wirtualnemedi.pl: Szmaragd Welconomy dla prof. Piotra H. Skarżyńskiego, [https: //www.wirtualnemedi.pl/centrum-prasowe/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego](https://www.wirtualnemedi.pl/centrum-prasowe/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego), 04.04.2023
- 1558.** med.archnews.pl: Szmaragd Welconomy dla prof. Piotra H. Skarżyńskiego, [https: //med.archnews.pl/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego,162421.html](https://med.archnews.pl/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego,162421.html), 04.04.2023
- 1559.** lekwpolsce.pl: Szmaragd Welconomy dla prof. Piotra H. Skarżyńskiego, [https: //www.lekwpolsce.pl/post-642be6369c5a5](https://www.lekwpolsce.pl/post-642be6369c5a5), 04.04.2023
- 1560.** poradnik-zdrowia.pl: Szmaragd Welconomy dla prof. Piotra H. Skarżyńskiego, [https: //poradnik-zdrowia.pl/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego,162421.html](https://poradnik-zdrowia.pl/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego,162421.html), 04.04.2023
- 1561.** archnews.pl: Szmaragd Welconomy dla prof. Piotra H. Skarżyńskiego, [https: //archnews.pl/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego,162421.html](https://archnews.pl/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego,162421.html), 04.04.2023
- 1562.** news.kafito.pl: Szmaragd Welconomy dla prof. Piotra H. Skarżyńskiego, [https: //news.kafito.pl/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego,162421.html](https://news.kafito.pl/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego,162421.html), 04.04.2023
- 1563.** medycyna.poradnik-zdrowia.pl: Szmaragd Welconomy dla prof. Piotra H. Skarżyńskiego, [https: //medycyna.poradnik-zdrowia.pl/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego,162421.html](https://medycyna.poradnik-zdrowia.pl/artykul/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego,162421.html), 04.04.2023
- 1564.** healthandbeauty.pl: Szmaragd Welconomy dla prof. Piotra H. Skarżyńskiego, [https: //healthyandbeauty.pl/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego/](https://healthyandbeauty.pl/szmaragd-welconomy-dla-prof-piotra-h-skarzynskiego/), 04.04.2023
- 1565.** pulsmedycyny.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński wyróżniony Szmaragdem Welconomy, [https: //pulsmedycyny.pl/prof-skarzynski-wyrozniiony-szmaragdem-welconomy-1181938](https://pulsmedycyny.pl/prof-skarzynski-wyrozniiony-szmaragdem-welconomy-1181938), 04.04.2023

- 1566.** TVP Bydgoszcz: Relacja z XXX kongresu Welconomy in Toruń z udziałem Prof. P. H. Skarżyńskiego, 03.04.2023
- 1567.** bydgoszcz.tvp.pl: Kilkadziesiąt paneli dyskusyjnych, 160 ekspertów. W Toruniu trwa Welconomy Forum, <https://bydgoszcz.tvp.pl/68942313/w-toruniu-trwa-welconomy-forum>, 03.04.2023
- 1568.** superbiz.se.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński uhonorowany Szmaragdem Welconomy, <https://superbiz.se.pl/wiadomosci/prof-piotr-h-skarzynski-uhonorowany-szmaragdem-welconomy-aa-Z8GF-ZR3n-2QEz.html>, 03.04.2023
- 1569.** Medycyna Praktyczna dla Lekarzy: Operacja typu canal wall down: co zmienia w życiu codziennym pacjenta?, <https://www.facebook.com/MedycynaPraktycznaDlaLekarzy/posts/pfbid02hReQt8V8eoAsnLuavKuBckBz2t3D6ymKEo5PPCxCog51MiD9bZXveB1GxBt1A8F2l>, 27.03.2023
- 1570.** dziennik365.pl: Warto zadbać o własny słuch, dziennik365.pl/warto-zadbac-o-wlasny-sluch, 12.03.2023
- 1571.** Gazeta Finansowa: Warto zatroszczyć się o swój słuch, 10.03.2023
- 1572.** gf24.pl: Warto zatroszczyć się o swój słuch, <http://gf24.pl/36155/warto-zatroszczyc-sie-o-swoj-sluch/>, 09.03.2023
- 1573.** agencja-informacyjna.com: Warto zadbać o swój słuch, <http://agencja-informacyjna.com/warto-zadbac-o-wlasny-sluch/>, 08.03.2023
- 1574.** czasdlaseniora.pl: Zatroszcz się o swój słuch, <https://czasdlaseniora.pl/zatroszcz-sie-o-swoj-sluch/>, 07.03.2023
- 1575.** tvrepublika.pl: Zatroszcz się o swój słuch z okazji Światowego Dnia Słuchu, <https://tvrepublika.pl/Zatroszcz-sie-o-swoj-sluch-z-okazji-Swiatowego-Dnia-Sluchu,145224.html>, 07.03.2023
- 1576.** TVP2. Pytanie na śniadanie: rozmowa z Prof. P. H. Skarżyńskim z okazji Światowego Dnia Słuchu, 03.03.2023
- 1577.** isbzdrowie.pl: Zaburzenia słuchu są jednymi z najpoważniejszych powikłań po przebyciu COVID-19, <https://www.isbzdrowie.pl/2023/03/zaburzenia-sluchu-sa-jednymi-z-najpowazniejszych-powiklan-po-przebyciu-covid-19/>, 03.03.2023
- 1578.** filarybiznesu.pl: Światowy Dzień Słuchu warto zwrócić szczególną uwagę na ten zmysł, <https://filarybiznesu.pl/swiatowy-dzien-sluchu-warto-zwrocic-szczegolna-uwage-na-ten-zmysl/a19319>, 03.03.2023
- 1579.** mp.pl: Czy warto proponować implantację ślimakową pacjentom, którzy cierpią na niedosłuch od długiego czasu, np. od 15 lat?, <https://mp.pl>

- [//www.mp.pl/otolaryngologia/ekspert/pytania_do_eksperta/307167,implantacja-slimakowa-u-pacjentow-ktorzy-cierpia-na-niedosluch-od-dlugiego-czasu](https://www.mp.pl/otolaryngologia/ekspert/pytania_do_eksperta/307167,implantacja-slimakowa-u-pacjentow-ktorzy-cierpia-na-niedosluch-od-dlugiego-czasu), 03.03.2023
- 1580.** pulsmedycyny.pl: Lista Stu 2022: medycyna, <https://pulsmedycyny.pl/lista-stu-2022-medycyna-1178812>, 28.02.2023
- 1581.** portal.abczdrowie.pl: Tracą węch i chęć do życia. "To problem społeczny", <https://portal.abczdrowie.pl/traca-wech-i-chec-do-zycia-to-problem-spoeczny>, 27.02.2023
- 1582.** Puls Medycyny: Węch: ważny mechanizm obronny człowieka. Dlaczego ten zmysł czasem zawodzi?, <https://www.facebook.com/PulsMedycyny>, 24.02.2023
- 1583.** pulsmedycyny.pl: Węch: ważny mechanizm obronny człowieka. Dlaczego ten zmysł czasem zawodzi?, <https://pulsmedycyny.pl/wech-wazny-mechanizm-obronny-czlowieka-dlaczego-ten-zmysl-czasem-zawodzi-1178477>, 24.02.2023
- 1584.** tvrepublika.pl: Czas na zimowe szaleństwo! Pamiętaj, żeby zadbać o swoją odporność [wideo], <https://tvrepublika.pl/Czas-na-zimowe-szalenstwo-Pamietaj-zeby-zadbac-o-swoja-odpornosc-wideo,145015.html>, 22.02.2023
- 1585.** Medycyna Praktyczna Dla Lekarzy: Czy implantacja ślimakowa zapobiega rozwojowi zaburzeń poznawczych u pacjentów w starszym wieku w obserwacji długoterminowej?, <https://www.facebook.com/MedycynaPraktycznaDlaLekarzy/posts/pfbid0no6EcLVLFeJ5vu1PCjj7h5otUNhaeAtruHXs3R3bEZNx8n9aMjKnq7j6Lc7hp4Znl>, 14.02.2023
- 1586.** mp.pl/otolaryngologia: Czy implantacja ślimakowa może poprawić niezależność i jakość życia także u pacjentów w starszym wieku? Komentarz Prof. P.H. Skarżyńskiego, <https://www.mp.pl/otolaryngologia/artykuly/ucho/316339,implantacja-slimakowa-a-rozwoj-zaburzen-poznawczych-u-pacjentow-w-starszym-wieku>, 13.02.2023
- 1587.** Forum Akademickie: Nowa Rada NCN już działa, 30.01.2023
- 1588.** medexpress.pl: Otolaryngologia 2022 i 2023. Podsumowuje prof. Piotr Skarżyński, <https://www.medexpress.pl/ochrona-zdrowia/otolaryngologia-2022-i-2023-podsumowuje-prof-piotr-skarzynski-86289/>, 30.01.2023
- 1589.** medexpress.pl: wiadomości, komentarz dot. Funduszu Medycznego, <https://www.medexpress.pl/tv/skrot-wiadomosci-medexpressu-30-01-2023-r-86293/>, 30.01.2023
- 1590.** MedExpress PL: Otolaryngologia 2022 i 2023. Podsumowuje prof. Piotr Skarżyński, <https://twitter.com/medexpresspl>, 30.01.2023

- 1591.** miesiecznik.forumakademickie.pl: Nowa Rada NCN już działa, miesiecznik.forumakademickie.pl/czasopisma/fa-1-2023/nowa-rada-ncn-juz-dziala%e2%80%a9/, 19.01.2023
- 1592.** Medycyna Praktyczna Dla Lekarzy: Jakie są wskazania do implantacji ślimakowej w przypadku częściowej głuchoty?, <https://www.facebook.com/MedycynaPraktycznaDlaLekarzy>, 08.01.2023
- 1593.** pulsmedycyny.pl: Prof. Skarżyński: w 2022 r. wykonaliśmy najwięcej na świecie operacji poprawiających słuch i głos, <https://pulsmedycyny.pl/prof-skarzynski-w-2022-r-wykonalismy-najwiecej-na-swiecie-operacji-poprawiajacych-sluch-i-glos-1174003>, 05.01.2023
- 1594.** liderzyinnowacyjnosci.com: informacja o nominacjach do Rady Narodowego Centrum Nauki, <https://liderzyinnowacyjnosci.com/prof-robert-hasterok-przewodniczacym-rady-narodowego-centrum-nauki/>, 02.01.2023
- 1595.** naukawpolsce.pl: informacja o nominacjach do Rady Narodowego Centrum Nauki, <https://naukawpolsce.pl/aktualnosci/news%2C94885%2Cprof-robert-hasterok-przewodniczacym-rady-narodowego-centrum-nauki.html>, 31.12.2022
- 1596.** pulshr.pl: informacja o nominacjach do Rady Narodowego Centrum Nauki, <https://www.pulshr.pl/zmiany-kadrowe/prof-robert-hasterok-przewodniczacym-rady-narodowego-centrum-nauki,94636.html>, 30.12.2022
- 1597.** dzieje.pl: informacja o nominacjach do Rady Narodowego Centrum Nauki, <https://dzieje.pl/edukacja/prof-robert-hasterok-przewodniczacym-rady-narodowego-centrum-nauki>, 30.12.2022
- 1598.** portalsamorzadowy.pl: informacja o nominacjach do Rady Narodowego Centrum Nauki, <https://www.portalsamorzadowy.pl/polityka-i-spoleczenstwo/prof-robert-hasterok-przewodniczacym-rady-narodowego-centrum-nauki,429765.html>, 30.12.2022
- 1599.** radio.opole.pl: <http://radio.opole.pl/104,656315,prof-robert-hasterok-przewodniczacym-rady-narodo>, 30.12.2022
- 1600.** wnp.pl: informacja o nominacjach do Rady Narodowego Centrum Nauki, <https://www.wnp.pl/parlamentarny/wydarzenia/prof-robert-hasterok-przewodniczacym-rady-narodowego-centrum-nauki,660996.html>, 30.12.2022
- 1601.** gov.pl: Uroczystość wręczenia nominacji członkom Rady Narodowego Centrum Nauki nowej kadencji 2022-2026, <https://www.gov.pl/web/edukacja-i->

nauka/uroczystosc-wreczenia-nominacji-czlonkom-rady-narodowego-centrum-nauki-
nowej-kadencji-2022-2026, 30.12.2022

- 1602.** Home & Market: DBAJMY O SŁUCH MŁODYCH LUDZI Z NIEPEŁNOSPRAWNOŚCIĄ INTELEKTUALNĄ!, 27.12.2022
- 1603.** naukawpolsce.pl: Szef MEiN powołał nowy skład rady Narodowego Centrum Nauki, <https://naukawpolsce.pl/aktualnosci/news%2C94830%2Cszeb-mein-powolal-nowy-sklad-rady-narodowego-centrum-nauki.html>, 23.12.2022
- 1604.** radio.lublin.pl: Nowy skład rady Narodowego Centrum Nauki powołany. Znaleźli się w nim naukowcy z Lublina, <http://radio.lublin.pl/2022/12/nowy-sklad-rady-narodowego-centrum-nauki-powolany-znalezli-sie-w-nim-naukowcy-z-lublina/>, 22.12.2022
- 1605.** prawo.pl: Minister powołał "swoją" radę Narodowego Centrum Nauki, <https://www.prawo.pl/student/narodowe-centrum-nauki-minister-powolal-swoja-rade,519000.html>, 22.12.2022
- 1606.** brandsit.pl: Szef MEiN powołał nowy skład rady Narodowego Centrum Nauki, 22.12.2022
- 1607.** dzieje.pl: Szef MEiN powołał nowy skład rady Narodowego Centrum Nauki, <https://dzieje.pl/edukacja/szeb-mein-powolal-nowy-sklad-rady-narodowego-centrum-nauki>, 22.12.2022
- 1608.** portalsamorzadowy.pl: Szef MEiN powołał nowy skład rady Narodowego Centrum Nauki, <https://www.portalsamorzadowy.pl/polityka-i-spoleczenstwo/szeb-mein-powolal-nowy-sklad-rady-narodowego-centrum-nauki,428350.html>, 22.12.2022
- 1609.** radio.opole.pl: Szef MEiN powołał nowy skład rady Narodowego Centrum Nauki, <https://radio.opole.pl/104,654427,szeb-mein-powolal-nowy-sklad-rady-narodowego-cen>, 22.12.2022
- 1610.** wnp.pl: Szef MEiN powołał nowy skład rady Narodowego Centrum Nauki, <https://www.wnp.pl/parlamentarny/wydarzenia/szeb-mein-powolal-nowy-sklad-rady-narodowego-centrum-nauki,658989.html>, 22.12.2022
- 1611.** perspektywy.pl: Nowy skład Rady NCN, https://perspektywy.pl/portal/index.php?option=com_content&view=article&id=7883:nowy-sklad-rady-ncn-2&catid=24&Itemid=119, 22.12.2022
- 1612.** forumakademickie.pl: Nowy Skład Rady NCN, https://perspektywy.pl/portal/index.php?option=com_content&view=article&id=7883:nowy-sklad-rady-ncn-2&catid=24&Itemid=119, 22.12.2022

- 1613.** youtube.com: prof. Piotr H. Skarżyński ze Światowego Centrum Słuchu w Kajetanach objął prestiżowe stanowisko, <https://www.youtube.com/watch?v=mJaIuIzvvIM>, 15.12.2022
- 1614.** i.pl: Światowej sławy polski otolaryngolog prof. Piotr H. Skarżyński ze Światowego Centrum Słuchu w Kajetanach, został jednogłośnie wybrany na prezydenta Międzynarodowej Rady Doradczej w ramach Amerykańskiej Akademii Otolaryngologii - Chirurgii Głowy i Szy, <https://i.pl/prof-piotr-h-skarzynski-prezydentem-miedzynarodowej-rady-doradczej-w-ramach-amerykanskiej-akademii-otolaryngologii/ar/c14-17132729>, 15.12.2022
- 1615.** magazynterazpolska.pl: Nowe technologie w medycynie szansą dla pacjentów i systemu ochrony zdrowia, <https://magazynterazpolska.pl/pl/a/nowe-technologie-w-medycynie-szansa-dla-pacjentow-i-systemu-ochrony-zdrowia>, 12.12.2022.
- 1616.** TVP Info: Info dzień: Terapia ręki zajęcia logopedyczne i trening słuchowy to tylko niektóre z elementów warsztatów terapeutycznych zorganizowano podopiecznym przyjaciół fundacji prof. Henryka Skarżyńskiego, 19.11.2022
- 1617.** dziennik365.pl: Zielona transformacja energetyczna pod napięciem. Zapowiedź wywiadu z Prof. P. H. Skarżyńskim w najnowszym numerze "Raportu ESG", dziennik365.pl/napiecie-zielonej-transformacji-energetycznej, 16.11.2022
- 1618.** agencja-informacyjna.pl: Zielona transformacja energetyczna pod napięciem. Zapowiedź wywiadu z Prof. P. H. Skarżyńskim w najnowszym numerze "Raportu ESG", <http://agencja-informacyjna.com/napiecie-zielonej-transformacji-energetycznej/>, 16.11.2022
- 1619.** raportcsr.pl: Zielona transformacja energetyczna pod napięciem. Zapowiedź wywiadu z Prof. P. H. Skarżyńskim w najnowszym numerze "Raportu ESG", <http://raportcsr.pl/zielona-transformacja-energetyczna-pod-napieciem-trzeci-numer-raportu-esg-w-sklepach/>, 16.11.2022
- 1620.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Zielona transformacja energetyczna pod napięciem. Zapowiedź wywiadu z Prof. P. H. Skarżyńskim w najnowszym numerze "Raportu ESG", <http://pracodawcagodnyzaufania.pl/zielona-transformacja-energetyczna-pod-napieciem/>, 16.11.2022
- 1621.** centrumpr.pl: Zielona transformacja energetyczna pod napięciem. Zapowiedź wywiadu z Prof. P. H. Skarżyńskim w najnowszym numerze "Raportu ESG", <http://pracodawcagodnyzaufania.pl/zielona-transformacja-energetyczna-pod-napieciem/>, 16.11.2022

- 1622.** wirtualnemedial.pl: Zielona transformacja energetyczna pod napięciem. Zapowiedź wywiadu z Prof. P. H. Skarżyńskim w najnowszym numerze "Raportu ESG", <https://www.wirtualnemedial.pl/centrum-prasowe/artukul/zielona-transformacja-energetyczna-pod-napieciem-trzeci-numer-raportu-esg-w-sklepach>, 16.11.2022
- 1623.** publicrelations.pl: Zielona transformacja energetyczna pod napięciem. Zapowiedź wywiadu z Prof. P. H. Skarżyńskim w najnowszym numerze "Raportu ESG", <https://publicrelations.pl/zielona-transformacja-energetyczna-pod-napieciem/>, 16.11.2022
- 1624.** archnews.pl: Zielona transformacja energetyczna pod napięciem. Zapowiedź wywiadu z Prof. P. H. Skarżyńskim w najnowszym numerze "Raportu ESG", <https://publicrelations.pl/zielona-transformacja-energetyczna-pod-napieciem/>, 16.11.2022
- 1625.** bizn.archnews.pl: Zielona transformacja energetyczna pod napięciem. Zapowiedź wywiadu z Prof. P. H. Skarżyńskim w najnowszym numerze "Raportu ESG", <https://bizn.archnews.pl/artukul/zielona-transformacja-energetyczna-pod-napieciem,159519.html>, 16.11.2022
- 1626.** news.kafito.pl: Zielona transformacja energetyczna pod napięciem. Zapowiedź wywiadu z Prof. P. H. Skarżyńskim w najnowszym numerze "Raportu ESG", <https://bizn.archnews.pl/artukul/zielona-transformacja-energetyczna-pod-napieciem,159519.html>, 16.11.2022
- 1627.** raportcsr.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: W globalnej skali działania prośrodowiskowe to również edukowanie społeczeństw o profilaktyce zdrowotnej, <http://raportcsr.pl/prof-piotr-h-skarzynski-w-globalnej-skali-dzialania-prosrodowiskowe-to-rowniez-edukowanie-spoleczenstw-o-profilaktyce-zdrowotnej-wideo/>, 08.11.2022
- 1628.** pulsmedycyny.pl: Konferencja dla specjalistów otorynolaryngologii dziecięcej w Kajetanach, 17-19 listopada 2022, <https://pulsmedycyny.pl/konferencja-dla-specjalistow-otorynolaryngologii-dzieciecej-w-kajetanach-17-19-listopada-2022-1167364>, 21.10.2022
- 1629.** dziendobry.tvn.pl: Ojciec i syn z Polski światowymi gwiazdami otolaryngologii. "W Nowym Jorku przedstawiłem koncepcję leczenia", <https://dziendobry.tvn.pl/zdrowie/henryk-i-piotr-skarzynscy-ojciec-i-syn-ktorzy-podbijaja-swiat-otolaryngologii-6174497>, 21.10.2022
- 1630.** Dzień dobry TVN: Rozmowa z Prof. H. Skarżyńskim oraz PH. Skarżyńskim, 21.10.2022

- 1631.** portal.abcdzrowie.pl: Zawroty głowy mogą świadczyć o poważnej chorobie. Nie lekceważ tego objawu, <https://portal.abcdzrowie.pl/zawroty-glowy-moga-swiadczy-o-chorobie-nie-lekcewaz-tego-objawu>, 20.10.2022
- 1632.** Puls Medycyny: Piotr H. Skarżyński został wybrany na prezydenta elekta (od 2023 roku) i prezydenta (od 2024 roku) Międzynarodowej Rady Doradczej — International Advisory Board (IAB) — w ramach Amerykańskiej Akademii Otolaryngologii — Chirurgii Głowy i Szyi, 19.10.2022
- 1633.** terazpolska.pl: Nowe technologie w medycynie - szansą dla pacjentów i systemu ochrony zdrowia, <https://terazpolska.pl/pl/a/Nowe-technologie-w-medycynie-szansa-dla-pacjentow-i-systemu-ochrony-zdrowia>, 19.10.2022
- 1634.** portal.abcdzrowie.pl: Nie tylko COVID-19 powoduje uszkodzenie węchu i smaku. Te objawy mogą zwiastować inne choroby, <https://portal.abcdzrowie.pl/nie-tylko-covid-19-powoduje-uszkodzenie-wechu-i-smaku-te-objawy-moga-zwiastowac-inne-choroby>, 18.10.2022
- 1635.** Gazeta Polska Codziennie: Nominacja w kategorii INNOWATOR Prof. Piotr H. Skarżyński członek zarządu Centrum Słuchu i Mowy Sp. z o.o., 17.10.2022
- 1636.** gpcodziennie.pl: Nominacja w kategorii INNOWATOR Prof. Piotr H. Skarżyński członek zarządu Centrum Słuchu i Mowy Sp. z o.o., gpcodziennie.pl/810107-nominacja-w-kategorii-innowator-prof-piotr-h-skarzynski-czlonек-zarzadu-centrum-sluchu-i-mowy-sp-z-oo.html, 16.10.2022
- 1637.** TVP Info: Info Med: Słuch jest jednym z najważniejszych ludzkich zmysłów ośrodek słuchu nigdy nie odpoczywa wyłapuje dźwięki nawet wtedy, gdy jesteśmy pogrążeni we śnie zakresu ludzkiego, 15.10.2022
- 1638.** Gazeta Polska: Amerykański sukces polskiego otolaryngologa, 05.10.2022
- 1639.** TVP3 Rzeszów: Konferencja naukowa w Leżajsku z udziałem prof. P. Skarżyńskiego, 02.10.2022
- 1640.** pulsmedycyny.pl: W Karpaczu dyskutowano na temat wykorzystania kadr w kontekście zastosowania nowych technologii, <https://pulsmedycyny.pl/w-karpaczu-dyskutowano-na-temat-wykorzystania-kadr-w-kontekscie-zastosowania-nowych-technologii-1165046>, 28.09.2022
- 1641.** facebook.com: Leżajski Powiat: <https://www.facebook.com/lezajskipowiat/posts/pfbid0bGsCrrEwXdAz2CCggyXutVKzoBg8x8cHfx8By6UDbHqqNUMEE7MCtDx2MUx8UfDpl>, 30.09.2022

- 1642.** mp.pl: Jakie wyróżnia się typy urządzeń wspomagających słyszenie i od czego zależy kwalifikacja do danej metody?, https://www.mp.pl/otolaryngologia/ekspert/pytania_do_eksperta/307180,typy-urzadzen-wspomagajacych-slyszenie-i-zasady-kwalifikacji-do-danej-metody, 30.09.2022
- 1643.** gf24.pl: Polak na czele międzynarodowej rady największej akademii w USA, <http://gf24.pl/33655/polak-na-czele-miedzynarodowej-rady-najwiekszej-akademii-w-usa/>, 30.09.2022
- 1644.** Gazeta Finansowa: Polak na czele międzynarodowej rady największej akademii w USA, 30.09.2022
- 1645.** Gazeta Finansowa: Polski profesor na prestiżowym stanowisku, 23.09.2022
- 1646.** filarybiznesu.pl: Sukces polskiego profesora w amerykańskim środowisku otolaryngologów, filarybiznesu.pl/sukces-polskiego-profesora-w-amerykanskim-srodowisku-otolaryngologow/a17119, 23.09.2022
- 1647.** isbnews.tv: Piotr Skarżyński: z rosnącymi kosztami trzeba się zmierzyć, www.isbnews.tv/piotr-skarzynski-z-rosnacymi-kosztami-trzeba-sie-zmierzyc/, 22.09.2022
- 1648.** isbzdrowie.pl: Piotr Skarżyński: z rosnącymi kosztami trzeba się zmierzyć, www.isbzdrowie.pl/2022/09/piotr-skarzynski-z-rosnacymi-kosztami-trzeba-sie-zmierzyc-wideo/, 23.09.2022
- 1649.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Sukces polskiego otolaryngologa w USA, 22.09.2022
- 1650.** dziennik365.pl: Piotr Skarżyński: z rosnącymi kosztami trzeba się zmierzyć, dziennik365.pl/piotr-skarzynski-z-rosnacymi-kosztami-trzeba-sie-zmierzyc, 22.09.2022
- 1651.** ISB News TV Youtube: Piotr Skarżyński: z rosnącymi kosztami trzeba się zmierzyć, https://www.youtube.com/watch?v=GjA_ljFT1J0, 22.09.2022
- 1652.** Gazeta Polska Codziennie: Prestiżowe stanowisko dla polskiego naukowca, 21.09.2022
- 1653.** gpcodziennie.pl: Prestiżowe stanowisko dla polskiego naukowca, <https://gpcodziennie.pl/809211-prestizowe-stanowisko-dla-polskiego-naukowca.html>, 20.09.2022
- 1654.** terazpolska.pl: Polski profesor na prestiżowym stanowisku!, <https://terazpolska.pl/pl/a/Polski-profesor-na-prestizowym-stanowisku>, 19.09.2022

- 1655.** natemat.pl: Polski profesor na prestiżowym stanowisku!, <https://natemat.pl/blogi/krzysztofprzybyl/437767,polski-profesor-na-prestizowym-stanowisku>, 19.09.2022
- 1656.** raportcsr.pl: Pierwszy Polak prezydentem Międzynarodowej Rady Doradczej Amerykańskiej Akademii Otolaryngologii, <http://raportcsr.pl/pierwszy-polak-prezydentem-miedzynarodowej-rady-doradczej-amerykanskiej-akademii-otolaryngologii/>, 18.09.2022
- 1657.** dziennik365.pl: Pierwszy Polak prezydentem Międzynarodowej Rady Doradczej Amerykańskiej Akademii Otolaryngologii, dziennik365.pl/pierwszy-polak-prezydentem-miedzynarodowej-rady-doradczej-amerykanskiej-akademii-otolaryngologii, 17.09.2022
- 1658.** TVP Info: Info Med.: Rozmowa z prof. P. H. Skarżyńskim dotycząca m.in. problemów z migdałkami, 17.09.2022
- 1659.** agencja-informacyjna.com: Pierwszy Polak prezydentem Międzynarodowej Rady Doradczej Amerykańskiej Akademii Otolaryngologii, <http://agencja-informacyjna.com/pierwszy-polak-prezydentem-miedzynarodowej-rady-doradczej-amerykanskiej-akademii-otolaryngologii/>, 16.09.2022
- 1660.** medkurier.pl: Pierwszy Polak prezydentem Międzynarodowej Rady Doradczej Amerykańskiej Akademii Otolaryngologii, <http://agencja-informacyjna.com/pierwszy-polak-prezydentem-miedzynarodowej-rady-doradczej-amerykanskiej-akademii-otolaryngologii/>, 16.09.2022
- 1661.** pulshr.pl: Polak pokieruje Międzynarodową Radą Amerykańskiej Akademii Otolaryngologii, <https://www.pulshr.pl/rynek-zdrowia/polak-pokieruje-miedzynarodowa-rada-amerykanskiej-akademii-otolaryngologii,92435.html>, 16.09.2022
- 1662.** rynekzdrowia.pl: Pierwszy Polak prezydentem Międzynarodowej Rady Doradczej Amerykańskiej Akademii Otolaryngologii, <https://www.rynekzdrowia.pl/Nauka/Pierwszy-Polak-prezydentem-Miedzynarodowej-Rady-Doradczej-Amerykanskiej-Akademii-Otolaryngologii,236972,9.html>, 16.09.2022
- 1663.** wirtualnemedi.pl: Pierwszy Polak prezydentem Międzynarodowej Rady Doradczej Amerykańskiej Akademii Otolaryngologii, <https://www.wirtualnemedi.pl/centrum-prasowe/artykul/pierwszy-polak-prezydentem->

miedzynarodowej-rady-doradczej-amerykanskiej-akademii-otolaryngologii,
16.09.2022

- 1664.** isbzdrowie.pl: Pierwszy Polak prezydentem Międzynarodowej Rady Doradczej Amerykańskiej Akademii Otolaryngologii, www.isbzdrowie.pl/2022/09/pierwszy-polak-prezydentem-miedzynarodowej-rady-doradczej-amerykanskiej-akademii-otolaryngologii/, 16.09.2022
- 1665.** medexpress.pl: Pierwszy Polak prezydentem Międzynarodowej Rady Doradczej Amerykańskiej Akademii Otolaryngologii, <https://www.medexpress.pl/pierwszy-polak-prezydentem-miedzynarodowej-rady-doradczej-amerykanskiej-akademii-otolaryngologii/85373>, 16.09.2022
- 1666.** twitter.com: Medexpress: prof. Piotr H. Skarżyński - prezydent-elekt oraz prezydent (od 2024 roku) Międzynarodowej Rady Doradczej - International Advisory Board (IAB), <https://twitter.com/medexpresspl/status/1570736047587491841>, 16.09.2022
- 1667.** facebook.com: Medexpress: 12 września 2022 r. w Filadelfii, podczas spotkania specjalistów - otolaryngologów-chirurgów głowy i szyi, AAO-HNSF 2022 Annual Meeting OTO, <https://www.facebook.com/medexpresspl/posts/512465514219916>, 16.09.2022
- 1668.** muno.pl: Idziesz do klubu? Weź zatyczki. Problemy ze słuchem są już chorobą cywilizacyjną, <https://muno.pl/news/idziesz-do-klubu-wez-zatyczki-problemy-ze-sluchem-sa-juz-choroba-cywilizacyjna/>, 15.09.2022
- 1669.** biznes.interia.pl: Spowolnienie w gospodarce dopiero przed nami, a już odbija się na opiece zdrowotnej, <https://biznes.interia.pl/raport-forum-ekonomiczne-2022/news-spowolnienie-w-gospodarce-dopiero-przed-nami-a-juz-odbija-si,nId,6281458>, 14.09.2022
- 1670.** Telewizja Republika: Ekonomia Raport: Rozmowa z prof. P. H. Skarżyńskim podczas forum ekonomicznego w Karpaczu, 12.09.2022
- 1671.** echodnia.eu: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://echodnia.eu/swietokrzyskie/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1672.** i.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://i.pl/jak-wykryc-najczestsze->

problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437, 11.09.2022

- 1673.** nowosci.com.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://nowosci.com.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1674.** dziennikbaltycki.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://dziennikbaltycki.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1675.** gazetalubuska.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://gazetalubuska.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1676.** dzienniklodzki.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński,, <https://dzienniklodzki.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1677.** gazetakrakowska.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://gazetakrakowska.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1678.** to.com.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://to.com.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1679.** ekspresilustrowany.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://ekspresilustrowany.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1680.** gloswielkopolski.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, gloswielkopolski.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437, 11.09.2022

- 1681.** gazetawroclawska.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://gazetawroclawska.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1682.** gk24.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://gk24.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1683.** gp24.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://gp24.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1684.** gs24.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://gs24.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1685.** wspolczesna.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://wspolczesna.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1686.** pomorska.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://pomorska.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1687.** poranny.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://poranny.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1688.** nowiny24.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://nowiny24.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1689.** nto.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://nto.pl/jak-wykryc->

najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437, 11.09.2022

- 1690.** dziennikzachodni.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://dziennikzachodni.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1691.** kurierlubelski.pl: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://kurierlubelski.pl/jak-wykryc-najczestsze-problemy-dzieci-ze-sluchem-i-jak-je-leczyc-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16853437>, 11.09.2022
- 1692.** msn.com: Jak wykryć najczęstsze problemy dzieci ze słuchem i jak je leczyć? Odpowiada otolaryngolog prof. Piotr Skarżyński, <https://www.msn.com/pl-pl/zdrowie/nasze-zdrowie/jak-wykry%c4%87-najcz%c4%99stsze-problemy-dzieci-ze-s%c5%82uchem-i-jak-je-leczy%c4%87-odpowiada-otolaryngolog-prof-piotr-skar%c5%bcy%c5%84ski/ar-AA11Hllv?li=BBR5RWL>, 11.09.2022
- 1693.** i.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy? Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://i.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022
- 1694.** dziennikbaltycki.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy? Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://dziennikbaltycki.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022
- 1695.** gazetawroclawska.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy? Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, gazetawroclawska.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817, 10.09.2022
- 1696.** echodnia.eu: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy? Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://echodnia.eu/swietokrzyskie/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022
- 1697.** nowosci.com.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy? Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://nowosci.com.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022

- 1698.** dziennikpolski24.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy?
Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://dziennikpolski24.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022
- 1699.** pomorska.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy?
Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://pomorska.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022
- 1700.** expressilustrowany.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy?
Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://expressilustrowany.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022
- 1701.** gk24.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy?
Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://gk24.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022
- 1702.** gloswielkopolski.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy?
Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://gloswielkopolski.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022
- 1703.** to.com.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy?
Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://to.com.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022
- 1704.** dzienniklodzki.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy?
Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://dzienniklodzki.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022.
- 1705.** gazetalubuska.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy?
Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://gazetalubuska.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022.
- 1706.** gazetakrakowska.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy?
Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://gazetakrakowska.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022.

pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817, 10.09.2022.

- 1707.** poranny.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy? Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://poranny.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022.
- 1708.** kurierlubuski.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy? Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://kurierlubelski.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022.
- 1709.** dziennikzachodni.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy? Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://dziennikzachodni.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022.
- 1710.** wspolczesna.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy? Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://wspolczesna.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022.
- 1711.** nto.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy? Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://nto.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022.
- 1712.** nowiny24.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy? Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://nowiny24.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022.
- 1713.** gp24.pl: Kiedy trzeba pójść z dzieckiem do logopedy? Odpowiada ekspert prof. Piotr Skarżyński, <https://gp24.pl/kiedy-trzeba-pojsc-z-dzieckiem-do-logopedy-odpowiada-ekspert-prof-piotr-skarzynski/ar/c14-16850817>, 10.09.2022.
- 1714.** polskieradio24.pl: Prof. Skarżyński: będziemy mieć do czynienia z kolejnymi falami koronawirusa, <https://polskieradio24.pl/130/5925/artykul/3033186,prof-skarzynski-bedziemy-miec-do-czynienia-z-kolejnymi-falami-koronawirusa>, 08.09.2022.

1715. polonia24.tvp.pl: gość programu: prof. Piotr Skarżyński, <https://polonia24.tvp.pl/62241319/gosc-programu-prof-piotr-skarzynski>, 06.09.2022.
1716. Polonia24: Prof. P. H. Skarżyński podczas festiwalu polonii w Chicago, 05.09.2022.
1717. TVP Info. Poranek TVP Info: Największy Polski festiwal za oceanem w tym roku organizowana przez fundację Kopernik. Prof. P. H. Skarżyński podczas festiwalu polonii w Chicago, 04.09.2022.
1718. Twitter.com: relacje z Polonią i lekarzami z USA, https://twitter.com/adam_giza/, 04.09.2022.
1719. dziennikzwiazkowy.com: Silna pozycja polskiej otorynolaryngologii, dziennikzwiazkowy.com/artikul-sponsorowany/centrum-sluchu-i-mowy-medincus-zaprasza/, 01.09.2022.
1720. pracodawcyrp.pl: Centrum Słuchu i Mowy Medincus sp. z o.o. dołączyło do Pracodawców RP, <https://pracodawcyrp.pl/aktualnosci/centrum-sluchu-i-mowy-medincus-sp-zoo-dolaczylo-do-pracodawcow-rp>, 22.08.2022
1721. wykop.pl: Zadbaj o uszy na urlopie, <https://www.wykop.pl/link/6792041/zadbaj-o-uszy-na-urlopie-prof-skarzynski-radzi-jak-uniknac-groznzych-chorob/>, 26.08.2022
1722. superbiz.se.pl: Zadbaj o uszy na urlopie. Prof. Skarżyński radzi jak uniknąć chorób, <https://superbiz.se.pl/wiadomosci/zadbaj-o-uszy-na-urlopie-prof-skarzynski-radzi-jak-uniknac-chorob-aa-sXD1-cvHp-dXMe.html>, 25.08.2022
1723. zycie.news.pl: Korzystając z basenów i jezior warto uważać na niebezpieczną bakterię. Kto jest najbardziej narażony, <https://zycie.news/wiadomosci/45271-korzystajac-z-basenow-i-jezior-warto-uwazac-na-niebezpieczna-bakterie-kto-jest-najbardziej-narazony>, 21.07.2022
1724. zdrowie.radiozet.pl: Ta bakteria atakuje w basenach i jeziorach. Kto jest zagrożony?, <https://zdrowie.radiozet.pl/Medycyna/Medycyna-podrozy/Paleczka-ropy-blekitnej-atakuje-w-kapieliskach-komu-zagraza?rzs=&rzp=timeline>, 21.07.2022
1725. msn.com: Atakuje w polskich jeziorach, ale też u kosmetyczki. Zarażenie zdradzi ból ucha i zmiana na paznokciu, <https://www.msn.com/pl-pl/zdrowie/nasze-zdrowie/atakuje-w-polskich-jeziorach-ale-te%bc-u-kosmetyczki-zara%bcenie-zdradzi-b%b3l-ucha-i-zmiana-na-paznokciu/ar-AAZMSdx?li=BBR5MK7>, 20.07.2022

- 1726.** portal.abczdrowie.pl: Atakuje w polskich jeziorach, ale też u kosmetyczki. Zarażenie zdradzi ból ucha i zmiana na paznokciu, <https://portal.abczdrowie.pl/paleczka-ropy-blekitnej-w-polskich-jeziorach-zarazenie-poznasz-m-ni-po-zmianach-na-paznokciach-oraz-bolu-ucha>, 20.07.2022
- 1727.** TVP1: Wiadomości – W Instytucie fizjologii patologii słuchu Kajetanach pod Warszawą obchody trzydziestej rocznicy pierwszej w Polsce operacji wszczepienia implantu ślimakowego osobie niesłyszącej. Wypowiedź prof. P. H. Skarżyńskiego, 16.07.2022
- 1728.** TVP Info: Wiadomości – W Instytucie fizjologii patologii słuchu Kajetanach pod Warszawą obchody trzydziestej rocznicy pierwszej w Polsce operacji wszczepienia implantu ślimakowego osobie niesłyszącej. Wypowiedź prof. P. H. Skarżyńskiego, 16.07.2022
- 1729.** portal.abczdrowie.pl: Boli cię ucho? Nigdy tego nie rób, <https://portal.abczdrowie.pl/boli-cie-ucho-nigdy-tego-nie-rob-lekarka-mozesz-stracic-sluch>, 16.07.2022
- 1730.** msn.com: Boli cię ucho? Nigdy tego nie rób, <https://www.msn.com/pl-pl/zdrowie/nasze-zdrowie/boli-ci-c4%99-ucho-nigdy-tego-nie-r-c3%b3b-lekarka-mo-c5%bcesz-straci-c4%87-s-c5%82uch/ar-AAZCUmw?li=BBR5PkU>, 16.07.2022
- 1731.** portal.abczdrowie.pl: Mogą wskazywać, że koronawirus jest blisko mózgu. Dwa poważne objawy wariantów BA.4 i BA.5, 22.06.2022
- 1732.** pulsmedycyny.pl: Prof. PH. Skarżyński w jury konkursu Supertalenty w Medycynie 2022, <https://pulsmedycyny.pl/supertalenty-w-medycynie-2022-znamy-laureatow-konkursu-1153677>, 20.06.2022
- 1733.** Youtube.com (Puls Medycyny): Głuchota po COVID-19: powikłanie obserwowane najczęściej u osób w wieku 20-40 lat, <https://www.youtube.com/watch?v=NBSxDL2f8XI>, 20.06.2022
- 1734.** Gazeta Finansowa: Instytut ESG podczas Szczytu Zdrowia 2022: Zdrowie się opłaca, czyli jak zarządzać zdrowiem pracowników?, 17.06.2022
- 1735.** filarybiznesu.pl: Jak zarządzać zdrowiem pracowników?, <https://filarybiznesu.pl/jak-zarzadzac-zdrowiem-pracownikow/a15705>, 16.06.2022
- 1736.** msn.com: Jak zarządzać zdrowiem pracowników?, <https://www.msn.com/pl-pl/zdrowie/nasze-zdrowie/jak-zarz-c4%85dza-c4%87-zdrowiem-pracownik-c3%b3w/ar-AAYxxbZ?li=BBR5RWL>, 16.06.2022
- 1737.** niezalezna.pl: Jak zarządzać zdrowiem pracowników?, 16.06.2022

- 1738.** dziennik 365.pl: Zdrowie się opłaca – czyli jak zarządzać zdrowiem pracowników?, dziennik365.pl/zdrowie-sie-oplaca-czyli-jak-zarzadzac-zdrowiem-pracownikow, 15.06.2022
- 1739.** gf24.pl: Instytut ESG podczas Szczytu Zdrowia 2022: Zdrowie się opłaca, czyli jak zarządzać zdrowiem pracowników?, <http://gf24.pl/31298/instytut-esg-podczas-szczytu-zdrowia-2022-zdrowie-sie-oplaca-czyli-jak-zarzadzac-zdrowiem-pracownikow/>, 15.06.2022
- 1740.** serwisy.gazetaprawna.pl: Instytut ESG podczas Szczytu Zdrowia 2022: Zdrowie się opłaca, czyli jak zarządzać zdrowiem pracowników?, <https://serwisy.gazetaprawna.pl/praca-i-kariera/artykuly/8458989,instytut-esg-podczas-szczytu-zdrowia-2022-zdrowie-sie-oplaca-czyli-jak-zarzadzac-zdrowiem-pracownikow.html>, 14.06.2022
- 1741.** agencja-informacyjna.com: Zdrowie się opłaca – czyli jak zarządzać zdrowiem pracowników?, <http://agencja-informacyjna.com/zdrowie-sie-oplaca-czyli-jak-zarzadzac-zdrowiem-pracownikow/>, 14.06.2022
- 1742.** medexpress.pl: Zdrowie się opłaca – czyli jak zarządzać zdrowiem pracowników?, <https://www.medexpress.pl/zdrowie-sie-oplaca-czyli-jak-zarzadzac-zdrowiem-pracownikow/84800>, 13.06.2022
- 1743.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Zdrowie się opłaca – czyli jak zarządzać zdrowiem pracowników?, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/5399-zdrowie-si%4%99-op%5%82aca-czyli-jak-zarz%4%85dza%4%87-zdrowiem-pracownik%3%b3w.html>, 13.06.2022
- 1744.** raportcsr.pl: Instytut ESG podczas Szczytu Zdrowia 2022: Zdrowie się opłaca, czyli jak zarządzać zdrowiem pracowników?, <https://raportcsr.pl/instytut-esg-podczas-szczytu-zdrowia-2022-zdrowie-sie-oplaca-czyli-jak-zarzadzac-zdrowiem-pracownikow/>, 13.06.2022
- 1745.** wirtualnemedial.pl: Instytut ESG podczas Szczytu Zdrowia 2022: Zdrowie się opłaca, czyli jak zarządzać zdrowiem pracowników?, <https://www.wirtualnemedial.pl/centrum-prasowe/artykul/instytut-esg-podczas-szczytu-zdrowia-2022-zdrowie-sie-oplaca-czyli-jak-zarzadzac-zdrowiem-pracownikow>, 13.06.2022
- 1746.** Twitter.com: Medycyna nie zna granic, https://twitter.com/disinformate_pl/status/1535520165517053952, <https://twitter.com/GPCodziennie/status/1535155948251127809>, 11.06.2022

1747. Gazeta Polska Codziennie: Medycyna nie zna granic – Wywiad z otolaryngologiem prof. Piotrem H. Skarżyńskim z Instytutu Fizjologii i Patologii Słuchu w Kajetanach, 10.06.2022
1748. Tygodnik Bielsko-Biała: Co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu, 10.06.2022
1749. Gazeta Finansowa: Debata Instytutu ESGŁ włączenie wykluczonych – jak zapewnić różnorodność?, 10.06.2022
1750. gf24.pl: Debata Instytutu ESGŁ włączenie wykluczonych – jak zapewnić różnorodność?, <http://gf24.pl/31117/debata-instytutu-esg-wlaczenie-wykluczonych-jak-zapewnic-roznorodnosc/>, 10.06.2022
1751. Facebook.com: Medycyna nie zna granic, <https://www.facebook.com/GPCodziennie/posts/5447865415235043>, 10.06.2022
1752. gpcodziennie.pl: Medycyna nie zna granic, <https://gpcodziennie.pl/805462-medycyna-nie-zna-granic.html>, 09.06.2022
1753. Dziennik Zachodni: Co szósty pierwszoklasista ma problem ze słuchem, 07.06.2022
1754. dziennikzachodni.pl: Co szóste dziecko rozpoczynające szkołę ma problem ze słuchem. Rusza pilotażowy program powiatu bielskiego, <https://dziennikzachodni.pl/co-szoste-dziecko-rozpoczynajace-szkole-ma-problem-ze-sluchem-rusza-pilotazowy-program-powiatu-bielskiego/ar/c1-16419309>, 06.06.2022
1755. czechowicedziedzice.naszemiasto.pl: Co szóste dziecko rozpoczynające szkołę ma problem ze słuchem. Rusza pilotażowy program powiatu bielskiego, <https://czechowicedziedzice.naszemiasto.pl/co-szoste-dziecko-rozpoczynajace-szkole-ma-problem-ze/ar/c14-8852665>, 06.06.2022
1756. kozy.naszemiasto.pl: Co szóste dziecko rozpoczynające szkołę ma problem ze słuchem. Rusza pilotażowy program powiatu bielskiego, <https://kozy.naszemiasto.pl/co-szoste-dziecko-rozpoczynajace-szkole-ma-problem-ze/ar/c14-8852665>, 06.06.2022
1757. bielskobiala.naszemiasto.pl: Co szóste dziecko rozpoczynające szkołę ma problem ze słuchem. Rusza pilotażowy program powiatu bielskiego, <https://bielskobiala.naszemiasto.pl/co-szoste-dziecko-rozpoczynajace-szkole-ma-problem-ze/ar/c14-8852665>, 06.06.2022
1758. szczyrk.naszemiasto.pl: Co szóste dziecko rozpoczynające szkołę ma problem ze słuchem. Rusza pilotażowy program powiatu bielskiego, <https://szczyrk.naszemiasto.pl/co-szoste-dziecko-rozpoczynajace-szkole-ma-problem-ze-ar/c14-8852665>, 06.06.2022

//szczyrk.naszemiasto.pl/co-szoste-dziecko-rozpoczynajace-szkole-ma-problem-ze/ar/c14-8852665, 06.06.2022

- 1759.** pulsmedycyny.pl: Focus na młodych, zdolnych: jak wspierać medyczne supertalenty?, <https://pulsmedycyny.pl/focus-na-młodych-zdolnych-jak-wspierac-medyczne-supertalenty-1152425>, 06.06.2022
- 1760.** filarybiznesu.pl: Co musisz wiedzieć przed zatrudnieniem osoby niepełnosprawnej w firmie? Kluczowy jest proces rekrutacji, <https://filarybiznesu.pl/co-musisz-wiedziec-przed-zatrudnieniem-osoby-niepelnosprawnej-w-firmie-kluczowy-jest-proces-rekrutacji/a15546>, 05.06.2022
- 1761.** kurier365.pl: Włączenie wykluczonych – jak zapewnić różnorodność?, <https://kurier365.pl/biznes/32026-w%c5%82%c4%85czenie-wykluczonych-%e2%80%93-jak-zapewni%c4%87-r%c3%b3%c5%bcnorodno%c5%9b%c4%87.html>, 03.06.2022
- 1762.** biznesciti.pl: Włączenie wykluczonych – jak zapewnić różnorodność?, <https://biznesciti.com/fora-gospodarcze/item/13292-%e2%80%9ew%c5%82%c4%85czenie-wykluczonych-%e2%80%93-jak-zapewni%c4%87-r%c3%b3%c5%bcnorodno%c5%9b%c4%87%e2%80%9d.html>, 03.06.2022
- 1763.** naszsprawy.eu: Włączenie wykluczonych – jak zapewnić różnorodność?, <https://naszsprawy.eu/aktualnosci/wlaczenie-wykluczonych-jak-zapewnic-roznorodnosc/>, 03.06.2022
- 1764.** raportcsr.pl: Włączenie wykluczonych – jak zapewnić różnorodność?, raportcsr.pl/wlaczenie-wykluczonych-jak-zapewnic-roznorodnosc/, 03.06.2022
- 1765.** publicystyka.ngo.pl: Włączenie wykluczonych – jak zapewnić różnorodność?, <https://publicystyka.ngo.pl/wlaczenie-wykluczonych-jak-zapewnic-roznorodnosc>, 03.06.2022
- 1766.** tvrepublika.pl: „Włączenie wykluczonych – jak zapewnić różnorodność?”. Debata Instytutu ESG, <https://tvrepublika.pl/Wlaczenie-wykluczonych-jak-zapewnic-roznorodnosc-Debate-Institutu-ESG,139720.html>, 02.06.2022
- 1767.** Facebook.com: „Włączenie wykluczonych – jak zapewnić różnorodność?”. Debata Instytutu ESG, <https://www.facebook.com/watch/?v=785523809102444>, 02.06.2022
- 1768.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Welconomy in Toruń. Osoba z niepełnosprawnością zasługuje na pełnię praw obywatelskich, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/5375-welconomy-in>

toru%c5%84-osoba-z-niepe%c5%82nosprawno%c5%9bci%c4%85-
zas%c5%82uguje-na-pe%c5%82ni%c4%99-praw-obywatelskich.html, 02.06.2022

- 1769.** filarybiznesu.pl: Na XXIX Welconomy w Toruniu o najważniejszych zagadnieniach społeczno-gospodarczych, <https://filarybiznesu.pl/na-xxix-welconomy-w-toruniu-o-najwazniejszych-zagadnieniach-spoeczno-gospodarczych/a15381>, 26.05.2022
- 1770.** podlasie24.pl: XXIX Welconomy Forum in Toruń, <http://podlasie24.pl/kraj/region/xxix-welconomy-forum-in-torun--35252.html>, 26.05.2022
- 1771.** infoserwis.uz.zagora.pl: Sympozjum naukowe w Katedrze Otolaryngologii i Chirurgii Szczękowo-Twarzowej UZ, <http://www.infoserwis.uz.zgora.pl/index.php?sympozjum-naukowe-w-katedrze-otolaryngologii-i-chirurgii-szczekowo-twarzowej-uz>, 25.05.2022
- 1772.** lubuskie.pl: Jak nowocześnie leczyć nowotwory głowy i szyi, <https://lubuskie.pl/wiadomosci/18677/jak-nowocześnie-leczyc-nowotwory-glowy-i-szyi>, 25.05.2022
- 1773.** kurier365.pl: XXIX Welconomy Forum in Toruń już 30-31 maja 2022, <https://kurier365.pl/biznes/32003-xxix-welconomy-forum-in-toru%c5%84-ju%c5%bc-30-31-maja-2022.html>, 24.05.2022
- 1774.** raportcsr.pl: XXIX Welconomy Forum in Toruń już 30-31 maja 2022, 24.05.2022
- 1775.** bizneciti.pl: XXIX Welconomy Forum in Toruń, <https://bizneciti.com/fora-gospodarcze/item/13281-xxix-welconomy-forum-in-toru%c5%84.html>, 24.05.2022
- 1776.** pomorska.pl: Wojna w Ukrainie zmieniła gospodarkę. 30 maja początek XXIX Welconomy Forum in Toruń 2022, <https://pomorska.pl/wojna-w-ukrainie-zmienila-gospodarke-30-maja-poczatek-xxix-welconomy-forum-in-torun-2022/ar/c3-16358477>, 24.05.2022
- 1777.** bizn.archnews.pl: XXIX Welconomy Forum in Toruń już 30-31 maja 2022, <https://bizn.archnews.pl/artykul/xxix-welconomy-forum-in-torun-juz-30-31-maja-2022,156193.html>, 23.05.2022
- 1778.** wirtualnedia.pl: XXIX Welconomy Forum in Toruń już 30-31 maja 2022, <https://www.wirtualnedia.pl/centrum-prasowe/artykul/xxix-welconomy-forum-in-torun-juz-30-31-maja-2022>, 23.05.2022

- 1779.** centrumpr.pl: XXIX Welconomy Forum in Toruń już 30-31 maja 2022, <https://centrumpr.pl/artykul/xxix-welconomy-forum-in-torun-juz-30-31-maja-2022,156193.html>, 23.05.2022
- 1780.** news.kafito.pl: XXIX Welconomy Forum in Toruń już 30-31 maja 2022, <https://news.kafito.pl/artykul/xxix-welconomy-forum-in-torun-juz-30-31-maja-2022,156193.html>, 23.05.2022
- 1781.** polandfruits.pl: XXIX Welconomy Forum in Toruń już 30-31 maja 2022, <http://polandfruits.pl/aktualnosci/1833/xxix-welconomy-forum-in-torun-juz-30-31-maja-2022>, 23.05.2022
- 1782.** superbiz.se.pl: Rusza XXIX Welconomy Forum in Toruń! Kongres odbędzie się 30-31 maja 2022, <https://superbiz.se.pl/wiadomosci/rusza-xxix-welconomy-forum-in-torun-kongres-odbedzie-sie-30-31-maja-2022-aa-4PgG-SHbu-dMpc.html>, 23.05.2022
- 1783.** stooq.pl: XXIX edycja Welconomy Forum in Toruń odbędzie się 30-31 maja, <https://stooq.pl/n/?f=1489526>, 23.05.2022
- 1784.** archnews.pl: XXIX Welconomy Forum in Toruń już 30-31 maja 2022, <https://archnews.pl/artykul/xxix-welconomy-forum-in-torun-juz-30-31-maja-2022,156193.html>, 23.05.2022
- 1785.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Wkrótce obrady XXIX Welconomy Forum in Toruń, <http://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/5339-wkr%c3%b3tce-obrady-xxix-welconomy-forum-in-toru%c5%84.html>, 23.05.2022
- 1786.** Facebook.com: przyczyny problemów ze słuchem, <https://www.facebook.com/NaukaGlupcze/posts/pfbid0SanjFEYAB2j8p8X1us1jam5u4ggFimqJfQmMiHvBpbLoUbR8KNchmBtrpiwg6ifdl>, 23.05.2022
- 1787.** TVP Warszawa: Warszawski Dzień – problemy ze słuchem u dzieci i seniorów, 18.05.2022
- 1788.** TVP Info: Wstaje dzień – Problemy ze słuchem jako następstwo chorób odkleszczowych, 11.05.2022
- 1789.** portal.abczdrowie.pl: Tracą słuch przy COVID. Mają 24 godziny, by go uratować, <https://portal.abczdrowie.pl/nawet-60-proc-ozdrowiencow-zmaga-sie-z-long-covid-19-jednym-z-objawow-jest-gluchota>, 01.05.2022
- 1790.** Facebook.com: Okazuje się, że koronawirus SARS-CoV-2 upośledza nie tylko smak i węch, ale także słuch, <https://www.facebook.com/NaukaGlupcze/posts/pfbid0SanjFEYAB2j8p8X1us1jam5u4ggFimqJfQmMiHvBpbLoUbR8KNchmBtrpiwg6ifdl>

[//www.facebook.com/PulsMedycyny/posts/pfbid02WtsAUbWfqsyTAndtTVbnAbw7nAbcdcXm8HQrBKwNGwkXWBB3uppW5jSXrJip5wT1l](https://www.facebook.com/PulsMedycyny/posts/pfbid02WtsAUbWfqsyTAndtTVbnAbw7nAbcdcXm8HQrBKwNGwkXWBB3uppW5jSXrJip5wT1l), 29.04.2022

- 1791.** pulsmedycyny.pl: Głuchota po COVID-19: powikłanie obserwowane najczęściej u osób w wieku 20-40 lat, <https://pulsmedycyny.pl/gluchota-po-covid-19-powiklanie-obserwowane-najczesciej-u-osob-w-wieku-20-40-lat-1149025>, 28.04.2022
- 1792.** razemztoba.pl: Za nami trzeci dzień Kongresu WCA, <http://razemztoba.pl/za-nami-trzeci-dzien-kongresu-wca/>, 12.04.2022
- 1793.** Facebook.com: dyżur eksperta, <https://www.facebook.com/AgvitaSono/posts/2009082912607764>, 11.04.2022
- 1794.** terazpolska.pl: 20 lat Grupy Medincus, <https://terazpolska.pl/pl/a/20-lat-Grupy-Medincus>, 10.04.2022
- 1795.** poland.shafaqna.com: Zaburzenia węchu i smaku po COVID-19? Lekarze już wiedzą, jak pomóc, 09.04.2022
- 1796.** Gazeta Finansowa: Polscy i Afrykańscy eksperci rozmawiali o przyszłości opieki zdrowotnej, 08.04.2022
- 1797.** newsweek.pl: Zaburzenia węchu i smaku po COVID-19? Lekarze już wiedzą, jak pomóc, www.newsweek.pl/wiedza/nauka/problemy-z-wechem-i-smakiem-po-covid-19/70k0hej, 08.04.2022
- 1798.** theworldnews.net: Zaburzenia węchu i smaku po COVID-19? Lekarze już wiedzą, jak pomóc, <https://theworldnews.net/pl-news/zaburzenia-wechu-i-smaku-po-covid-19-lekarze-juz-wiedza-jak-pomoc>, 08.04.2022
- 1799.** medkurier.pl: Warszawa będzie gospodarzem Światowego Kongresu Audiologicznego, <https://medkurier.pl/warszawa-bedzie-gospodarzem-swiatowego-kongresu-audiologicznego/>, 07.04.2022
- 1800.** TVP3 Warszawa: Wstaje dzień – rozmowa o Światowym Kongresie Audiologicznym, 07.04.2022
- 1801.** Puls Medycyny: Lista Stu – sylwetki zwycięzców, 06.04.2022
- 1802.** Facebook.com: Jak wygląda strategia rozwoju CSiM Medincus na rynkach?, <https://www.facebook.com/watch/?v=1201668040368160>, 06.04.2022
- 1803.** raportsr.pl: Warszawa będzie gospodarzem Światowego Kongresu Audiologicznego, <https://raportsr.pl/warszawa-bedzie-gospodarzem-swiatowego-kongresu-audiologicznego/>, 05.04.2022
- 1804.** wirtualnemedial.pl: Warszawa będzie gospodarzem Światowego Kongresu Audiologicznego, <https://www.wirtualnemedial.pl/centrum->

- 1805.** medycyna.poradnik-zdrowia.pl: Warszawa będzie gospodarzem Światowego Kongresu Audiologicznego, <https://www.wirtualnemedi.pl/centrum-prasowe/artikul/warszawa-bedzie-gospodarzem-swiatowego-kongresu-audiologicznego>, 05.04.2022
- 1806.** kurier365.pl: Warszawa będzie gospodarzem Światowego Kongresu Audiologicznego, <https://kurier365.pl/kultura/zdrowie/31946-warszawa-b%2520dzie-gospodarzem-%2520wiatowego-kongresu-audiologicznego.html>, 05.04.2022
- 1807.** agencja-informacyjna.com: XXXV Światowy Kongres Audiologiczny w Warszawie, <http://agencja-informacyjna.com/xxxv-swiatowy-kongres-audiologiczny-w-warszawie/>, 05.04.2022
- 1808.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Światowy Kongres Audiologiczny odbędzie się w Warszawie, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/5203-%2520wiatowy-kongres-audiologiczny-odb%2520dzie-si%2520w-warszawie.html>, 05.04.2022
- 1809.** centrumpr.pl: Warszawa będzie gospodarzem Światowego Kongresu Audiologicznego, <https://centrumpr.pl/artikul/warszawa-bedzie-gospodarzem-swiatowego-kongresu-audiologicznego,155218.html>, 05.04.2022
- 1810.** archnews.pl: Warszawa będzie gospodarzem Światowego Kongresu Audiologicznego, <https://archnews.pl/artikul/warszawa-bedzie-gospodarzem-swiatowego-kongresu-audiologicznego,155218.html>, 05.04.2022
- 1811.** news.kafito.pl: Warszawa będzie gospodarzem Światowego Kongresu Audiologicznego, <https://news.kafito.pl/artikul/warszawa-bedzie-gospodarzem-swiatowego-kongresu-audiologicznego,155218.html>, 05.04.2022
- 1812.** poradnik-zdrowia.pl: Warszawa będzie gospodarzem Światowego Kongresu Audiologicznego, <https://news.kafito.pl/artikul/warszawa-bedzie-gospodarzem-swiatowego-kongresu-audiologicznego,155218.html>, 05.04.2022
- 1813.** biznesciti.com: Światowy Kongres Audiologiczny w Warszawie, <https://news.kafito.pl/artikul/warszawa-bedzie-gospodarzem-swiatowego-kongresu-audiologicznego,155218.html>, 04.04.2022

- 1814.** med.archnews.pl: Warszawa będzie gospodarzem Światowego Kongresu Audiologicznego, <https://med.archnews.pl/artukul/warszawa-bedzie-gospodarzem-swiatowego-kongresu-audiologicznego,155218.html>, 05.04.2022
- 1815.** dziennik365.pl: XXXV Światowy Kongres Audiologiczny w Warszawie, dziennik365.pl/xxxv-swiatowy-kongres-audiologiczny-w-warszawie, 05.04.2022
- 1816.** Facebook.com: Dużej zmianie uległo podejście do wynagrodzenia za usługi medyczne, które idzie w stronę „pay per service”, <https://www.facebook.com/watch/?v=676573360210734>, 05.04.2022
- 1817.** pulshr.pl: Instytut Fizjologii i Patologii Słuchu zatrudni ukraińskich medyków. Od zaraz, <https://www.pulshr.pl/rekrutacja/instytut-fizjologii-i-patologii-sluchu-zatrudni-ukrainskich-medykow-od-zaraz,89000.html>, 04.04.2022
- 1818.** Gazeta Wyborcza: Niedosłuch – jakie są jego przyczyny i jak wygląda leczenie?, 02.04.2022
- 1819.** gazetaprawna.pl: O przyszłości opieki zdrowotnej na Polsko-Afrykańskim Forum Gospodarczym, www.gazetaprawna.pl/wiadomosci/kraj/artykuly/8392428,o-przyszlosci-opieki-zdrowotnej-na-polsko-afrykanskim-forum-gospodarczym.html, 01.04.2022
- 1820.** raportcsr.pl: O przyszłości opieki zdrowotnej na Polsko-Afrykańskim Forum Gospodarczym, <https://raportcsr.pl/o-przyszlosci-opieki-zdrowotnej-na-polsko-afrykanskim-forum-gospodarczym/>, 01.04.2022
- 1821.** byczdrowym.info: Problemy ze słuchem u seniora – jak wpływają na ich życie społeczne?, 01.04.2022
- 1822.** gs24.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://gs24.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1823.** to.com.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://to.com.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1824.** dziennikzachodni.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://dziennikzachodni.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022

- 1825.** kurierlubelski.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://kurierlubelski.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1826.** pomorska.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://pomorska.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1827.** dzienniklodzki.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://dzienniklodzki.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1828.** expressbydgoski.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://expressbydgoski.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1829.** gazetawroclawska.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://gazetawroclawska.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1830.** nowiny24.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, nowiny24.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593, 31.03.2022
- 1831.** nowosci.com.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://nowosci.com.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1832.** gk24.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://gk24.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1833.** gp24.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://gp24.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do>

osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593,
31.03.2022

- 1834.** gazetakrakowska.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://gazetakrakowska.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1835.** dziennikbaltycki.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://dziennikbaltycki.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1836.** gloswielpolski.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://gloswielpolski.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1837.** echodnia.eu: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://gloswielpolski.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1838.** wspolczesna.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://wspolczesna.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1839.** poranny.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://poranny.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1840.** nto.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://nto.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1841.** polskatimes.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://polskatimes.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022

- 1842.** gazetalubuska.pl: Wojna na Ukrainie zabija słuch. Do ośrodka w Kajetanach trafiają już pierwsi uchodźcy z Ukrainy, <https://polskatimes.pl/wojna-na-ukrainie-zabija-sluch-do-osrodka-w-kajetanach-trafiaja-juz-pierwsi-uchodzcy-z-ukrainy/ar/c1-16189593>, 31.03.2022
- 1843.** dziennik365.pl: Przyszłość opieki zdrowotnej podczas Polsko-Afrykańskiego Forum Gospodarczego, dziennik365.pl/przyszlosc-opieki-zdrowotnej-podczas-polsko-afrykanskiego-forum-gospodarczego, 31.03.2022
- 1844.** agencja-informacyjna.com: Przyszłość opieki zdrowotnej podczas Polsko-Afrykańskiego Forum Gospodarczego, <http://agencja-informacyjna.com/przyszlosc-opieki-zdrowotnej-podczas-polsko-afrykanskiego-forum-gospodarczego/>, 31.03.2022
- 1845.** kurier365.pl: O przyszłości opieki zdrowotnej na Polsko-Afrykańskim Forum Gospodarczym, <https://kurier365.pl/kultura/zdrowie/31936-o-przyszlosci-opieki-zdrowotnej-na-polsko-afrykanskim-forum-gospodarczym.html>, 31.03.2022
- 1846.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Medycyna „pay per service”, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/5180-medycyna-pay-per-service.html>, 31.03.2022
- 1847.** wirtualnemedi.pl: O przyszłości opieki zdrowotnej na Polsko-Afrykańskim Forum Gospodarczym, <https://www.wirtualnemedi.pl/centrum-prasowe/artypkyl/o-przyszlosci-opieki-zdrowotnej-na-polsko-afrykanskim-forum-gospodarczym>, 30.03.2022
- 1848.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Wiedza na światowym poziomie, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/5179-wiedza-na-swiatowym-poziomie.html>, 30.03.2022.
- 1849.** teremedi.pl: O przyszłości opieki zdrowotnej na Polsko-Afrykańskim Forum Gospodarczym, <https://www.teremedi.pl/mz/O-przyszlosci-opieki-zdrowotnej-na-polsko-afrykanskim-forum-gospodarczym>, 30.03.2022.
- 1850.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Skarżyński: Staramy się łączyć Polskę z Afryką, edukować i przekazywać wiedzę, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/5192-skarzynski-staramy-si-łączyc-polskę-z-afryką-edukować-i-przekazywać-wiedzę.html>, 30.03.2022.

- 1851.** tvrepublika.pl: Kierunek południe. Afryka w zasięgu polskiego biznesu. Bariery i możliwości, <https://tvrepublika.pl/Kierunek-poludnie-Afryka-w-zasiegu-polskiego-biznesu-Bariery-i-mozliwosci,138659.html>, 30.03.2022.
- 1852.** telewizjarepublika.pl: Kierunek południe. Afryka w zasięgu polskiego biznesu. Bariery i możliwości, <https://tvrepublika.pl/Kierunek-poludnie-Afryka-w-zasiegu-polskiego-biznesu-Bariery-i-mozliwosci,138659.html>, 30.03.2022.
- 1853.** paih.gov.pl: Polsko-Afrykańskie Forum Gospodarcze, https://www.paih.gov.pl/20220329/zakonczylo_sie_polsko_afrykanskie_forum_gospodarcze, 29.03.2022.
- 1854.** Facebook.com: Na jakie dolegliwości laryngologiczne najczęściej skarżą się pacjenci, którzy przechorowali COVID-19?, <https://www.facebook.com/MedycynaPraktycznaDlaLekarzy/posts/1439120506507900>, 26.03.2022.
- 1855.** mp.pl: Na jakie dolegliwości laryngologiczne najczęściej skarżą się pacjenci, którzy przechorowali COVID-19?, https://www.mp.pl/otolaryngologia/ekspert/pytania_do_eksperta/294315,na-jakie-dolegliwosci-laryngologiczne-najczesciej-skarza-sie-pacjenci-ktorzy-przechorowali-covid-19, 25.03.2022.
- 1856.** wum.edu.pl: Nasi pracownicy na Liście Stu, <https://www.wum.edu.pl/node/16962>, 24.03.2022.
- 1857.** pulsmedycyny.pl: Lista Stu 2021: Medycyna, <https://pulsmedycyny.pl/lista-stu-2021-medycyna-1145590>, 23.03.2022.
- 1858.** Facebook.com: Na jakie dolegliwości laryngologiczne najczęściej skarżą się pacjenci w czasie infekcji COVID-19?, <https://www.facebook.com/MedycynaPraktycznaDlaLekarzy/>, 08.03.2022.
- 1859.** TVP3 Pasma Ogólnopolskie: Poranek TVP3, Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2022.
- 1860.** portal.abczdrowie.pl: Zaburzenia smakowe w przebiegu COVID-19, <https://portal.abczdrowie.pl/utrata-smaku-to-jeden-z-najbardziej-dokuczliwych-objawow-covid-19>, 21.02.2022.
- 1861.** portal.abczdrowie.pl: "Covidowe ucho". Objaw i powikłanie po COVID-19. Ta grupa pacjentów pojawiła się wraz z Omikronem, <https://portal.abczdrowie.pl/covidowe-ucho-przybywa-pacjentow-uskarzajacych-sie-na-kolejne-powiklanie-po-covid-19>, 09.02.2022.

- 1862.** Medycyna Praktyczna dla Lekarzy: Jak pandemia COVID-19 wpłynęła na opiekę na oddziałach otorynolaryngologii?, https://www.mp.pl/otolaryngologia/ekspert/pytania_do_eksperta/290887,jak-pandemia-covid-19-wplynela-na-opieke-na-oddzialach-otorynolaryngologii, 08.02.2022.
- 1863.** Radio Pogoda Gdańsk: Co jest grane w Gdańsku – Kapsuła Badań Zmysłów; badania przesiewowe smaku i węchu, profilaktyka, właściwy dobór ścieżki terapeutycznej, szumy uszne itp., 23.01.2022.
- 1864.** mp.pl: Najnowsze techniki w leczeniu operacyjnym migdałków podniebiennych, https://www.mp.pl/otolaryngologia/ekspert/pytania_do_eksperta/289522,najnowsze-techniki-w-leczeniu-operacyjnym-migdalekow-podniebiennych, 23.01.2022.
- 1865.** portal.abczdrowie.pl: Nieistniejący profesor reklamuje "preparat na słuch", <https://portal.abczdrowie.pl/nieistniejacy-profesor-reklamuje-preparat-na-sluch-lekarze-ostzegaja-przed-niebezpiecznym-oszustwem>, 19.01.2022.
- 1866.** TVP2: Pytanie na śniadanie – Przy wigilijnym stole - domowe sposoby na pozbycie się ości, które mogą utknać w gardle, 23.12.2021
- 1867.** Gazeta Wyborcza: Usuwanie migdałków – na czym polega, kiedy poddać się zabiegowi?, 22.12.2021
- 1868.** Echo Dnia Radomskie: Radomski uniwersytet nawiązuje współpracę z IFPS, 20.12.2021
- 1869.** Echodnia.eu: Radomski Uniwersytet nawiązuje współpracę z Instytutem Fizjologii i Patologii Słuchu Światowego Centrum Słuchu w Kajetanach, <https://echodnia.eu/radomskie/radomski-universytet-nawiazuje-wspolprace-z-instytutem-fizjologii-i-patologii-sluchu-i-swiatowego-centrum-sluchu-w-kajetanach/ar/c14-15960143>, 18.12.2021
- 1870.** radom.naszemiasto.pl: Radomski Uniwersytet nawiązuje współpracę z Instytutem Fizjologii i Patologii Słuchu Światowego Centrum Słuchu w Kajetanach, <https://radom.naszemiasto.pl/radomski-universytet-nawiazuje-wspolprace-z-instytutem/ar/c14-8598889>, 18.12.2021
- 1871.** radom.naszemiasto.pl: Radomski Uniwersytet nawiązuje współpracę z Międzynarodowym Centrum Słuchu i Mowy Medincus w Kajetanach, <https://radom.naszemiasto.pl/radomski-universytet-nawiazuje-wspolprace-z-instytutem/ar/c14-8598889>, 18.12.2021

- 1872.** echodnia.eu: Radomski Uniwersytet nawiązuje współpracę z Międzynarodowym Centrum Słuchu i Mowy Medincus w Kajetanach, <https://echodnia.eu/radomskie/radomski-universytet-nawiazuje-wspolprace-z-instytutem-fizjologii-i-patologii-sluchu-i-swiatowego-centrum-sluchu-w-kajetanach/ar/c14-15960143>, 18.12.2021
- 1873.** Gazeta Wyborcza: Niedosłuch – jakie są przyczyny i jak wygląda leczenie?, 16.12.2021
- 1874.** byczdrowym.info: Niedosłuch – jakie są jego przyczyny i jak wygląda leczenie?, 15.12.2021
- 1875.** magazynterazpolska.pl: Zaslugujemy na zycie dobrej jakosci. Tworzymy innowacje w medycynie!, <https://magazynterazpolska.pl/pl/a/zaslugujemy-na-zycie-dobrej-jakosci-tworzymy-innowacje-w-medycynie>, 10.12.2021
- 1876.** magazynterazpolska.pl: Fundacja „Teraz Polska” partnerem 6. edycji Kongresu 590, <https://magazynterazpolska.pl/pl/a/fundacja-teraz-polska-partnerem-6-edycji-kongresu-590>, 10.12.2021
- 1877.** TVP Info: Serwis INFO, 25.11.2021
- 1878.** TVP Info: O tym się mówi, 24.11.2021
- 1879.** portal.abczdrowie.pl: Czy chrypka może być objawem COVID-19?, <https://portal.abczdrowie.pl/czy-chrypka-moze-byc-objawem-covid-19>, 24.11.2021
- 1880.** Gazeta Polska Codziennie: Chcesz długo żyć? Ruszaj się i jedz zdrowo!, 19.11.2021
- 1881.** gpcodziennie.pl: Sekret długiego życia, 16.11.2021
- 1882.** Gazeta Polska Codziennie: Sekret długiego życia, 16.11.2021
- 1883.** Radio ZET: ZET jak zdrowie – rozmowa z prof. Piotrem H. Skarżyńskim, <https://player.radiozet.pl/Podcasty/ZET-jak-Zdrowie/K-jak-Katar-z-prof.-Piotrem-Skarzynskim>, 16.11.2021
- 1884.** pulsmedycyny.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: Innowacje to nasza specjalność, <https://pulsmedycyny.pl/prof-piotr-h-skarzynski-innowacje-to-nasza-specjalnosc-1133297>, 15.11.2021
- 1885.** portal.abczdrowie.pl: SARS-CoV-2 atakuje ucho wewnętrzne chorych. "Wcześniej w pełni życia, aktywni zawodowo i nagle głusi", <https://portal.abczdrowie.pl/sars-cov-2-atakuje-ucho-wewnetrzne-osob-chorych-na-covid-wczesniej-w-pelni-zycia-aktywne-zawodowo-i-nagle-po-jednej-stronie-calkowita-gluchota>, 13.11.2021

- 1886.** Puls Medycyny: Wielkie brawa dla zespołu z Kajetan, 12.11.2021
- 1887.** Puls Medycyny: Kto najlepiej wie co słychać w medycynie, 12.11.2021
- 1888.** Gazeta Polska: Zaplanuj długie życie, 10.11.2021
- 1889.** Puls Medycyny: Wysoko oceniana innowacyjna operacja przywracająca słuch, 10.11.2021
- 1890.** Puls Medycyny: Innowacje to nasza specjalność, 10.11.2021
- 1891.** portal.abczdrowie.pl: Infekcje, które łatwo pomylić z COVID-19. Eksperci wskazują, na co zwrócić uwagę, <https://portal.abczdrowie.pl/infekcje-ktore-latwo-pomylic-z-covid-19-eksperci-wskazuja-na-co-zwrocic-uwage>, 08.11.2021
- 1892.** wum.edu.pl: Sukces naszych specjalistów w konkursie Złoty Skalpel, <https://www.wum.edu.pl/node/16555>, 04.11.2021
- 1893.** pulsmedycyny.pl: Złoty Skalpel 2021 za innowacyjną operację przywracającą słuch, <https://pulsmedycyny.pl/zloty-skalpel-2021-za-innowacyjna-operacje-przywracajaca-sluch-1132491>, 04.11.2021
- 1894.** Gazeta Polska: Zbadaj się kompleksowo, 03.11.2021
- 1895.** terazpolska.pl: Ekspansja, technologie, medycyna, kultura. DEBATY z cyklu "TERAZ POLSKA" na Kongresie 590, <https://terazpolska.pl/pl/a/Ekspansja-technologie-medycyna-kultura-DEBATY-z-cyklu-TERAZ-POLSKA-na-Kongresie-590>, 25.10.2021
- 1896.** Youtube.com: Debata „Rola innowacji w ochronie zdrowia“, <https://www.youtube.com/watch?v=WDGFs9b4ISQ&hl=pl>, 24.10.2021
- 1897.** medkurier.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński najmłodszym Polakiem uhonorowanym przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://medkurier.pl/prof-piotr-h-skarzynski-najmlodszym-polakiem-uhonorowanym-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne/>, 17.10.2021
- 1898.** mp.pl: Prof. Skarżyński uhonorowany we Francji, <https://www.mp.pl/otolaryngologia/aktualnosci/281859,prof-skarzynski-uhonorowany-we-francji>, 13.10.2021
- 1899.** kurier365.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński najmłodszym Polakiem uhonorowanym przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://www.mp.pl/otolaryngologia/aktualnosci/281859,prof-skarzynski-uhonorowany-we-francji>, 12.10.2021
- 1900.** medexpress.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński najmłodszym Polakiem uhonorowanym przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://www.mp.pl/otolaryngologia/aktualnosci/281859,prof-skarzynski-uhonorowany-we-francji>

[//www.medexpress.pl/prof-piotr-h-skarzynski-najmlodszym-polakiem-uhonorowanym-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne/83041](http://www.medexpress.pl/prof-piotr-h-skarzynski-najmlodszym-polakiem-uhonorowanym-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne/83041),
12.10.2021

- 1901.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Najmłodszy Polak uhonorowany przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/4711-najm%C5%82odszy-polak-uhonorowany-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne.html>, 12.10.2021
- 1902.** med.archnews.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński uhonorowany przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://med.archnews.pl/artukul/prof-piotr-h-skarzynski-uhonorowany-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne,150514.html>, 12.10.2021
- 1903.** centrumpr.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński uhonorowany przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://centrumpr.pl/artukul/prof-piotr-h-skarzynski-uhonorowany-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne,150514.html>, 12.10.2021
- 1904.** medycyna.poradnik-zdrowia.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński uhonorowany przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://medycyna.poradnik-zdrowia.pl/artukul/prof-piotr-h-skarzynski-uhonorowany-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne,150514.html>, 12.10.2021
- 1905.** wirtualnemedi.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński najmłodszy Polakiem uhonorowanym przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://www.wirtualnemedi.pl/centrum-prasowe/artukul/prof-piotr-h-skarzynski-najmlodszym-polakiem-uhonorowanym-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne>, 12.10.2021
- 1906.** news.kafito.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński uhonorowany przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://news.kafito.pl/artukul/prof-piotr-h-skarzynski-uhonorowany-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne,150514.html>, 12.10.2021
- 1907.** poradnik-zdrowia.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński uhonorowany przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://poradnik-zdrowia.pl/artukul/prof-piotr-h-skarzynski-uhonorowany-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne,150514.html>, 12.10.2021

- 1908.** kafito.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński uhonorowany przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://kafito.com/artukul/prof-piotr-h-skarzynski-uhonorowany-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne,150514.html>, 12.10.2021
- 1909.** archnews.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński uhonorowany przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://archnews.pl/artukul/prof-piotr-h-skarzynski-uhonorowany-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne,150514.html>, 12.10.2021
- 1910.** healthyandbeauty.pl: Prof. Piotr Skarżyński został honorowym członkiem SFORL, <https://healthyandbeauty.pl/prof-piotr-skarzynski-zostal-honorowym-czlonkiem-sforl/>, 12.10.2021
- 1911.** Youtube.com: Debata „Nowe kierunki zagraniczne ekspansji polskiego biznesu”, <https://www.youtube.com/watch?v=gqY7dO3BNwY>, 13.10.2021
- 1912.** blog.wirtualnemedial.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński najmłodszym Polakiem uhonorowanym przez Francuskie Towarzystwo Otorynolaryngologiczne, <https://blog.wirtualnemedial.pl/centrum-prasowe/artukul/prof-piotr-h-skarzynski-najmlodszym-polakiem-uhonorowanym-przez-francuskie-towarzystwo-otorynolaryngologiczne>, 12.10.2021
- 1913.** Youtube.com: Kongres590: Nowe kierunki zagraniczne ekspansji polskiego biznesu, <https://www.youtube.com/watch?v=7QGHjRgfUWU>, 08.10.2021
- 1914.** Youtube.com: Kongres590: Rola innowacji w ochronie zdrowia FPGP Teraz Polska, <https://www.youtube.com/watch?v=wug5ll4e0LU>, 08.10.2021
- 1915.** kapitalpolski.pl: DEBATY z cyklu „TERAZ POLSKA“ podczas KONGRESU 590 w Warszawie, <https://kapitalpolski.pl/debaty-z-cyklu-teraz-polska-podczas-kongresu-590-w-warszawie/>, 30.09.2021
- 1916.** magazynterazpolska.pl: Ekspansja, technologie, medycyna, kultura. Zapraszamy na DEBATY „TERAZ POLSKA“ podczas KONGRESU 590 w Warszawie, <https://magazynterazpolska.pl/pl/a/ekspansja-technologie-medycyna-kultura-zapraszamy-na-debaty-teraz-polska-podczas-kongresu-590-w-warszawie>, 30.09.2021.
- 1917.** portal.abczdrowie.pl: Straciłeś węch? To nie musi być COVID-19. Jak odróżnić zapalenie zatok od COVID?, <https://portal.abczdrowie.pl/straciles-wech-to-nie-musi-byc-covid-19-jak-odroznic-zapalenie-zatok-od-covid>, 23.09.2021

- 1918.** medexpress.pl: Forum Ochrony Zdrowia w Karpaczu: Jaki wpływ na aparat słuchu ma zakażenie COVID-19?, 08.09.2021, <https://www.medexpress.pl/jaki-wplyw-na-aparat-sluchu-ma-zakazenie-covid-19/82740>
- 1919.** rp.pl: Time to plug the gap, 08.09.2021, <https://www.rp.pl/forum-ekonomiczne/art18907621-time-to-plug-the-gap>
- 1920.** Rzeczpospolita: Trzeba załatać czarne dziury, 09.09.2021.
- 1921.** Gazeta Finansowa: Cytat tygodnia – „Szumy uszne mogą prowadzić do gorszego zrozumienia mowy i wycofywania społecznego. Analizy gospodarcze przeprowadzone w USA pokazują, że koszty leczenia depresji i obniżonego nastroju z powodu problemów ze słuchem są większe w wieku senioralnym niż proste procedury laryngologiczne, które możemy zastosować, wliczając w to również implanty“, 27.08.2021.
- 1922.** bomega.pl: W sobotę na Bulwarze Filadelfijskim zbadasz bezpłatnie słuch i poradzisz się lekarza, <https://bomega.pl/w-sobote-na-bulwarze-filadelfijskim-zbadasz-bezplatnie-sluch-i-poradzisz-sie-lekarza/>, 21.08.2021
- 1923.** torun.wyborcza.pl: W sobotę na Bulwarze Filadelfijskim zbadasz bezpłatnie słuch i poradzisz się lekarza, <https://torun.wyborcza.pl/torun/7,48723,27479862,w-sobote-na-bulwarze-filadelfijskim-zbadasz-bezplatnie-sluch.html?disableRedirects=true>, 21.08.2021
- 1924.** torun.pl: „Miasteczko Słuchu w Toruniu“, <https://www.torun.pl/pl/miasteczko-sluchu-w-toruniu>, 19.08.2021
- 1925.** mywtoruniu.pl: „Miasteczko Słuchu w Toruniu“, <http://mywtoruniu.pl/miasteczko-sluchu-w-toruniu/>, 19.08.2021
- 1926.** bydgoszcz.tvp.pl: „Miasteczko Słuchu“ w Toruniu, <https://bydgoszcz.tvp.pl/55437167/miasteczko-sluchu-w-toruniu>, 19.08.2021
- 1927.** TVP Info: Poradnik dla Seniora – szumy uszne, niedosłuch, powikłania po COVID-19, 18.08.2021 oraz 21.08.2021
- 1928.** Gazeta Pomorska Kujawska: zaproszenie na bezpłatne badania słuchu, 06.08.2021
- 1929.** ciechocinek.pl: „Miasteczko Słuchu” już 7 sierpnia podczas Pikniku Zdrowia w Ciechocinku, <https://ciechocinek.pl/miasteczko-sluchu-juz-7-sierpnia-podczas-pikniku-zdrowia-w-ciechocinku/>, 05.08.2021

- 1930.** wgospodarce.pl: materiał wideo – wywiad gospodarczy: Jak bardzo telemedycyna pomaga dziś pacjentom?, <https://wgospodarce.pl/wideo/99266-jak-bardzo-telemedycyna-pomaga-dzis-pacjentom>, 26.07.2021
- 1931.** biznes.polskaprasa.pl: materiał wideo – wywiad gospodarczy: Jak bardzo telemedycyna pomaga dziś pacjentom?, <http://www.biznes.polskaprasa.pl/2864024-Jak-bardzo-telemedycyna-pomaga-dzis-pacjentom-VIDEO.html>,
- 1932.** wpolsce.pl: materiał wideo – wywiad gospodarczy: Jak bardzo telemedycyna pomaga dziś pacjentom?, <http://wpolsce.pl/gospodarka/14748-wywiad-gospodarczy-jak-bardzo-telemedycyna-pomaga-dzis-pacjentom>, 23.07.2021
- 1933.** madams.pl: Ekspert: powikłaniem po grypie może być ostre zapalenie ucha środkowego, <https://www.madams.pl/zdrowie/choroby/ekspert-powiklaniem-po-grypie-moze-byc-ostre-zapalenie-ucha-srodkowego/>, 20.07.2021
- 1934.** bydgoszcz.tvp.pl: Miasteczko Słuchu Medincus w Ciechocinku, <https://bydgoszcz.tvp.pl/54854307/miasteczko-sluchu-medincus-w-ciechocinku>, 17.07.2021
- 1935.** mp.pl: wywiad wideo „Implanty słuchowe w praktyce otorynolaryngologa i audiologa - co warto wiedzieć, kiedy pacjent o to zapyta“, <https://www.mp.pl/otolaryngologia/ekspert/wyklady/275379,implanty-sluchowe-w-praktyce-otorynolaryngologa-i-audiologa-co-warto-wiedziec-kiedy-pacjent-o-to-zapyta>, 12.07.2021
- 1936.** weekend.gazeta.pl: "Pacjent zagraniczny nie przyjeżdża tylko 'na plombę'. Jeden w kilka dni wydał 70 tys. złotych" , <https://weekend.gazeta.pl/weekend/7,177344,27308024,pacjent-zagraniczny-nie-pryjezdza-tylko-na-plombe-jeden.html>, 11.07.2021
- 1937.** Katolickie Radio Podlasie: „Ze świata ciszy do świata dźwięków“ – rozmowa o współpracy międzynarodowej, 02.07.2021
- 1938.** Puls Medycyny: Edytorial: Wyróżnienie od lekarzy z Iraku, 30.06.2021
- 1939.** blog.wirtualnedia.pl: Prestiżowe wyróżnienie dla prof. Henryka Skarżyńskiego i prof. Piotra H. Skarżyńskiego od przedstawicieli irackiego środowiska naukowego, <https://blog.wirtualnedia.pl/centrum-prasowe/arttykul/prestizowe-wyroznienie-dla-prof-henryka-skarzynskiego-i-prof-piotra-h-skarzynskiego-od-przedstawicieli-irackiego-srodowiska-naukowego>, 15.06.2021
- 1940.** wirtualnedia.pl: Prestiżowe wyróżnienie dla prof. Henryka Skarżyńskiego i prof. Piotra H. Skarżyńskiego, <https://www.wirtualnedia.pl/centrum-prasowe/arttykul/prestizowe-wyroznienie-dla-prof-henryka-skarzynskiego-i-prof>

piotra-h-skarzynskiego-od-przedstawicieli-irackiego-srodowiska-naukowego,
15.06.2021

- 1941.** poradnik-zdrowia.pl: Prestiżowe wyróżnienie dla prof. Henryka Skarżyńskiego i prof. Piotra H. Skarżyńskiego, <https://poradnik-zdrowia.pl/artikel/prestizowe-wyroznienie-dla-prof-henryka-skarzynskiego-i-prof-piotra-h-skarzynskiego,147862.html>, 15.06.2021
- 1942.** centrumpr.pl: Prestiżowe wyróżnienie dla prof. Henryka Skarżyńskiego i prof. Piotra H. Skarżyńskiego, <https://centrumpr.pl/artikel/prestizowe-wyroznienie-dla-prof-henryka-skarzynskiego-i-prof-piotra-h-skarzynskiego,147862.html>, 15.06.2021
- 1943.** archnews.pl: Prestiżowe wyróżnienie dla prof. Henryka Skarżyńskiego i prof. Piotra H. Skarżyńskiego, <https://archnews.pl/artikel/prestizowe-wyroznienie-dla-prof-henryka-skarzynskiego-i-prof-piotra-h-skarzynskiego,147862.html>, 15.06.2021
- 1944.** kafito.pl: Prestiżowe wyróżnienie dla prof. Henryka Skarżyńskiego i prof. Piotra H. Skarżyńskiego, <https://kafito.com/artikel/prestizowe-wyroznienie-dla-prof-henryka-skarzynskiego-i-prof-piotra-h-skarzynskiego,147862.html>, 15.06.2021
- 1945.** medycyna.poradnik-zdrowia.pl: Prestiżowe wyróżnienie dla prof. Henryka Skarżyńskiego i prof. Piotra H. Skarżyńskiego, <https://medycyna.poradnik-zdrowia.pl/artikel/prestizowe-wyroznienie-dla-prof-henryka-skarzynskiego-i-prof-piotra-h-skarzynskiego,147862.html>, 15.06.2021
- 1946.** med.archnews.pl: Prestiżowe wyróżnienie dla prof. Henryka Skarżyńskiego i prof. Piotra H. Skarżyńskiego, <https://med.archnews.pl/artikel/prestizowe-wyroznienie-dla-prof-henryka-skarzynskiego-i-prof-piotra-h-skarzynskiego,147862.html>, 15.06.2021
- 1947.** news.kafito.pl: Prestiżowe wyróżnienie dla prof. Henryka Skarżyńskiego i prof. Piotra H. Skarżyńskiego, <https://news.kafito.pl/artikel/prestizowe-wyroznienie-dla-prof-henryka-skarzynskiego-i-prof-piotra-h-skarzynskiego,147862.html>, 15.06.2021
- 1948.** medexpress.pl: Iraccy naukowcy nagrodzili prof. Henryka Skarżyńskiego i prof. Piotra Skarżyńskiego, <https://www.medexpress.pl/iraccy-naukowcy-nagrodzili-prof-henryka-skarzynskiego-i-prof-piotra-skarzynskiego/81920>, 15.06.2021
- 1949.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Prestiżowe wyróżnienie dla polskich otolaryngologów, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/4388-presti%C5%BCowe-wyr%C3%B3%C5%BCnienie-dla-polskich-otolaryngolog%C3%B3w.html>, 15.06.2021

- 1950.** pulsmedycyny.pl: Prof. Henryk Skarżyński i prof. Piotr H. Skarżyński nagrodzeni przez irackich naukowców, <https://pulsmedycyny.pl/prof-henryk-skarzynski-i-prof-piotr-skarzynski-nagrodzeni-przez-irackich-naukowcow-1119507>, 15.06.2021
- 1951.** biznesciti.com: Prestiżowe wyróżnienie dla otolaryngologów z Polski, <https://biznesciti.com/menad%C5%BCerowie/item/12942-presti%C5%BCowe-wyr%C3%B3wienie-dla-otolaryngolog%C3%B3w-z-polski.html>, 16.06.2021
- 1952.** kurier365.pl: Prof. Henryk Skarżyński i prof. Piotr H. Skarżyński wyróżnieni, <https://kurier365.pl/biznes/menad%C5%BCerowie/31371-prof-henryk-skar%C5%BCy%C5%84ski-i-prof-piotr-h-skar%C5%BCy%C5%84ski-wyr%C3%B3wienie.html>, 16.06.2021
- 1953.** magazynierazpolska.pl: Jak poprawić jakość medycyny w Polsce. O związkach między nauką, biznesem, innowacjami i technologią – relacja z konferencji, <https://magazynierazpolska.pl/pl/a/jak-poprawic-jakosc-medycyny-w-polsce-o-zwiazkach-miedzy-nauka-biznesem-innowacjami-i-technologie-relacja-z-konferencji>, 05.06.2021
- 1954.** magazynierazpolska.pl: O roli nauki polskiej wobec potrzeb i oczekiwań społeczeństwa, gospodarki oraz polityk publicznych, <https://magazynierazpolska.pl/pl/a/o-roli-nauki-polskiej-wobec-potrzeb-i-oczekiwan-spoleczenstwa-gospodarki-oraz-polityk-publicznych>, 08.06.2021
- 1955.** kurier365.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński w American Academy of Otolaryngology, <https://kurier365.pl/biznes/menad%C5%BCerowie/31362-prof-piotr-h-skar%C5%BCy%C5%84ski-w-american-academy-of-otolaryngology.html>, 11.06.2021
- 1956.** biznesciti.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński w American Academy of Otolaryngology, <https://biznesciti.com/menad%C5%BCerowie/item/12936-prof-piotr-h-skar%C5%BCy%C5%84ski-w-american-academy-of-otolaryngology.html>, 11.06.2021
- 1957.** raportcsr.pl: Prestiżowe wyróżnienie dla prof. Henryka Skarżyńskiego i prof. Piotra H. Skarżyńskiego od przedstawicieli irackiego środowiska naukowego, <https://raportcsr.pl/prestizowe-wyroznienie-dla-prof-henryka-skarzynskiego-i-prof-piotra-h-skarzynskiego-od-przedstawicieli-irackiego-srodowiska-naukowego/>, 18.06.2021

- 1958.** pulsmedycyny.pl: Polak w prestiżowych komitetach Amerykańskiej Akademii Otolaryngologii, <https://pulsmedycyny.pl/polak-w-prestizowych-komitetach-amerykanskiej-akademii-otolaryngologii-1119212>, 11.06.2021
- 1959.** rynekzdrowia.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński wybrany do prestiżowych komitetów amerykańskiego towarzystwa naukowego, <https://www.rynekzdrowia.pl/Nauka/Prof-Piotr-H-Skarzynski-wybrany-do-prestizowych-komitetow-amerykanskiego-towarzystwa-naukowego,222367,9.html>, 11.06.2021
- 1960.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Polski otolaryngolog wybrany do amerykańskich komitetów naukowych, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/4378-polski-otolaryngolog-wybrany-do-ameryka%C5%84skich-komitet%C3%B3w-naukowych.html>, 11.06.2021
- 1961.** raportcsr.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński w American Academy of Otolaryngology, <https://raportcsr.pl/prof-piotr-h-skarzynski-wybrany-do-kolejnych-prestizowych-komitetow-aao-hns/>, 11.06.2021
- 1962.** wirtualnemedi.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński w American Academy of Otolaryngology, <https://www.wirtualnemedi.pl/centrum-prasowe/artkul/prof-piotr-h-skarzynski-wybrany-do-kolejnych-prestizowych-komitetow-aao-hns>, 11.06.2021
- 1963.** archnews.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński w American Academy of Otolaryngology, <https://archnews.pl/artkul/prof-piotr-h-skarzynski-wybrany-do-kolejnych-prestizowych-komitetow-aao-hns,147792.html>, 11.06.2021
- 1964.** centrumpr.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński w American Academy of Otolaryngology, <https://centrumpr.pl/artkul/prof-piotr-h-skarzynski-wybrany-do-kolejnych-prestizowych-komitetow-aao-hns,147792.html>, 11.06.2021
- 1965.** kafito.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński w American Academy of Otolaryngology, <https://kafito.com/artkul/prof-piotr-h-skarzynski-wybrany-do-kolejnych-prestizowych-komitetow-aao-hns,147792.html>, 11.06.2021
- 1966.** med.archnews.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński w American Academy of Otolaryngology, <https://med.archnews.pl/artkul/prof-piotr-h-skarzynski-wybrany-do-kolejnych-prestizowych-komitetow-aao-hns,147792.html>, 11.06.2021
- 1967.** medycyna.poradnik-zdrowia.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński w American Academy of Otolaryngology, <https://medycyna.poradnik-zdrowia.pl/artkul/prof-piotr-h-skarzynski-wybrany-do-kolejnych-prestizowych-komitetow-aao-hns,147792.html>, 11.06.2021

1968. news.kafito.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński w American Academy of Otolaryngology, <https://news.kafito.pl/artykul/prof-piotr-h-skarzynski-wybrany-do-kolejnych-prestizowych-komitetow-aao-hns,147792.html>, 11.06.2021
1969. poradnik-zdrowia.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński w American Academy of Otolaryngology, <https://poradnik-zdrowia.pl/artykul/prof-piotr-h-skarzynski-wybrany-do-kolejnych-prestizowych-komitetow-aao-hns,147792.html>, 11.06.2021
1970. blog.wirtualnemedial.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński w American Academy of Otolaryngology, <https://blog.wirtualnemedial.pl/centrum-prasowe/artykul/prof-piotr-h-skarzynski-wybrany-do-kolejnych-prestizowych-komitetow-aao-hns>, 11.06.2021
1971. Teraz Polska: O roli nauki polskiej wobec potrzeb i oczekiwań społeczeństwa, gospodarki oraz polityk publicznych, 01.06.2021
1972. Teraz Polska: Jak poprawić jakość medycyny w Polsce, 01.06.2021
1973. TVP3 Szkoła. Poradnik: Jak rozpoznać, że dziecko może mieć problemy ze słuchem, 31.05.2021 i 1.06.2021
1974. centrum-informacji.com: Sojusz nauki i biznesu to szansa dla medycyny, <https://centrum-informacji.com/sojusz-nauki-i-biznesu-to-szansa-dla-medycyny/>, 02.05.2021
1975. raportcsr.pl: Krzysztof Przybył – Sojusz, którego wszyscy potrzebujemy, <https://raportcsr.pl/krzysztof-przybyl-sojusz-ktorego-wszyscy-potrzebujemy/>, 02.05.2021
1976. natemat.pl: Sojusz, którego wszyscy potrzebujemy, <https://natemat.pl/blogi/krzysztofprzybyl/351707,sojusz-ktorego-wszyscy-potrzebujemy>, 02.05.2021
1977. terazpolska.pl: Sojusz, którego wszyscy potrzebujemy, <https://terazpolska.pl/pl/a/Sojusz-ktorego-wszyscy-potrzebujemy>, 03.05.2021
1978. gf24.pl: Sojusz nauki i biznesu to szansa dla medycyny, <https://gf24.pl/27375/sojusz-nauki-i-biznesu-to-szansa-dla-medycyny/>, 06.05.2021
1979. portal.abczdrowie.pl: COVID-19 może prowadzić do tzw. triady laryngologicznej. Są to przypadki trwałych uszkodzeń słuchu, <https://portal.abczdrowie.pl/nowy-efekt-uboczny-szczepien-pacjenci-narzekaja-na-szumy-uszne>, 17.05.2021
1980. Gazeta Finansowa: Sojusz nauki i biznesu to szansa dla medycyny,
1981. Super Express Warszawa: Koronawirus może uszkodzić słuch, 17.05.2021

- 1982.** portal.abczdrowie.pl: Nowy „efekt uboczny“ szczepień. Pacjenci narzekają na szumy uszne, <https://portal.abczdrowie.pl/nowy-efekt-uboczny-szczepien-pacjenci-narzekaja-na-szumy-uszne>, 30.04.2021
- 1983.** terazpolska.pl: Felieton video z webinarium o współpracy nauki i biznesu dla medycyny, <https://terazpolska.pl/pl/a/Felieton-video-z-webinarium-o-wspolpracy-nauki-i-biznesu-dla-medycyny>, 30.04.2021
- 1984.** jaknapisac.com: Ekspert o roli sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych w Polsce, <http://www.jaknapisac.com/ekspert-o-roli-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-medycznych-w-polsce/>, 29.04.2021
- 1985.** isbzdrowie.pl: Jak poprawić jakość medycyny w Polsce? O związkach między nauką, biznesem, innowacjami i technologią, <https://www.isbzdrowie.pl/2021/04/jak-poprawic-jakosc-medycyny-w-polsce-o-zwiazkach-miedzy-nauka-biznesem-innowacjami-i-technologia/>, 29.04.2021
- 1986.** kapitalpolski.pl: Jak poprawić jakość medycyny w Polsce? O związkach między nauką, biznesem, innowacjami i technologią – relacja z konferencji, <https://kapitalpolski.pl/jak-poprawic-jakosc-medycyny-w-polsce-o-zwiazkach-miedzy-nauka-biznesem-innowacjami-i-technologia-relacja-z-konferencji/>, 29.04.2021
- 1987.** magazynterazpolska.pl: Webinar „Teraz Polska“ o roli sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych, Relacja Pap (+ video), <https://magazynterazpolska.pl/pl/a/webinar-teraz-polska-o-roli-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-medycznych-relacja-pap-video>, 28.04.2021
- 1988.** instytutstaszica.org: Jak poprawić jakość medycyny w Polsce? Webinarium Fundacji „Teraz Polska“ pod patronatem Instytutu Staszica, http://instytutstaszica.org/2021/04/28/jak-poprawic-jakosc-medycyny-w-polsce-webinarium-fundacji-teraz-polska-pod-patronatem-instytutu-staszica/?utm_source=rss&utm_medium=rss&utm_campaign=jak-poprawic-jakosc-medycyny-w-polsce-webinarium-fundacji-teraz-pol, 28.04.2021
- 1989.** terazpolska.pl: Jak poprawić jakość medycyny w Polsce? Relacja z konferencji, <https://terazpolska.pl/pl/a/Jak-poprawic-jakosc-medycyny-w-Polsce-relacja-z-konferencji>, 28.04.2021
- 1990.** TVP 3 Warszawa Warszawski Dzień: Międzynarodowy dzień zagrożenia hałasem, pandemia, słuchawki, <https://warszawa.tvp.pl/53511117/27042021>, 27.04.2021

1991. Tvp Info W Kontrze: Międzynarodowy Dzień Zagrożenia Hałasem, <https://www.tvp.info/53139243/25042021-0830>, 25.04.2021
1992. TVP INFO O Tym Się Mówi: Światowy dzień zdrowia, <https://www.tvp.info/52840502/07042021-1837>, 07.04.2021
1993. naukawpolsce.pl: Eksperti o roli sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych w Polsce, <https://naukawpolsce.pl/aktualnosci/news%2C87544%2CEksperti-o-roli-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-medycznych-w>, 27.04.2021
1994. scienceinpoland.pap.pl: Eksperti o roli sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych w Polsce, <https://scienceinpoland.pap.pl/aktualnosci/news%2C87544%2CEksperti-o-roli-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-medycznych-w>, 27.04.2021
1995. biznesciti.com: Słuchawki mogą zniszczyć słuch. Trzeba zachować zasady, <https://biznesciti.com/biznesciti/po-godzinach/item/12842-s%C5%82uchawki-mog%C4%85-zniszczy%C4%87-s%C5%82uch-trzeba-zachowa%C4%87-zasady.html>, 26.04.2021
1996. kurier365.pl: Hałas w słuchawkach. Jak i ile czasu słuchać jest bezpiecznie, <https://warszawa.tvp.pl/53511117/27042021>, 26.04.2021
1997. portal-informacyjny.com: Niebezpieczne słuchawki, <https://portal-informacyjny.com/niebezpieczne-sluchawki/>, 26.04.2021
1998. blog.wirtualnemedial.pl: Hałas w słuchawkach, <https://blog.wirtualnemedial.pl/centrum-prasowe/artukul/halas-w-sluchawkach>, 26.04.2021
1999. med.archnews.pl: Hałas w słuchawkach, <https://med.archnews.pl/artukul/halas-w-sluchawkach,146695.html>, 26.04.2021
2000. news.kafito.pl: Jednym z nielicznych pozytywów pandemii jest zmniejszenie natężenia dźwięków w naszym otoczeniu – hałasu wywołanego przez przemysł czy ruch uliczny, <https://news.kafito.pl/artukul/halas-w-sluchawkach,146695.html>, 26.04.2021
2001. raportcsr.pl: Hałas w słuchawkach, <https://raportcsr.pl/halas-w-sluchawkach/>, 26.04.2021
2002. medycyna.poradnik-zdrowia.pl: Jednym z nielicznych pozytywów pandemii jest zmniejszenie natężenia dźwięków w naszym otoczeniu – hałasu wywołanego przez przemysł czy ruch uliczny, <https://medycyna.poradnik-zdrowia.pl/artukul/halas-w-sluchawkach,146695.html>, 26.04.2021

- 2003.** waw4free.pl: WEBINARIUM: Rola sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych w Polsce, <https://waw4free.pl/wydarzenie-82118-webinarium-rola-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-medycznych-w-polsce>, 26.04.2021
- 2004.** poradnik-zdrowia.pl: Hałas w słuchawkach, <https://poradnik-zdrowia.pl/artykul/halas-w-sluchawkach,146695.html>, 26.04.2021
- 2005.** telewizjarepublika.pl: Hałas w słuchawkach. Pamiętaj, by dbać o słuch, <https://tvrepublika.pl/halas-w-sluchawkach-pamietaj-by-dbac-o-sluch,117276.html>, 26.04.2021
- 2006.** archnews.pl: Hałas w słuchawkach, <https://archnews.pl/artykul/halas-w-sluchawkach,146695.html>, 26.04.2021
- 2007.** kafito.com: Hałas w słuchawkach, <https://kafito.com/artykul/halas-w-sluchawkach,146695.html>, 26.04.2021
- 2008.** wirtualnemedial.pl: Hałas w słuchawkach, <https://www.wirtualnemedial.pl/centrum-prasowe/artykul/halas-w-sluchawkach>, 26.04.2021
- 2009.** centrumpr.pl: Hałas w słuchawkach, <https://centrumpr.pl/artykul/halas-w-sluchawkach,146695.html>, 26.04.2021
- 2010.** polska-ie.com: Rola sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych, 25.04.2021
- 2011.** kapitalpolski.pl: Webinar z cyklu „Teraz Polska Nauka” pt. „Rola sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych w Polsce”, <https://kapitalpolski.pl/webinar-z-cyklu-teraz-polska-nauka-pt-rola-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-medycznych-w-polsce/>, 25.04.2021
- 2012.** kiwiportal.pl: WEBINAR: Rola sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych w Polsce, <https://www.kiwiportal.pl/wydarzenia/680219/warszawa-webinar-rola-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-maz14>, 25.04.2021
- 2013.** jaknapisac.pl: Webinar „Rola sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych w Polsce” – już w poniedziałek, <http://www.jaknapisac.com/webinar-rola-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-medycznych-w-polsce-juz-w-poniedzialek/>, 23.04.2021
- 2014.** magazynierazpolska.pl: Zapraszamy na webinar: Rola sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych w Polsce (Transmisja YouTube), <https://magazynierazpolska.pl/pl/a/zapraszamy-na-webinar-rola-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-medycznych-w-polsce-transmisja-youtube>, 23.04.2021

- 2015.** naukawpolsce.pap.pl: Webinar „Rola sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych w Polsce“ – już w poniedziałek, <https://naukawpolsce.pl/aktualnosci/news%2C87480%2Cwebinar-rola-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-medycznych-w>, 23.04.2021
- 2016.** money.pl: „Przełomowa kuracja“ to oszustwo. Wykorzystali wizerunek znanego lekarza, <https://www.money.pl/gospodarka/podszyli-sie-pod-lekarza-oliwa-z-oliwek-chca-leczyc-gluchote-6631102198270816a.html>, 23.04.2021
- 2017.** scienceinpoland.pap.pl: Webinar „Rola sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych w Polsce“ – już w poniedziałek, <https://scienceinpoland.pap.pl/aktualnosci/news%2C87480%2Cwebinar-rola-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-medycznych-w>, 23.04.2021
- 2018.** Gazeta Finansowa: Na styku nauki i praktyki, 23.04.2021
- 2019.** Gazeta Finansowa: Światowy Dzień Głosu. Jak prawidłowo zadbać o głos?, 23.04.2021
- 2020.** Gazeta Finansowa: Biznes i nauka dla innowacyjnej medycyny – zapraszamy na webinar, 23.04.2021
- 2021.** agencja-informacyjna.com: Rola sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych, <https://agencja-informacyjna.com/rola-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-medycznych/>, 22.04.2021
- 2022.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Zaproszenie na webinar „Biznes i nauka dla innowacyjnej medycyny“, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/4241-zaproszenie-na-webinar-%E2%80%99Ebiznes-i-nauka-dla-innowacyjnej-medycyny%E2%80%99D.html>, 20.04.2021
- 2023.** Youtube.com: Rola sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych w Polsce, <https://www.youtube.com/watch?v=77FIaA0I5ic&hl=pl>, 20.04.2021
- 2024.** raportcsr.pl: Biznes i nauka dla innowacyjnej medycyny – zapraszamy na webinar, <https://raportcsr.pl/biznes-i-nauka-dla-innowacyjnej-medycyny-zapraszamy-na-webinar/>, 20.04.2021
- 2025.** opinie.kurier365.pl: Innowacyjna medycyna – webinar, <https://opinie.kurier365.pl/felietony/przybyl/innowacyjna-medycyna-webinar.html>, 20.04.2021
- 2026.** portal.abczdrowie.pl: Koronawirus. Nieżyt nosa może być groźnym objawem COVID-19. Prof. Skarżyński: powikłania mogą doprowadzić do konieczności leczenia operacyjnego, <https://portal.abczdrowie.pl/koronawirus-niezyt-nosa-moze-byc->

groznym-objawem-covid-19-prof-skarzynski-w-niektorych-przypadkach-jest-konieczna-operacja, 19.04.2021

- 2027.** natemat.pl: Biznes i nauka dla innowacyjnej medycyny – zapraszamy na webinar, <https://natemat.pl/blogi/krzysztofprzybyl/349467,biznes-i-nauka-dla-innowacyjnej-medycyny-zapraszamy-na-webinar>, 19.04.2021
- 2028.** terazpolska.pl: Biznes i nauka dla innowacyjnej medycyny – zapraszamy na webinar, <https://terazpolska.pl/pl/a/Biznes-i-nauka-dla-innowacyjnej-medycyny-zapraszamy-na-webinar>, 19.04.2021
- 2029.** centrum-informacji.com: Światowy Dzień Głosu, <https://centrum-informacji.com/swiatowy-dzien-glosu/>, 16.04.2021
- 2030.** niezalezna.pl: Pracujesz głosem? Sprawdź, jak dbać o struny głosowe, <https://niezalezna.pl/390877-pracujesz-glosem-sprawdz-jak-dbac-o-struny-glosowe>, 16.04.2021
- 2031.** msn.com: Pracujesz głosem? Sprawdź, jak dbać o struny głosowe, <https://biuletyn.imm.com.pl/browser/internet/TVHLSS/z/i>, 16.04.2021
- 2032.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Światowy Dzień Głosu – „Jeden świat, wiele głosów“, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/4232-%C5%9Bwiatowy-dzie%C5%84-g%C5%82osu-%E2%80%9Ejeden-%C5%9Bwiat,-wiele-g%C5%82os%C3%B3w%E2%80%9D.html>, 16.04.2021
- 2033.** kurier365.pl: Światowy Dzień Głosu – czas o niego zadbać!., <https://kurier365.pl/kultura/zdrowie/31234-%C5%9Bwiatowy-dzie%C5%84-g%C5%82osu-%E2%80%93-czas-o-niego-zadba%C4%87.html>, 16.04.2021
- 2034.** medexpress.pl: Światowy Dzień Głosu – czas o niego zadbać!, <https://www.medexpress.pl/swiatowy-dzien-glosu-czas-o-niego-zadbac/81334>, 16.04.2021
- 2035.** blog.wirtualnemedi.pl: Światowy Dzień Głosu – czas o niego zadbać!, <https://blog.wirtualnemedi.pl/centrum-prasowe/arttykul/swiatowy-dzien-glosu-czas-o-niego-zadbac>, 16.04.2021
- 2036.** archnews.pl: 16 kwietnia przypada Światowy Dzień Głosu, <https://archnews.pl/arttykul/swiatowy-dzien-glosu-czas-o-niego-zadbac,146419.html>, 16.04.2021
- 2037.** kafito.com: 16 kwietnia przypada Światowy Dzień Głosu, <https://kafito.com/arttykul/swiatowy-dzien-glosu-czas-o-niego-zadbac,146419.html>, 16.04.2021

- 2038.** news.kafito.pl: 16 kwietnia przypada Światowy Dzień Głosu, <https://news.kafito.pl/artykul/swiatowy-dzien-glosu-czas-o-niego-zadbac,146419.html>, 16.04.2021
- 2039.** tvrepublika.pl: Światowy Dzień Głosu – czas o niego zadbać!, <https://tvrepublika.pl/swiatowy-dzien-glosu-sprawdz-jak-zadbac-o-swoje-narzedzie-mowy,116540.html>, 16.04.2021
- 2040.** wirtualnemedial.pl: Światowy Dzień Głosu – czas o niego zadbać!, <https://www.wirtualnemedial.pl/centrum-prasowe/artykul/swiatowy-dzien-glosu-czas-o-niego-zadbac>, 16.04.2021
- 2041.** med.archnews.pl: Światowy Dzień Głosu – czas o niego zadbać!, <https://med.archnews.pl/artykul/swiatowy-dzien-glosu-czas-o-niego-zadbac,146419.html>, 16.04.2021
- 2042.** poradnik-zdrowia.pl: Światowy Dzień Głosu – czas o niego zadbać!, <https://poradnik-zdrowia.pl/artykul/swiatowy-dzien-glosu-czas-o-niego-zadbac,146419.html>, 16.04.2021
- 2043.** medycyna.poradnik-zdrowia.pl: Światowy Dzień Głosu – czas o niego zadbać!, <https://medycyna.poradnik-zdrowia.pl/artykul/swiatowy-dzien-glosu-czas-o-niego-zadbac,146419.html>, 16.04.2021
- 2044.** centrumpr.pl: Światowy Dzień Głosu – czas o niego zadbać!, <https://centrumpr.pl/artykul/swiatowy-dzien-glosu-czas-o-niego-zadbac,146419.html>, 16.04.2021
- 2045.** terazpolska.pl: Webinarium O roli sojuszu nauki i biznesu w rozwoju technologii medycznych w Polsce, <https://terazpolska.pl/pl/a/zapraszamy-na-webinarium-O-roli-sojuszu-nauki-i-biznesu-w-rozwoju-technologii-medycznych-w-Polsce>, 15.04.2021
- 2046.** instytutstaszica.org: Nauka i biznes dla rozwoju technologii medycznych – zapraszamy na webinar z cyklu „Teraz Polska Nauka“, <http://instytutstaszica.org/2021/04/15/nauka-i-biznes-dla-rozwoju-technologii-medycznych-zapraszamy-na-webinar-z-cyklu-teraz-polska-nauka/>, 15.04.2021
- 2047.** Polsat: Światowy Dzień Słuchu (na żywo), 03.03.2021
- 2048.** portal.abczdrowie.pl: Koronawirus. Objawy COVID-19 związane ze słuchem mogą nie ustępować nawet po wyzdrowieniu. Naukowcy ostrzegają, <https://portal.abczdrowie.pl/koronawirus-3-nowe-objawy-covid-19-ktore-atakuja-uszy-naukowcy-alarmuja>, 23.03.2021

- 2049.** portal.abczdrowie.pl: Joanna Mucha ma koronawirusa. Zaczęło się od zapalenia zato. „Często to jedyny objaw COVID-19“, <https://portal.abczdrowie.pl/joanna-mucha-ma-koronawirusa-zaczelo-sie-od-zapalenia-zatok-czesto-to-jedyny-objaw-covid-19>, 20.03.2021
- 2050.** Gazeta Finansowa: Miliard ludzi cierpli na zaburzenia słuchu. To krok do depresji, 12.03.2021
- 2051.** Puls Medycyny Lista 100 2020: 16. Piotr Skarżyński, 10.03.2021
- 2052.** pulsmedycyny.pl: Lista Stu 2020: Medycyna, <https://pulsmedycyny.pl/lista-stu-2020-medycyna-1110578>, 09.03.2021
- 2053.** superbiz.se.pl: Światowy Dzień Słuchu, <https://superbiz.se.pl/wiadomosci/swiatowy-dzien-sluchu-aa-bFQA-L7bk-mBms.html>, 04.03.2021
- 2054.** Nowości: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2055.** Nowiny: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2056.** Głos Nowa Trybuna Opolska: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2057.** Głos Wielkopolski: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2058.** Głos Szczeciński: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2059.** Głos Pomorza: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2060.** Głos Koszaliński: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2061.** Gazeta Lubuska: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2062.** Gazeta Krakowska: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2063.** Ekspres Bydgoski: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2064.** Dziennik Zachodni: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2065.** Dziennik Polski: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021

- 2066.** Dziennik Łódzki: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2067.** Dziennik Bałtycki: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane naukowców, 04.03.2021
- 2068.** gazetalekarska.pl: Nasz słuch degeneruje się szybciej niż jeszcze 50 lat temu,
- 2069.** wgospodarce.pl: Aż 466 mln ludzi ma ten problem. Dziś Światowy Dzień Słuchu, <https://wgospodarce.pl/informacje/92994-az-466-mln-ludzi-ma-ten-problem-dzis-swiatowy-dzien-sluchu>, 03.03.2021
- 2070.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Światowy Dzień Słuchu po raz 15., <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/4111-%C5%9Bwiatowy-dzie%C5%84-s%C5%82uchu-po-raz-15.html>, 03.03.2021
- 2071.** kurier365.pl: 3 marca Światowy Dzień Słuchu, <https://kurier365.pl/kultura/zdrowie/31139-3-marca-%C5%9Bwiatowy-dzie%C5%84-s%C5%82uchu.html>, 03.03.2021
- 2072.** agencja-informacyjna.com: Światowy Dzień Słuchu – słuch degeneruje się szybciej, <https://agencja-informacyjna.com/swiatowy-dzien-sluchu-sluch-degeneruje-sie-szybciej/>,
- 2073.** zywiec.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zywiec.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2074.** zyrardow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zyrardow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2075.** zychlin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zychlin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2076.** zuromin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zuromin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2077.** **zukowo.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zukowo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2078.** **zory.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zory.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2079.** **znin.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://znin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2080.** **zmigrod.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zmigrod.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2081.** **zlotow.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zlotow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2082.** **zlotoryja.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zlotoryja.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2083.** **zlocieniec.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zlocieniec.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2084.** **zielonka.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zielonka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2085.** **zielonagora.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem.

- Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zielonagora.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2086.** ziebice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ziebice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2087.** zgorzelec.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zgorzelec.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2088.** zgierz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zgierz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2089.** zelow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zelow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2090.** zdzieszowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zdzieszowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2091.** zdunskawola.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zdunskawola.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2092.** zbaszyn.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zbaszyn.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2093.** zawiercie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zawiercie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2094.** zary.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zary.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2095.** zarow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zarow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2096.** zarki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zarki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2097.** zamosc.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zamosc.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2098.** zambrow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zambrow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2099.** zakopane.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zakopane.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2100.** zagan.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zagan.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2101.** zabrze.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zabrze.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2102.** zabkowiceslaskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem.

Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://zabkowiceslaskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2103.** wyszkow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wyszkow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2104.** wschowa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wschowa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2105.** wrzesnia.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wrzesnia.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2106.** wronki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wronki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2107.** wroclaw.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wroclaw.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2108.** wozniki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wozniki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2109.** wolsztyn.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wolsztyn.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2110.** wolow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wolow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2111.** wolomin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wolomin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2112.** wolbrom.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wolbrom.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2113.** wojkowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wojkowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2114.** wodzislawslaski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wodzislawslaski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2115.** wloszczowa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wloszczowa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2116.** wlodawa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wlodawa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2117.** wloclawek.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wloclawek.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2118.** wladyslawowo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wladyslawowo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2119.** witkowo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

- leczyć?, 03.03.2021, <https://witkowo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2120.** wisla.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wisla.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2121.** wieruszow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wieruszow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2122.** wielun.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wielun.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2123.** wieliczka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wieliczka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2124.** wejherowo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wejherowo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2125.** wegrow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wegrow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2126.** wegorzewo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wegorzewo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2127.** wasilkow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wasilkow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,

- 2128.** warszawa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://warszawa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2129.** warka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://warka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2130.** walcz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://walcz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2131.** walbrzych.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://walbrzych.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2132.** wagrowiec.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wagrowiec.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2133.** wadowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wadowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2134.** wabrzezno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wabrzezno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2135.** ustrzykidolne.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ustrzykidolne.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2136.** ustron.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

leczyć?, 03.03.2021, <https://ustron.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2137. ustka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ustka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2138. tychy.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://tychy.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2139. twardogora.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://twardogora.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2140. tuszyn.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://tuszyn.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2141. turek.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://turek.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2142. tuchow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://tuchow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2143. tuchola.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://tuchola.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2144. trzemeszno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://trzemeszno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2145.** trzebnica.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://trzebnica.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2146.** trzebinia.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://trzebinia.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2147.** trzebiatow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://trzebiatow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2148.** trzcianka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://trzcianka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2149.** toszek.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://toszek.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2150.** torun.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://torun.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2151.** tomaszowmazowiecki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://tomaszowmazowiecki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2152.** tomaszowlubelski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://tomaszowlubelski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2153.** terespol.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://terespol.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2154.** tczew.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://tczew.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2155.** tarnowskiegory.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://tarnowskiegory.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2156.** tarnow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://tarnow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2157.** tarnobrzeg.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://tarnobrzeg.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2158.** szydlowiec.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://szydlowiec.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2159.** sztum.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sztum.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2160.** szprotawa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://szprotawa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2161.** szklarskaporeba.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem.

Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://szklarskaporeba.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2162.** szczytno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://szczytno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2163.** szczyrk.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://szczyrk.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2164.** szczekociny.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://szczekociny.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2165.** szczecinek.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://szczecinek.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2166.** szczebrzeszyn.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://szczebrzeszyn.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2167.** szczecin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://szczecin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2168.** szczawnozdroj.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://szczawnozdroj.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2169.** szczawnica.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://szczawnica.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2170.** szamotuly.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://szamotuly.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2171.** sycow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sycow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2172.** swinoujscie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://swinoujscie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2173.** swietokrzyskie.echodnia.eu: <https://echodnia.eu/swietokrzyskie/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>,
- 2174.** swietochlowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://swietochlowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2175.** sieradowzdroj.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://swieradowzdroj.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2176.** swiecie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://swiecie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2177.** swiebodzin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://swiebodzin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2178.** swiebodzice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem.

- Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://swiebodzice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2179.** swidwin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://swidwin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2180.** swidnik.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://swidnik.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2181.** swidnica.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://swidnica.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2182.** swarzedz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://swarzedz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2183.** suwalki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://suwalki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2184.** sulkowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sulkowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2185.** sulejowek.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sulejowek.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2186.** sulejow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sulejow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2187.** sulecin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sulecin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2188.** sulechow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sulechow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2189.** suchabeskidzka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://suchabeskidzka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2190.** strzyzow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://strzyzow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2191.** strzelin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://strzelin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2192.** strzelceopolskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://strzelceopolskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2193.** strzelcekrajenskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://strzelcekrajenskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2194.** strzegom.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://strzegom.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2195.** strykow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

- leczyć?, 03.03.2021, <https://strykow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2196.** stonieslaskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://stonieslaskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2197.** staszow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://staszow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2198.** starysacz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://starysacz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2199.** starogardgdanski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://starogardgdanski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2200.** stargard.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://stargard.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2201.** starachowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://starachowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2202.** stalowawola.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://stalowawola.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2203.** srodawielkopolska.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://srodawielkopolska.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2204.** srodaslaska.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://srodaslaska.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2205.** srem.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://srem.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2206.** sosnowiec.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sosnowiec.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2207.** sopot.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sopot.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2208.** soleckujawski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://soleckujawski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2209.** sokolowpodlaski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sokolowpodlaski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2210.** sokolka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sokolka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2211.** sochaczew.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sochaczew.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2212.** sobotka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

- leczyć?, 03.03.2021, <https://sobotka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2213.** slupsk.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://slupsk.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2214.** slupca.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://slupca.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2215.** slubice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://slubice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2216.** slawno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://slawno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2217.** slawkow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://slawkow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2218.** skwierzyna.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://skwierzyna.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2219.** skoczow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://skoczow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2220.** skierniewice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://skierniewice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2221.** skawina.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://skawina.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2222.** skarzyskokamienna.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://skarzyskokamienna.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2223.** skarszew.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://skarszewy.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2224.** siewierz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://siewierz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2225.** sierpc.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sierpc.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2226.** sieradz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sieradz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2227.** siemiatycze.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://siemiatycze.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2228.** siemianowiceslaskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://siemianowiceslaskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2229.** siedlce.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://siedlce.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2230.** siechnice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://siechnice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2231.** sepolnokrajenskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sepolnokrajenskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2232.** sedziszowmalopolski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sedziszowmalopolski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2233.** sanok.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sanok.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2234.** sandomierz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://sandomierz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2235.** rzgow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://rzgow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2236.** rzeszow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://rzeszow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2237.** rypin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://rypin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2238.** ryki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ryki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2239.** rydultowy.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://rydultowy.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2240.** rybnik.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://rybnik.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2241.** rumia.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://rumia.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2242.** rudniknadsanem.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://rudniknadsanem.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2243.** rudaslaska.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://rudaslaska.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2244.** ropczyce.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ropczyce.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2245.** rogozno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

- leczyć?, 03.03.2021, <https://rogozno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2246.** reda.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://reda.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2247.** rawicz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://rawicz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2248.** rawamazowiecka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://rawamazowiecka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2249.** radzynpodlaski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://radzynpodlaski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2250.** radzymin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://radzymin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2251.** radzionkow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://radzionkow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2252.** radomsko.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://radomsko.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2253.** radom.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://radom.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2254.** radlin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://radlin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2255.** raciborz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://raciborz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2256.** rabka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://rabka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2257.** pyskowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pyskowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2258.** pyrzyce.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pyrzyce.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2259.** pultusk.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pultusk.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2260.** pulawy.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pulawy.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2261.** puck.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://puck.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2262.** pszow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

leczyć?, 03.03.2021, <https://pszow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2263.** pszczyna.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pszczyna.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2264.** przysucha.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://przysucha.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2265.** przeworsk.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://przeworsk.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2266.** przemysl.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://przemysl.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2267.** <https://przemkow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2268.** przasnysz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://przasnysz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2269.** pruszkow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pruszkow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2270.** pruszczgdanski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pruszczgdanski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2271.** prudnik.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

- leczyć?, 03.03.2021, <https://prudnik.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2272.** proszkowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://proszowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2273.** prabuty.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://prabuty.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2274.** poznan.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://poznan.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2275.** poreba.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.202, <https://poreba.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2276.** poniatowa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://poniatowa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2277.** polkowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://polkowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2278.** police.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://police.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2279.** polanicazdroj.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://polanicazdroj.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2280.** poddebice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://poddebice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2281.** pobiedziska.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pobiedziska.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2282.** pniewy.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pniewy.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2283.** plonsk.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://plonsk.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2284.** plock.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://plock.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2285.** pleszew.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pleszew.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2286.** pisz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pisz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2287.** piotrkowtrybunalski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://piotrkowtrybunalski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2288.** pionki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pionki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2289.** pinczow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pinczow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2290.** oilawagorna.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://oilawagorna.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2291.** pila.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pila.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2292.** pieszyce.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pieszyce.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2293.** piensk.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://piensk.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2294.** piekaryslaskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://piekaryslaskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2295.** piechowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://piechowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2296.** piaseczno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

- leczyć?, 03.03.2021, <https://piaseczno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2297.** pelplin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pelplin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2298.** paslek.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pasek.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2299.** parczew.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://parczew.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2300.** pajeczno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pajeczno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2301.** pabianice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pabianice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2302.** ozorkow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ozorkow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2303.** otwock.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://otwock.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2304.** oswiecim.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://oswiecim.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2305.** ostrzeszow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ostrzeszow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2306.** ostrowmazowiecka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ostrowmazowiecka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2307.** ostrowiecsvietokrzyski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ostrowiecsvietokrzyski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2308.** ostrow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ostrow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2309.** ostroleka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ostroleka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2310.** ostroda.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ostroda.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2311.** orzesze.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://orzesze.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2312.** orneta.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://orneta.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,

- 2313.** opolelubelskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://opolelubelskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2314.** opole.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://opole.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2315.** opoczno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://opoczno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2316.** opatow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://opatow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2317.** olsztynek.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://olsztynek.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2318.** opalenica.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://opalenica.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2319.** olsztyn.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://olsztyn.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2320.** olkusz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://olkusz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2321.** olesno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

- leczyć?, 03.03.2021, <https://olesno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2322.** olesnica.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://olesnica.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2323.** olecko.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://olecko.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2324.** olawa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://olawa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2325.** ogrodzieniec.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ogrodzieniec.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2326.** obornikislaskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://obornikislaskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2327.** oborniki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://oborniki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2328.** nysa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nysa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2329.** nowytomysl.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nowytomysl.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2330.** nowy targ.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nowy targ.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2331.** nowysacz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nowysacz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2332.** nowydwormazowiecki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nowydwormazowiecki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2333.** nowydworgdanski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nowydworgdanski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2334.** nowogard.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nowogard.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,
- 2335.** nowemiastolubawskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nowemiastolubawskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2336.** nowasol.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nowasol.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2337.** nowaruda.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nowaruda.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2338.** nowadeba.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nowadeba.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2339.** nisko.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nisko.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2340.** niepolomice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://niepolomice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2341.** nidzica.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nidzica.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2342.** nasielsk.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nasielsk.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2343.** namyslow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://namyslow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2344.** naklonadnotecia.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://naklonadnotecia.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2345.** myszkow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://myszkow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2346.** myslowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem.

Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://myslowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2347.** mysliborz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://mysliborz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2348.** myslenice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://myslenice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2349.** murowanagoslina.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://murowanagoslina.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2350.** mszanadolna.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://mszanadolna.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2351.** mragowo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://mragowo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2352.** mosina.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://mosina.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2353.** morag.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://morag.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2354.** monki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://monki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2355.** mogilno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://mogilno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2356.** minskmazowiecki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://minskmazowiecki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2357.** lubon.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lubon.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2358.** lubliniec.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lubliniec.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2359.** lublin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lublin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2360.** lubin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lubin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2361.** lubawka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lubawka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2362.** lubawa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lubawa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2363.** lubartow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

leczyć?, 03.03.2021, <https://lubartow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2364. luban.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://luban.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2365. lubaczow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lubaczow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2366. lowicz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lowicz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2367. lomza.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lomza.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2368. lomianki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lomianki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2369. lodz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lodz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2370. lobez.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lobez.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2371. lipno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lipno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2372.** limanowa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://limanowa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2373.** lidzbarkwarminski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lidzbarkwarminski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2374.** lidzbark.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lidzbark.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2375.** libiaz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://libiaz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2376.** lezajsk.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lezajsk.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2377.** leszno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://leszno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2378.** legnica.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://legnica.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2379.** legionowo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://legionowo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2380.** leczyca.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

leczyć?, 03.03.2021, <https://leczycyca.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2381. leczna.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://leczna.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2382. leborg.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://leborg.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2383. leba.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://leba.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>,

2384. lasy.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://lasy.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2385. laziskagorne.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://laziskagorne.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2386. lask.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://lask.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2387. lapy.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://lapy.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

2388. lancut.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://lancut.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,

- 2389.** milicz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://milicz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2390.** milanowek.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://milanowek.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2391.** mikolow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://mikolow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2392.** mielec.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://mielec.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2393.** miedzyrzecz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://miedzyrzecz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>,
- 2394.** miedzychod.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://miedzychod.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>, 03.03.2021
- 2395.** miechow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://miechow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>, 03.03.2021
- 2396.** miastko.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://miastko.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>, 03.03.2021
- 2397.** marki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

leczyć?, <https://marki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>, 03.03.2021

2398. malbork.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://malbork.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>, 03.03.2021

2399. miasteczkoslaskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://miasteczkoslaskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>, 03.03.2021

2400. makowpodhalanski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://makowpodhalanski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>, 03.03.2021

2401. makowmazowiecki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://makowmazowiecki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>, 03.03.2021

2402. lwowekslaski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://lwowekslaski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>, 03.03.2021

2403. lukow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://lubsco.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>, 03.03.2021

2404. lubsko.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://lubsko.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>, 03.03.2021

2405. ladekzdroj.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, <https://ladekzdroj.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>, 03.03.2021

- 2406.** kalety.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kalety.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2407.** kalisz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kalisz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2408.** kamien.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kamien.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2409.** kamiennagora.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kamiennagora.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2410.** karczew.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://karczew.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2411.** karpacz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://karpacz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2412.** kartuzy.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kartuzy.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2413.** katowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://katowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2414.** katywroclawskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem.

Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://katywroclawskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2415.** kazimierzawielka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kazimierzawielka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2416.** kazimierzdolny.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kazimierzdolny.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2417.** kedzierzynkozle.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kedzierzynkozle.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2418.** kepno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kepno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>
- 2419.** ketrzyn.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ketrzyn.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2420.** kety.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kety.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2421.** kielce.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kielce.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2422.** klecko.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://klecko.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2423.** klobuck.naszemiasto.pl: <https://klobuck.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2424.** kłodawa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kłodawa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2425.** kłodzko.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kłodzko.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2426.** kluczbork.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kluczbork.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2427.** knurow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://knurow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>
- 2428.** kobyłka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kobyłka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2429.** kolbuszowa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kolbuszowa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2430.** kolno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kolno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2431.** kolo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kolo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2432.** kolobrzeg.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kolobrzeg.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2433.** koluszki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://koluszki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>
- 2434.** komorniki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://komorniki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2435.** koniecpol.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://koniecpol.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2436.** konin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://konin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2437.** konskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://konskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2438.** konstancinjeziorna.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://konstancinjeziorna.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2439.** konstantynowlodzki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://konstantynowlodzki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2440.** kornik.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kornik.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2441.** koronowo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://koronowo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2442.** koscian.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://koscian.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2443.** koscierzyna.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://koscierzyna.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2444.** kostrzyn.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kostrzyn.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2445.** kostrzynnadodra.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kostrzynnadodra.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2446.** koszalin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://koszalin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2447.** kowary.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kowary.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2448.** kozienice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

leczyć?, 03.03.2021, <https://kozienice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2449.** kozy.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kozy.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2450.** krakow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://krakow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2451.** krapkowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://krapkowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2452.** krasnik.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://krasnik.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2453.** krasnystaw.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://krasnystaw.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2454.** krosno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://krosno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2455.** krosnoodrzańskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://krosnoodrzańskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2456.** krotoszyn.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://krotoszyn.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2457.** krynica.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://krynica.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2458.** krynica.morska.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://krynica.morska.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2459.** krzepice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://krzepice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>
- 2460.** krzeszowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://krzeszowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2461.** kudowazdroj.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kudowazdroj.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2462.** kutno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kutno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2463.** kwidzyn.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kwidzyn.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2464.** janowlubelski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://janowlubelski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2465.** jarocin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

leczyć?, 03.03.2021, <https://jarocin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2466. jaroslaw.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://jaroslaw.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2467. jaslo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://jaslo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2468. jastrowie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://jastrowie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2469. jastrzebiezdroj.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://jastrzebiezdroj.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2470. jawor.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://jawor.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2471. jaworzno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://jaworzno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2472. jedrzejow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://jedrzejow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2473. jelczlaskowice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://jelczlaskowice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>

- 2474.** jeleniagora.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://jeleniagora.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2475.** jozefow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://jozefow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2476.** ilawa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ilawa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2477.** inowroclaw.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://inowroclaw.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2478.** hajnowka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://hajnowka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2479.** hel.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://hel.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2480.** hrubieszow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://hrubieszow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2481.** garwolin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://garwolin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2482.** gdansk.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

- leczyć?, 03.03.2021, <https://gdansk.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2483.** gdynia.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gdynia.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2484.** gizycko.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gizycko.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2485.** gliwice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gliwice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2486.** glogow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://glogow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2487.** gloswielkopolski.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gloswielkopolski.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2488.** glowno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://glowno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2489.** glubczyce.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://glubczyce.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2490.** glucholazy.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem.

Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://glucholazy.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2491.** gluszyca.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gluszyca.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2492.** gniew.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gniew.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2493.** gniezno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gniezno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2494.** goerlitz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://goerlitz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2495.** goldap.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://goldap.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2496.** goleniow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://goleniow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2497.** golubdobrzyn.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://golubdobrzyn.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2498.** gora.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gora.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2499.** gorakalwaria.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gorakalwaria.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2500.** gorlice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gorlice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2501.** gorzowwielkopolski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gorzowwielkopolski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2502.** gostyn.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gostyn.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2503.** gostynin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gostynin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2504.** grajewo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://grajewo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2505.** grodzisk.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://grodzisk.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2506.** grodziskmazowiecki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://grodziskmazowiecki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2507.** grojec.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://grojec.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2508.** grudziadz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://grudziadz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2509.** gryfice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gryfice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2510.** gryfino.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gryfino.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2511.** gryfowlaski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gryfowlaski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2512.** gubin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gubin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2513.** elblag.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://elblag.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2514.** dabrowagornicza.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://dabrowagornicza.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2515.** dabrowatarnowska.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem.

Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://dabrowatarnowska.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2516.** darlowo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://darlowo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2517.** debica.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://debica.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2518.** debno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://debno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2519.** dlugoleka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://dlugoleka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2520.** dobremiasto.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://dobremiasto.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2521.** drawskopomorskie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://drawskopomorskie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2522.** drezdenko.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://drezdenko.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2523.** dusznikizdroj.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://dusznikizdroj.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2524.** dzialdowo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://dzialdowo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2525.** chelm.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://chelm.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2526.** chelmek.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://chelmek.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2527.** chelmno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://chelmno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2528.** chelmza.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://chelmza.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>
- 2529.** chocianow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://chocianow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2530.** chodziez.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://chodziez.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2531.** chojnice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://chojnice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2532.** chojnow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się

leczyć?, 03.03.2021, <https://chojnow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2533. chorzow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://chorzow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2534. choszczno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://choszczno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2535. chrzanow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://chrzanow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2536. ciechanow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ciechanow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2537. ciechocinek.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://ciechocinek.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>

2538. cieszyn.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://cieszyn.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2539. czarne.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://czarne.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

2540. czarnkow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://czarnkow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2541.** czechowicedziedzice.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://czechowicedziedzice.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2542.** czeladz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://czeladz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2543.** czerniejewo.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://czerniejewo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2544.** czersk.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://czersk.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2545.** czerwionkaleszczyny.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://czerwionkaleszczyny.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2546.** czestochowa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://czestochowa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2547.** czluchow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://czluchow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>
- 2548.** brzegdolny.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://brzegdolny.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2549.** brzesko.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://brzesko.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2550.** brzeszcze.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://brzeszcze.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2551.** brzeziny.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://brzeziny.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2552.** brzozow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://brzozow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2553.** bukowno.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bukowno.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2554.** buskozdroj.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://buskozdroj.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2555.** bychawa.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bychawa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2556.** bydgoszcz.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bydgoszcz.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2557.** bystrzycaklodzka.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem.

Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bystrzycaklodzka.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2558.** bytom.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bytom.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2559.** bytow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bytow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2560.** blachownia.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://blachownia.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2561.** blonie.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://blonie.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2562.** bochnia.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bochnia.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2563.** bogatynia.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bogatynia.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>
- 2564.** boguszowgorce.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://boguszowgorce.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2565.** boleslawiec.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://boleslawiec.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2566.** **bolkow.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bolkow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2567.** **braniewo.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://braniewo.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2568.** **brodnica.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://brodnica.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2569.** **brwinow.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://brwinow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2570.** **brzeg.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://brzeg.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2571.** **bialogard.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bialogard.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2572.** **bialystok.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bialystok.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2573.** **bielawa.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bielawa.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2574.** **bielskobiala.naszemiasto.pl:** Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem.

Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bielskobiala.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2575.** bielskpodlaski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bielskpodlaski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671?kategoria=304>
- 2576.** bierun.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bierun.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2577.** bierutow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bierutow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2578.** bilgoraj.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bilgoraj.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2579.** biskupiec.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://biskupiec.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2580.** bialapodlaska.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bialapodlaska.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2581.** belzyce.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://belzyce.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2582.** belchatow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://belchatow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2583.** bedzin.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bedzin.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2584.** barlinek.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://barlinek.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2585.** bartoszyce.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://bartoszyce.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2586.** termedia.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://www.termedia.pl/poz/Degeneracja-sluchu-u-coraz-mlodszych-osob,41585.html>
- 2587.** wspolczesna.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://wspolczesna.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2588.** aleksandrowkujawski.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://aleksandrowkujawski.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2589.** aleksandrowlodzki.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://aleksandrowlodzki.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2590.** andrychow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://andrychow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>

- 2591.** augustow.naszemiasto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://augustow.naszemiasto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko/ar/c14-8164671>
- 2592.** wirtualnedia.pl: Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2021, <https://www.wirtualnedia.pl/centrum-prasowe/artukul/swiatowy-dzien-sluchu>
- 2593.** raportcsr.pl: Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2021, <https://raportcsr.pl/swiatowy-dzien-sluchu/>
- 2594.** poradnik-zdrowia.pl: Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2021, <https://poradnik-zdrowia.pl/artukul/swiatowy-dzien-sluchu,145263.html>
- 2595.** to.com.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://to.com.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2596.** poranny.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://poranny.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2597.** pomorska.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://pomorska.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2598.** polskatimes.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://polskatimes.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2599.** nto.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nto.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko->

idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086

- 2600.** nowosci.com.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nowosci.com.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2601.** nowiny24.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://nowiny24.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2602.** news.kafito.pl: Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2021, <https://news.kafito.pl/artykul/swiatowy-dzien-sluchu,145263.html>
- 2603.** msn.com: Aż 466 mln ludzi ma ten problem. Dziś Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2021, <https://www.msn.com/pl-pl/zdrowie/nasze-zdrowie/a%C5%BC-466-mln-ludzi-ma-ten-problem-dzi%C5%9B-%C5%9Bwiatowy-dzie%C5%84-s%C5%82uchu/ar-BB1ecrQh?li=BBr5PkU>
- 2604.** medycyna.poradnik-zdrowia.pl: Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2021, <https://medycyna.poradnik-zdrowia.pl/artykul/swiatowy-dzien-sluchu,145263.html>
- 2605.** medkurier.pl: Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2021, <https://medkurier.pl/swiatowy-dzien-sluchu/>
- 2606.** med.archnews.pl: Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2021, <https://med.archnews.pl/artykul/swiatowy-dzien-sluchu,145263.html>
- 2607.** kurierlubelski.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://kurierlubelski.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2608.** kafito.com: Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2021, <https://kafito.com/artykul/swiatowy-dzien-sluchu,145263.html>
- 2609.** gs24.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gs24.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>

dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086

- 2610.** gp24.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gp24.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2611.** gk24.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gk24.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2612.** gazetawroclawska.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gazetawroclawska.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2613.** gazetalubuska.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gazetalubuska.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2614.** gazetakrakowska.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://gazetakrakowska.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2615.** gabinetprywatny.pl: Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2021, <https://gabinetprywatny.pl/index.php?id=post&postid=603f89894f09c>
- 2616.** expressilustrowany.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://expressilustrowany.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>

- 2617.** expressbydgoski.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://expressbydgoski.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2618.** dziennikzachodni.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://dziennikzachodni.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2619.** dziennikpolski24.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://dziennikpolski24.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2620.** dzienniklodzki.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://dzienniklodzki.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2621.** dziennikbaltycki.pl: Światowy Dzień Słuchu. Alarmujące dane: co szóste dziecko idące do szkoły ma zaburzenia słuchu. Sprawdź, czy masz problem. Gdzie się leczyć?, 03.03.2021, <https://dziennikbaltycki.pl/swiatowy-dzien-sluchu-alarmujace-dane-co-szoste-dziecko-idace-do-szkoly-ma-zaburzenia-sluchu-sprawdz-czy-masz-problem-gdzie-sie/ar/c14-15471086>
- 2622.** centrumpr.pl: Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2021, <https://centrumpr.pl/artykul/swiatowy-dzien-sluchu,145263.html>
- 2623.** archNews: Światowy Dzień Słuchu 2021, 03.03.2021, <https://archnews.pl/artykul/swiatowy-dzien-sluchu,145263.html>
- 2624.** blog.wirtualnemedi.pl: Światowy Dzień Słuchu 2021, 03.03.2021, <https://blog.wirtualnemedi.pl/centrum-prasowe/artykul/swiatowy-dzien-sluchu>
- 2625.** centrumpr.pl: Światowy Dzień Słuchu, 03.03.2021
- 2626.** Polsat News: zmiany w przepisach dot. maseczek ochronnych, 19.02.2021, <https://b.imm.com.pl/VRAHLF/z/t>

- 2627.** TVP Polonia "Alert Covid" odc 25: Utrata słuchu, utrata węchu i smaku po COVID, dbanie o słuch, dbanie o drogi oddechowe, 16.02.2021, <https://polonia.tvp.pl/52325532/alert-covid-odc-25>
- 2628.** wroclaw.tvp.pl: Dlaczego maseczki i pleksi w sklepie weryfikują nasz słuch?, 12.02.2021, <https://wroclaw.tvp.pl/52269428/dlaczego-maseczki-i-pleksi-w-sklepie-weryfikuja-nasz-sluch>
- 2629.** portal.abcdzrowie.pl: Domowy test na koronawirusa. Tak sprawdzisz, czy jesteś zakażony COVID-19, 09.02.2021, <https://portal.abcdzrowie.pl/szybki-test-w-domu-czy-w-ten-sposob-mozna-sprawdzic-ze-jestes-zakazony>
- 2630.** wroclaw.tvp.pl: Czym jest trąbka słuchowa i jaki ma związek z koronawirusem?, 04.01.2021, <https://wroclaw.tvp.pl/52142896/czym-jest-trabka-sluchowa-i-jaki-ma-zwiazek-z-koronawirusem>
- 2631.** wroclaw.tvp.pl: Jak długo utrzymuje się utrata węchu i smaku?, 04.02.2021, <https://wroclaw.tvp.pl/52142828/jak-dlugo-utrzymuje-sie-utrata-wechu-i-smaku>
- 2632.** Polsat News. „Godziny szczytu - magazyn informacyjny”: Teleporady, telekonsultacje, procedury w czasie pandemii, 02.02.2021, <https://b.imm.com.pl/7KSXS3/z/t>
- 2633.** TVP2, Pytanie na śniadanie: szумы uszne, 29.01.2021, <https://pytanienasniadanie.tvp.pl/52034932/dzwonienie-szумы-i-piski-w-uszach>
- 2634.** TVP Info, Koronawirus. Szczepionka: szczepienia seniorów, 25.01.2021, <https://www.tvp.info/52007423/25012021-1615>
- 2635.** TVP2, Pytanie na śniadanie: migdałki, 19.01.2021, <https://pytanienasniadanie.tvp.pl/51867122/trzeci-migdal-u-dzieci>
- 2636.** Polsat News, Koronawirus – raport dnia, 06.01.2021
- 2637.** TVP Info Alarm!: czy warto się szczepić, 04.01.2021, <https://vod.tvp.pl/website/alarm,36124292>
- 2638.** Nowiny: Koronawirus wywołuje problemy ze słuchem, 30.12.2020, <https://biuletyn.imm.com.pl/browser/press/RKTJP2/z/p>
- 2639.** Echo Dnia Radomskie: Wizyty u specjalisty nie można odkładać nawet w czasie pandemii koronawirusa, 30.12.2020, <https://biuletyn.imm.com.pl/browser/press/RCATCA/z/p>
- 2640.** radomskie.echodnia.eu: Piotr Henryk Skarżyński, lekarz otolaryngolog radzi: nie przekładajmy wizyt u lekarza z powodu koronawirusa, 29.12.2020, <https://radomskie.echodnia.eu>

[//echodnia.eu/radomskie/piotr-henryk-skarzynski-lekarz-otolaryngolog-radzi-nie-przekladajmy-wizyt-u-lekarza-z-powodu-koronawirusa/ar/c14-15367697](https://echodnia.eu/radomskie/piotr-henryk-skarzynski-lekarz-otolaryngolog-radzi-nie-przekladajmy-wizyt-u-lekarza-z-powodu-koronawirusa/ar/c14-15367697)

- 2641.** radomskie.echodnia.eu: Profesor Piotr H. Skarżyński: Jednymi z długofalowych powikłań po przebyciu COVID-19 mogą być zaburzenia słuchu, 29.12.2020, <https://echodnia.eu/radomskie/profesor-piotr-h-skarzynski-jednymi-z-dlugofalowych-powiklan-po-przebyciu-covid19-moga-by-zaburzenia-sluchu/ar/c14-15364258>
- 2642.** Echo Dnia Świętokrzyskie: Koronawirus wywołuje problemy ze słuchem, 28.12.2020, <https://biuletyn.imm.com.pl/browser/press/MNCWAD/z/p>
- 2643.** Echo Dnia Podkarpackie: Koronawirus wywołuje problemy ze słuchem, 28.12.2020, <https://biuletyn.imm.com.pl/browser/press/C22G1H/z/p>
- 2644.** Gazeta Krakowska: Koronawirus wywołuje też problemy ze słuchem, 28.12.2020, <https://biuletyn.imm.com.pl/browser/press/OW4KQT/z/p>
- 2645.** Echo Dnia Radomskie: Koronawirus wywołuje problemy ze słuchem, 28.12.2020, <https://biuletyn.imm.com.pl/browser/press/V0KY9H/z/p>
- 2646.** Kurier Lubelski: Koronawirus wywołuje problemy ze słuchem, 28.12.2020, <https://biuletyn.imm.com.pl/browser/press/LB4XAT/z/p>
- 2647.** TVP Polonia Covid Alert 10: Jak COVID może wpłynąć na słuch, 21.12.2020, <https://polonia.tvp.pl/51458759/alert-covid-odc-10>
- 2648.** portal.abczdrowie.pl: Powikłania po COVID-19. Utrata węchu i smaku. Eksperti potwierdzili, że zmiany są odwracalne, 17.12.2020, <https://portal.abczdrowie.pl/powiklania-po-covid-19-utrata-wechu-i-smaku-eksperti-potwierdzili-ze-zmiany-sa-odwracalne>
- 2649.** TVP Info. Walka z koronawirusem: Bezpieczeństwo szczepionek i apel o powszechny udział w akcji szczepień, 15.12.2020, <https://www.tvp.info/50953062/15122020-1837>
- 2650.** globtroter.info: Doświadczenie międzynarodowej sieci polskich placówek medycznych w Kazachstanie, 10.12.2020, <https://www.globtroter.info/osrodki/4210-kazachstan-linie-lotnicze-air-astana-przyjazne-rodzinom-z-dziecmi>
- 2651.** Koronawirus. Poradnik, odc. 312: 21.12.2020, <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-312,51432726>
- 2652.** Koronawirus. Poradnik, odc. 306: 12.2020, <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-306,51270836>

- 2653.** Polityka Zdrowotna: opieka farmaceutyczna – optymalny model dla Polski; 09.12.2020, <https://www.politykazdrowotna.com/67775,opieka-farmaceutyczna-model-optymalny-dla-polski-dyskusja-polityki-zdrowotnej>
- 2654.** portal.abczdrowie.pl: problemy z zatokami jako najwcześniejszy objaw COVID-19; 09.12.2020; <https://portal.abczdrowie.pl/koronawirus-problemy-z-zatokami-moga-byc-jednym-z-najwczesniejszych-objawow-covid-19>
- 2655.** Koronawirus. Poradnik, odc. 304: 08.12.2020, <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-304,51233129>
- 2656.** msn.com: Czy po COVID-19 można ogłuchnąć?, 05.12.2020, <https://www.msn.com/pl-pl/zdrowie/nasze-zdrowie/czy-po-covid-19-mo%C5%BCna-og%C5%82uchn%C4%85%C4%87/ar-BB1bEWvR>
- 2657.** poland.shafaqna.com: Czy po COVID-19 można ogłuchnąć?, 05.12.2020, <http://poland.shafaqna.com/PL/AL/1645253>
- 2658.** twnews.pl: Czy po COVID-19 można ogłuchnąć?, 05.12.2020, <https://twnews.pl/pl-news/czy-po-covid-19-mozna-ogluchnac>
- 2659.** pl.theworldnews.net: Czy po COVID-19 można ogłuchnąć?, 05.12.2020, <https://theworldnews.net/pl-news/czy-po-covid-19-mozna-ogluchnac>
- 2660.** rp.pl: Czy po COVID-19 można ogłuchnąć?, 05.12.2020, <https://www.rp.pl/Covid-19/201209675-Czy-po-Covid-19-mozna-ogluchnac.html>
- 2661.** TVP, Wiadomości: pulsoksymetry; 29.11.2020, <https://wiadomosci.tvp.pl/50717301/29112020-1930>
- 2662.** TVP, Panorama: pulsoksymetry; 29.11.2020, <https://panorama.tvp.pl/50718588/29112020-1800>
- 2663.** TVP Info: Wiadomości: Strategia walki z koronawirusem; 27.11.2020, <https://wiadomosci.tvp.pl/51057557/strategia-walki-z-koronawirusem>
- 2664.** TVP, Wiadomości: 27.11.2020, <https://wiadomosci.tvp.pl/50697472/27112020-0800>
- 2665.** msn.com: Czy koronawirus może powodować głuchotę?; 26.11.2020, <https://www.msn.com/pl-pl/zdrowie/nasze-zdrowie/czy-koronawirus-mo%C5%BCe-powodowa%C4%87-g%C5%82uchot%C4%99/ar-BB1bofPN>
- 2666.** Dr Internet i Pani Rozum - Rzeczpospolita: Czy koronawirus może powodować głuchotę?; 26.11.2020, <https://podcasty.rp.pl/audycje/dr-internet-i-pani-rozum/8287-czy-koronawirus-moze-powodowac-gluchote>

- 2667.** Rzeczpospolita: Czy koronawirus może powodować głuchotę?; 26.11.2020, <https://www.rp.pl/Covid-19/201129536-Czy-koronawirus-moze-powodowac-gluchote.html>
- 2668.** TVP Info, Walka z koronawirusem: dlaczego Polacy się nie testują?; 26.11.2020, <https://www.tvp.info/50678673/26112020-1837>
- 2669.** Welconomy Forum in Toruń – relacja: <https://youtu.be/XomCXt2oBRw>, 18.11.2020
- 2670.** TVP Info, Walka z koronawirusem: o szczepionkach na koronawirusa; 16.11.2020, <https://www.tvp.info/50514380/16112020-1837> (od 28: 10)
- 2671.** Halo Radio: rozmowa o telemedycynie; 14.11.2020, <https://halo.radio/podcasty/wiktor-niedzicki-2020-11-14-1700-1900/>
- 2672.** natemat.pl: choroba zakaźna niszczy słuch; 10.11.2020, <https://natemat.pl/zdrowie/321923,odra-grypa-swinka-rozyczka-moga-zniszczyc-sluch-u-seniorow-i-dzieci#>
- 2673.** TVP Info, Walka z koronawirusem: o roli pulsoksymetru; 06.11.2020, <https://www.tvp.info/50372980/06112020-1559> (od 01: 19: 00)
- 2674.** TVP Info, Walka z koronawirusem: komentarz do wystąpienia ministra; 30.10.2020, <https://www.tvp.info/50268646/30102020-1559>
- 2675.** medexpress.pl: o nowej inicjatywie – Akademia Zarządzania i Rozwoju; 30.10.2020, <https://www.medexpress.pl/chcesz-zostac-sportowcem-lekarzem-lub-dziennikarzem-jak-to-zrobic/79467>
- 2676.** Gazeta Finansowa: „Andrzej Strejlau, Piotr Skarżyński i ks. Andrzej Sochal radzą na platformie edukacyjnej Akademii Zarządzania i Rozwoju”, 23.10.2020.
- 2677.** pulsmedycyny.pl: „Koronawirus upośledza nie tylko smak i węch, ale niekiedy także słuch”, 22.10.2020, <https://pulsmedycyny.pl/koronawirus-uposledza-nie-tylko-smak-i-wech-ale-niekiedy-takze-sluch-1006258>.
- 2678.** podlasie24.pl: o nowej inicjatywie – Akademia Zarządzania i Rozwoju; 21.10.2020; <http://podlasie24.pl/blok-promocyjny/wyberz-kategorie/jak-zostac-sportowcem-lekarzem-lub-dziennikarzem-30059.html>.
- 2679.** Dziennik Łódzki: porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2680.** Głos Wielkopolski: porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2681.** Dziennik Polski (Strona Zdrowia): porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.

- 2682.** Gazeta Wrocławska (Strona Zdrowia): porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2683.** Echo Dnia Podkarpackie (Strona Zdrowia): porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2684.** Echo Dnia Radomskie (Strona Zdrowia): porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2685.** Gazeta Lubuska: porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2686.** Głos Szczeciński: porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2687.** Głos Koszaliński: porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2688.** Głos Pomorza: porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2689.** Nowa Trybuna Opolska (Strona Zdrowia): porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2690.** Nowiny (Strona Zdrowia): porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2691.** Echo Dnia Świętokrzyskie (Strona Zdrowia): porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2692.** Dziennik Bałtycki: porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2693.** Gazeta Krakowska (Strona Zdrowia): porady dot. zdrowia „Zapytaj lekarza, 21.10.2020.
- 2694.** Głos Szczeciński Głos Seniora: o wpływie wieku i koronawirusa na słuch, 21.10.2020.
- 2695.** polskatimes.pl: o nowej inicjatywie – Akademia Zarządzania i Rozwoju; 20.10.2020; <https://polskatimes.pl/jak-zostac-sportowcem-lekarzem-lub-dziennikarzem/ar/c5-15245134>.
- 2696.** Gazeta Finansowa: nowa platforma edukacyjna: o karierze i studiach, 16.10.2020.
- 2697.** raportcsr.pl: Jak zostać lekarzem, sportowcem, dziennikarzem?; 16.10.2020, <https://raportcsr.pl/chcesz-zostac-sportowcem-lekarzem-lub-dziennikarzem-jak-to-zrobic/>
- 2698.** instytutstaszica.org: “Medycyna to przygoda życia”, 16.10.2020, http://instytutstaszica.org/2020/10/16/medycyna-to-przygoda-zycia-czy-wybrac-studia-medyczne/?utm_source=rss&utm_medium=rss&utm_campaign=medycyna-to-przygoda-zycia-czy-wybrac-studia-medyczne
- 2699.** pracodawcagodnyzaufania.pl: jak zostać profesjonalistą?, 15.10.2020, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/3695->

przyst%C4%99pne-wyk%C5%82ady-uznanych-fachowc%C3%B3w-jak-
zosta%C4%87-profesjonalist%C4%85.html

- 2700.** biznesciti.com: Akademia Zarządzania i Rozwoju; 15.10.2020, <https://biznesciti.com/nowe-technologie/item/12463-akademia-zarz%C4%85dzania-i-rozwoju-edukuj%C4%85-strejlau,-skar%C5%BCy%C5%84ski,-sochal.html>
- 2701.** kurier365.pl: Akademia Zarządzania i Rozwoju; 15.10.2020, <https://kurier365.pl/kultura/30822-chcesz-zosta%C4%87-sportowcem,-lekarzem,-dziennikarzem-azir-odpowie-jak-to-zrobi%C4%87.html>
- 2702.** polskatimes.pl: o medycynie jako przygodzie życia; 15.10.2020, <https://polskatimes.pl/profesor-piotr-h-skarzynski-medycyna-to-przygoda-zycia/ar/c5-15236359>
- 2703.** biznes.newseria.pl: nowe wykłady na AZIR.edu.pl; 15.10.2020; <https://biznes.newseria.pl/biuro-prasowe/edukacja/jak-zostac-sportowcem,b1049972892>
- 2704.** raportcsr.pl: o medycynie jako przygodzie życia; 14.10.2020, <https://raportcsr.pl/medycyna-to-przygoda-zycia-piotr-h-skarzynski-dla-akademii-zarzadzania-i-rozwoju/>
- 2705.** kurier365.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński dla Akademii Zarządzania i Rozwoju – medycyna; 13.10.2020, <https://kurier365.pl/biznes/menad%C5%BCerowie/30817-prof-piotr-skar%C5%BCy%C5%84ski-dla-akademii-zarz%C4%85dzania-i-rozwoju-medycyna.html>
- 2706.** pracodawcagodnyzaufania.pl: o studiach medycznych; 13.10.2020, <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/3684-skar%C5%BCy%C5%84ski-studiu%C4%85c-medycyn%C4%99-trzeba-by%C4%87-przygotowanym-na-ci%C4%99%C5%BCK%C4%85-prac%C4%99-i-du%C5%BCo-nauki.html>
- 2707.** superbiz.se.pl: “Medycyna to przygoda życia”, 13.10.2020, <https://superbiz.se.pl/wiadomosci/medycyna-to-przygoda-zycia-piotr-h-skarzynski-dla-akademii-zarzadzania-i-rozwoju-aa-Hthi-D7rn-39gn.html>
- 2708.** TVP3, Wrocław: Czy pacjenci z dolegliwościami laryngologicznymi są bardziej podatni na zakażenie?; 13.10.2020, <https://wroclaw.tvp.pl/50305357/czy-pacjenci-z-dolegliwosciami-laryngologicznymi-sa-bardziej-podatni-na-zakazenie>
- 2709.** Akademia Zarządzania i Rozwoju: “Medycyna to przygoda życia”, 12.10.2020, https://www.youtube.com/watch?v=nYR6MWUShn8&feature=emb_logo
- 2710.** Sieci: o chorobach przewlekłych i dostępności leków; 12.10.2020

- 2711.** TVP Info: „O tym się mówi” – prof. Piotr H. Skarżyński o przyczynach wzrostu zakażeń, 07.10.2020; <https://www.tvp.info/49905745/07102020-1837/o-tym-sie-mowi> (od 30: 30).
- 2712.** Evereth News: „Jaki związek z ostrym zapaleniem ucha środkowego ma grypa?”, 25.09.2020, <https://everethnews.pl/newsy/jaki-zwiazek-z-ostrym-zapaleniem-ucha-srodkowego-ma-grypa/>
- 2713.** Super Nowości: prof. Piotr H. Skarżyński o skutkach braku szczepień, 24.09.2020
- 2714.** Koronawirus. Poradnik: przewlekłe zaburzenia laryngologiczne a podatność na koronawirusa, odc. 248; 09.2020; <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-248,50073439>
- 2715.** Nauka Polska: wywiad o ostrych zapaleniach ucha środkowego jako powikłaniach po grypie, 24.09.2020; <https://naukawpolsce.pap.pl/aktualnosci/news,83955,ekspert-powiklaniem-po-grypie-moze-byc-ostre-zapalenie-ucha-srodkowego.html>
- 2716.** TVN Meteo: „Ostre zapalenie ucha środkowego możliwym powikłaniem grypy. Ekspert przestrzega“, 24.09.2020; <https://tvnmeteo.tvn24.pl/informacje-pogoda/nauka,2191/ostre-zapalenie-ucha-srodkowego-mozliwym-powiklaniem-grypy-ekspert-przestrzega,327333,1,0.html>
- 2717.** rynek.zdrowia.pl: powikłaniem po grypie może być ostre zapalenie ucha środkowego, 23.09.2020; <https://www.rynekzdrowia.pl/Uslugi-medyczne/Prof-Skarzynski-powiklaniem-po-grypie-moze-byc-ostre-zapalenie-ucha-srodkowego,212801,8.html>
- 2718.** wirtualnemedica.pl: „Ekspert: powikłaniem po grypie może być ostre zapalenie ucha środkowego“, 23.09.2020; <https://www.wirtualnemedica.pl/arttykul/jak-walczyć-z-grypa-objawy-ostre-zapalenie-ucha-srodkowego#>
- 2719.** Zdrowie Dziennik: wywiad o ostrych zapaleniach ucha środkowego jako powikłaniach po grypie, 23.09.2020; <https://zdrowie.dziennik.pl/grypa/arttykuly/7830638,ostre-zapalenie-ucha-srodkowego-powiklanie-po-grypie-jak-sie-chronic.html>
- 2720.** Puls Medycyny: wywiad o o związku pomiędzy powikłaniami słuchu a chorobami zakaźnymi. 21.09.2020; <https://pulsmedycyny.pl/prof-piotr-h-skarzynski-o-zwiazku-pomiedzy-powiklaniem-sluchu-a-chorobami-zakaznymi-1002946>

- 2721.** Polska Agencja Prasowa: „Uszkodzenie węchu podczas pobierania wymazu jest bardzo rzadkie“, 18.09.2020; <https://fakehunter.pap.pl/raport/77296fe7-f310-498f-a411-b9e88444f78a>
- 2722.** Puls Medycyny: „Dyżur eksperta: choroby laryngologiczne u dzieci“, 27.08.2020; <https://pulsmedycyny.pl/dyzur-eksperta-choroby-laryngologiczne-u-dzieci-998044>
- 2723.** wroclaw.tvp.pl: Jak odróżnić grypę od koronawirusa?, 18.08.2020; <https://wroclaw.tvp.pl/49455907/jak-odroznic-grype-od-koronawirusa>
- 2724.** wroclaw.tvp.pl: Czy to już druga fala koronawirusa?, 10.08.2020; <https://wroclaw.tvp.pl/49350008/czy-to-juz-druga-fala-koronawirusa>
- 2725.** wroclaw.tvp.pl: Jakie trwałe powikłania u „ozdrowieńców“ zostawia COVID-19?, 10.08.2020; <https://wroclaw.tvp.pl/49350024/jakie-trwale-powiklania-u-ozdrowiencow-zostawia-covid19>
- 2726.** TVP Info: Czy najgorsze jeszcze przed nami? Koronawirus, 06.08.2020; <https://www.tvp.info/49293035/koronawirus-poradnik-czy-najgorsze-jeszcze-przed-nami>
- 2727.** TVP Info. O tym się mówi: Leczenie pacjentów z COVID-19, druga fala i inne kwestie, 03.08.2020; <https://www.tvp.info/48959082/03082020-1837>
- 2728.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: fala COVID-19 i grypy, odc. 217, 08.2020; <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-217,49442365>
- 2729.** Medexpress: Debata – Technologie w zdrowiu; 06.08.2020; <https://www.medexpress.pl/debata-medexpressu-technologie-w-zdrowiu/78545>
- 2730.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: COVID-19 – czy najgorsze jeszcze przed nami?, odc. 210, 08.2020; <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-210,49277755>
- 2731.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: pierwsza czy druga fala koronawirusa, odc. 209, 08.2020; <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-209,49277737>
- 2732.** opinie.kurier365.pl: Bolek: Pożyteczny CSR; 31.07.2020; <https://opinie.kurier365.pl/felietony/bolek/bolek-po%C5%BCyteczny-csr.html>
- 2733.** portal.abczdrowie.pl: wywiad na temat zaburzeń słuchu jako możliwych powikłań COVID-19; 29.07.2020, <https://portal.abczdrowie.pl/kolejna-czesc-ciala-ktora-moze-zaatakowac-koronawirus-sars-cov-2-moze-doprowadzic-do-uszkodzenia-sluchu>
- 2734.** kurier365.pl: Raport CSR – 45 edycja; 29.07.2020; <https://kurier365.pl/biznes/raporty/30620-raport-csr-45-edycja.html>

- 2735.** biznesciti.com: Raport CSR: laureaci to Gemini Polska i Związek Pracodawców Kłastry Polskie; 29.07.2020; <https://biznesciti.com/raporty/item/12323-raport-csr-laureaci-to-gemini-polska-i-zwi%C4%85zek-pracodawc%C3%B3w-klastry-polskie.html>
- 2736.** klastrypolskie.pl: 45. edycja wyróżnień Raportu CSR. ZP Kłastry Polskie wyróżniony; 29.07.2020; <https://klastrypolskie.pl/news/45-edycja-wyroznien-raportu-csr-zp-klastry-polskie-wyrozni%C3%B3n,381.htm>
- 2737.** pracodawcagodnyzaufania.pl: Wyróżnienia Raportu CSR po raz 45.; 28.07.2020; <https://pracodawcagodnyzaufania.pl/serwis-informacyjny-pgz/item/3502-wyr%C3%B3wienia-raportu-csr-po-raz-45.html>
- 2738.** raportcsr.pl: 45. edycja wyróżnień Raportu CSR; 28.07.2020; <https://raportcsr.pl/45-edycja-wyroznien-raportu-csr/>
- 2739.** SuperExpress: wywiad na temat cyfrowej rewolucji dla pacjentów; 27.07.2020, <https://superbiz.se.pl/wiadomosci/pandemia-koronawirusa-cyfrowa-rewolucja-dla-pacjentow-aa-7hEb-V6EC-7wwq.html>
- 2740.** Puls Medycyny: Kapituła konkursu Supertalenty w Medycynie 2020; 24.06.2020.
- 2741.** Puls Medycyny: Młodzi, zdolni, z pasją i potencjałem na sukces; 24.06.2020.
- 2742.** Echo Dnia Radomskie: W dobie pandemii – zwróć uwagę na węch i smak; 19.06.2020.
- 2743.** Echo Dnia Podkarpackie: W dobie pandemii – zwróć uwagę na węch i smak; 19.06.2020.
- 2744.** Echo Dnia Świętokrzyskie: W dobie pandemii – zwróć uwagę na węch i smak; 19.06.2020.
- 2745.** Puls Biznesu: prof. Piotr H. Skarżyński o zabiegach medycznych podczas pandemii; 17.06.2020.
- 2746.** pb.pl: zabiegi medyczne podczas pandemii; 16.06.2020; <https://www.pb.pl/zdazyc-miedzy-falami-994012>
- 2747.** leczsiewpolsce.com: wywiad o leczeniu w Polsce; 12.06.2020, https://www.youtube.com/watch?time_continue=4&v=fi8uH8U3LO8&feature=emb_logo
- 2748.** Echo Dnia Radomskie: Czy koronawirus może doprowadzić do uszkodzenia słuchu?; 12.06.2020.
- 2749.** Echo Dnia Podkarpackie: Czy koronawirus może doprowadzić do uszkodzenia słuchu?; 12.06.2020.

- 2750.** Echo Dnia Świętokrzyskie: Czy koronawirus może doprowadzić do uszkodzenia słuchu?; 12.06.2020.
- 2751.** pulsmedycyny.pl: Supertalenty w Medycynie – poznajmy śmietankę młodych medyków; 04.06.2020; <https://pulsmedycyny.pl/supertalenty-w-medycynie-poznajmy-smietanke-mlodych-medykow-993048>
- 2752.** forbes.pl: szansa na szybki powrót koniunktury; 03.06.2020; <https://www.forbes.pl/gospodarka/przedsiębiorcy-sa-optimistyczni-jest-szansa-na-szybkie-odbicie-w-gospodarce/mef5s8k>
- 2753.** portal.abczdrowie.pl: wywiad o konsekwencjach koronawirusa; 03.06.2020, <https://portal.abczdrowie.pl/niespodziewane-konsekwencje-epidemii-koronawirusa-stres-moze-doprowadzic-do-naglej-gluchoty>
- 2754.** portal.abczdrowie.pl: wywiad o nagłej utracie słuchu i węchu przy koronawirusie; 03.06.2020; <https://portal.abczdrowie.pl/czy-koronawirus-moze-prowadzic-do-utracy-sluchu-i-wechu-wyjasnia-otolaryngolog-prof-piotr-skarzynski>
- 2755.** pulsmedycyny.pl: Supertalenty w Medycynie 2020 – 16 czerwca poznamy laureatów; 02.06.2020; <https://pulsmedycyny.pl/supertalenty-w-medycynie-2020-ogloszenie-wynikow-992857>
- 2756.** wroclaw.tvp.pl: „Czy alergia może przypominać zakażenie COVID-19?”; 30.05.2020; <https://wroclaw.tvp.pl/48298291/czy-alergia-moze-przypominac-zakazenie-covid19>
- 2757.** wroclaw.tvp.pl: „Czy teraz dobrym pomysłem jest stosowanie nawilżaczy powietrza w domu?”; 27.05.2020; <https://wroclaw.tvp.pl/48246789/czy-teraz-dobrym-pomyslem-jest-stosowanie-nawilzaczy-powietrza-w-domu>
- 2758.** wroclaw.tvp.pl: „Co w sytuacji, gdy mamy zaplanowany zabieg lub operację, na którą długo czekaliśmy?”; 26.05.2020; <https://wroclaw.tvp.pl/48228444/co-w-sytuacji-gdy-mamy-zaplanowany-zabieg-lub-operacje-na-ktora-dlugo-czekalismy>
- 2759.** wroclaw.tvp.pl: „Czy przy zakażeniu koronawirusem traci się węch i smak?”; 26.05.2020; <https://wroclaw.tvp.pl/48228193/czy-przy-zakazeniu-koronawirusem-traci-sie-wech-i-smak>
- 2760.** wroclaw.tvp.pl: „Jakie schorzenia laryngologiczne sprzyjają zakażeniu koronawirusem?”; 15.05.2020; <https://wroclaw.tvp.pl/48065778/jakie-schorzenia-laryngologiczne-sprzyjaja-zakazeniu-koronawirusem>

- 2761.** wroclaw.tvp.pl: „Czy teraz wizyta u laryngologa jest wskazana i bezpieczna?“, 15.05.2020; <https://wroclaw.tvp.pl/48065738/czy-teraz-wizyta-u-laryngologa-jest-wskazana-i-bezpieczna>
- 2762.** Warszawski Dzień, TVP Warszawa: Kiedy osobista konsultacja otolaryngologa jest konieczna?; 14.05.2020; <https://warszawa.tvp.pl/48046166/14052020>
- 2763.** szczecin.tvp.pl: „Alergia a koronawirus. Kiedy należy udać się do specjalisty?“, 11.05.2020; <https://szczecin.tvp.pl/47990557/alergia-a-koronawirus-kiedy-nalezy-udac-sie-do-specjalisty>
- 2764.** wroclaw.tvp.pl: „Czy COVID-19 może spowodować trwałe zmiany w układzie oddechowym?“, 09.05.2020; <https://wroclaw.tvp.pl/47966826/czy-covid19-moze-spowodowac-trwale-zmiany-w-ukladzie-oddechowym>
- 2765.** Warszawski Dzień, TVP Warszawa: wywiad o utracie zmysłu i smaku przy koronawirusie; 06.05.2020; <https://warszawa.tvp.pl/47906510/06052020> (od 06: 00)
- 2766.** wroclaw.tvp.pl: „Problemy z węchem i smakiem – czy to symptomy koronawirusa?“, 04.05.2020; <https://wroclaw.tvp.pl/47876172/problemy-z-wechem-i-smakiem-czy-to-symptomy-koronawirusa>
- 2767.** Warszawski Dzień, TVP Warszawa: 16.04.2020; <https://warszawa.tvp.pl/47597770/16042020>
- 2768.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: alergie i COVID-19, odc. 164, 06.2020; <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-164,48271728>
- 2769.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: dbanie o nos i gardło przy noszeniu maseczki, odc. 161, 06.2020; <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-161,48229567>
- 2770.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: wizyty laryngologiczne w czasie pandemii, odc. 156, 06.2020, <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-156,48157374>
- 2771.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: jakie są objawy laryngologiczne COVID-19, odc. 152, 06.2020, <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-152,48099987?fbclid=IwAR0Kgzmim9n45JSjshb09OZEngXthjH6uryCsDMHFUPDyqYNP75nnznZrs0>
- 2772.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: telemedycyna w dobie COVID-19, odc. 104, 04.2020, <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-104,47590874>
- 2773.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: czy wizyta u laryngologa jest bezpieczna, odc. 102, 04.2020, <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-102,47563087>

- 2774.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: wywiad na temat zmian w układzie oddechowym, spowodowanych COVID-19, odc. 96, 04.2020, <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-96,47562357>
- 2775.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: wywiad na temat faktów i mitów o SARS-CoV-2 – odc. 84 – Nawizacze i inhalacja; 04.2020, <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-84,47532403>
- 2776.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: wywiad na temat faktów i mitów o SARS-CoV-2 – odc. 82 – Czy możemy pójść na wizytę do laryngologa?; 04.2020, <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-82,47532399>
- 2777.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: wywiad na temat faktów i mitów o SARS-CoV-2 – odc. 81 – Czy koronawirus może spowodować trwałe zmiany w drogach oddechowych; 04.2020, <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-81,47532385>
- 2778.** Koronawirus. Poradnik TVP Info: wywiad na temat faktów i mitów o SARS-CoV-2 – odc. 80 – Jak możemy się zabezpieczyć przed zainfekowaniem koronawirusem?; 04.2020, <https://vod.tvp.pl/video/koronawirus-poradnik,odc-80,47532382>.
- 2779.** Radiowroclaw.pl: „Pytania o koronawirusa: W radiowej poradni laryngolog i wirusolog”; 24.04.2020; <https://www.radiowroclaw.pl/articles/view/95657/Pytania-o-koronawirusa-w-radiowej-poradni-laryngolog-i-wirusolog>
- 2780.** Medycyna. Dydaktyka. Wychowanie – czasopismo Warszawskiego Uniwersytetu Medycznego: wywiad o osiągnięciach Międzyośrodkowego Studenckiego Koła Naukowego; 03.04.2020, <http://www.wum.edu.pl/sites/www.wum.edu.pl/files/uczelnia/mdw-2-2020.pdf?fbclid=IwAR26AzKfuXfTjXO10tldKUI76chSEjPiMPbllWYaaU2PW1MsVR0hilMKcI>
- 2781.** Radio.opole.pl: „Ekspert o laryngologicznych skutkach koronawirusa”; 05.04.2020; <http://radio.opole.pl/104,319244,ekspert-o-laryngologicznych-skutkach-koronawirus>
- 2782.** Zdrowie.dziennik.pl: „Ekspert o laryngologicznych skutkach koronawirusa”; 05.04.2020; <https://zdrowie.dziennik.pl/aktualnosci/artykuly/6477341,covid-19-koronawirus-laryngolog-lekarz.html>
- 2783.** TVP Info: wywiad o laryngologicznych skutkach koronawirusa; 05.04.2020, <https://www.tvp.info/47431855/ekspert-o-laryngologicznych-skutkach->

koronawirusa?fbclid=IwAR25Qeq3OKSA0zJIsK_LKMsSF1ELHSNFKAPPt-
au8OWyJFckhLGiin5Z2zU

- 2784.** Słyszę: Węch i smak a koronawirus; marzec-kwiecień 2020; str. 20-21.
- 2785.** Puls Medycyny: „Czy zakażenie koronawirusem SARS-CoV-2 może zaburzać węch i smak?“, 24.03.2020, <https://pulsmedycyny.pl/zakazenie-koronawirusem-sars-cov-2-moze-zaburzac-wech-i-smak-986211>.
- 2786.** „NieZły Pacjent“ Radio Zet: o problemach ze snem, o zatokach, operacji przegrody nosowej oraz aktualnym problemie pandemii; 17.03.2020, <https://player.radiozet.pl/Podcasty/NieZLY-Pacjent/Bartosz-Weglarczyk-i-prof.-Piotr-Skarzynski-o-koronawirusie-i-zabiegach-laryngologicznych>
- 2787.** pulsmedycyny.pl: „Aż 34 nowych profesorów nauk medycznych“; 03.04.2020; <https://pulsmedycyny.pl/az-34-nowych-profesorow-nauk-medycznych-984178>
- 2788.** polskatimes.pl: „Luty pod znakiem szumów usznych czyli Tydzień Wiedzy o Szumach Usznych“; 28.02.2020; <https://polskatimes.pl/luty-pod-znakiem-szumow-usznych-czyli-tydzien-wiedzy-o-szumach-usznych/ar/c14-14823504>
- 2789.** Polska Metropolia Warszawska: felieton o szumach usznych; 28.02.2020.
- 2790.** Rzeczpospolita: „Wycinanie odporności to mit“; 25.02.2020.
- 2791.** msn.com: „Wycinanie odporności to mit“; 24.02.2020; <https://www.msn.com/pl-pl/rozrywka/news/prof-skar%C5%BCy%C5%84ski-wycinanie-odporno%C5%9Bci-to-mit/ar-BB1013XX>
- 2792.** msn.com: „Czy usuwanie migdałków i płukanie zatok jest bezpieczne?“; 20.02.2020; <https://www.msn.com/pl-pl/wiadomosci/other/czy-usuwanie-migda%C5%82k%C3%B3w-i-p%C5%82ukanie-zatok-jest-bezpieczne/ar-BB10c9fA>
- 2793.** „Doktor Internet i Pani Rozum“: „Czy wycinać dziecku migdałki?“, 20.02.2020.
- 2794.** rp.pl: „Czy usuwanie migdałków i płukanie zatok jest bezpieczne?“; 20.02.2020; <https://www.rp.pl/Medycyna-i-zdrowie/200229962-Czy-usuwanie-migdalkow-i-plukanie-zatok-jest-bezpieczne.html?fbclid=IwAR0BiU1e4hmCQt9RDnsKb6dmNIMUD7c2n9ZBVclyqZqUojp9d5rH7faNw54>.
- 2795.** Polish Market: „Focus on foreign expansion“; 01.02.2020.
- 2796.** Home & Market: felieton o szumach usznych; 01.02.2020.
- 2797.** Puls Medycyny: „Pomoc dla osób z zaburzeniami przetwarzania słuchowego“; 22.01.2020.
- 2798.** Zdrowie i Życie: „Nie wstydzmy się aparatów słuchowych“; 01.01.2020.

- 2799.** Zdrowie i Życie: „Szumów usznych nie wolno bagatelizować”; 01.01.2020.
- 2800.** Rzeczpospolita: „W trosce o komfort pacjenta”; 17.12.2019.
- 2801.** rp.pl: „W trosce o komfort pacjenta”; 16.12.2019; <https://www.rp.pl/Ranking-szpitali/312169913-W-trosce-o-komfort-pacjenta.html>
- 2802.** msn.com: „W trosce o komfort pacjenta”; 16.12.2019; <https://www.msn.com/pl-pl/wiadomosci/other/w-trosce-o-komfort-pacjenta/ar-BBY3D5l>
- 2803.** Teraz Polska: „Przyszłość to opatentowane i chronione innowacyjne aktywa”; 01.12.2019.
- 2804.** Medexpress.pl: „Otolaryngologia: modelowa ścieżka pacjenta”, 08.11.2019. <https://www.medexpress.pl/otolaryngologia-modelowa-sciezka-pacjenta/75505>
- 2805.** Wprost: „Usłyszeć świat”, 03.11.2019. <https://piotrhenrykskarzynski.pl/wp-content/uploads/2019/11/uslyszecswiat.png>
- 2806.** wprost.pl: „Czy schorzenia laryngologiczne to już choroby cywilizacyjne?”, 03.11.2019. <https://www.wprost.pl/tygodnik/10266521/Czy-schorzenia-laryngologiczne-to-juz-choroby-cywilizacyjne.html>
- 2807.** Wprost: „Czy schorzenia laryngologiczne to już choroby cywilizacyjne?”, 04.11.2019.
- 2808.** SuperBiznes: „Polska laryngologia znana na całym świecie”, 13.09.2019. <https://superbiz.se.pl/wiadomosci/polska-laryngologia-znana-na-calym-swiecie-rozmowa-z-dr-hab-piotrem-skarzynskim-aa-Yzpn-hCWm-a2RL.html>
- 2809.** Puls Medycyny: Prof. Piotr Skarżyński: Potencjał medycyny szkolnej można wykorzystać do badań profilaktycznych, 06.09.2019. <https://pulsmedycyny.pl/prof-piotr-skarzynski-potencjal-medycyny-szkolnej-mozna-wykorzystac-do-badan-profilaktycznych-969767>
- 2810.** Rzeczpospolita: Piotr Skarżyński: Używamy telemedycyny w zaawansowanych przypadkach. <https://www.rp.pl/Forum-Ekonomiczne-w-Krynicy-2019/190909689-Piotr-Skarzynski-Uzywamy-telemedycyny-w-zaawansowanych-przypadkach.html>
- 2811.** pulsmedycyny.pl: Prof. Piotr H. Skarżyński: Zdecydowanie bardziej czuję się lekarzem niż menedżerem, 21.06.2019. <https://pulsmedycyny.pl/prof-piotr-h-skarzynski-zdecydowanie-bardziej-czuje-%20sie-lekarzem-niz-menedzerem-963926>
- 2812.** polskatimes.pl: „Na całym świecie nawet miliard ludzi może mieć kłopoty ze słuchem”, 20.06.2019. <https://polskatimes.pl/skarzynski-na-calym-swiecie-nawet-miliard-ludzi-moze-miec-klopoty-ze-sluchem/ar/c14-14225713>

- 2813.** Prof. Piotr H. Skarżyński laureatem Konkursu Supertalenty w Medycynie 2019, 03.06.2019.
- 2814.** najważniejsze osiągnięcia i biogram; <https://pulsmedycyny.pl/dr-hab-n-med-prof-nadzw-piotr-h-skarzynski-962600>
- 2815.** informacja o wynikach konkursu; <https://pulsmedycyny.pl/konkurs-supertalenty-w-medycynie-2019-rozstrzygniety>
- 2816.** notka prasowa na forumakademickie.pl; <https://forumakademickie.pl/news/prof-piotr-h-skarzynski-supertalentem-w-med>
- 2817.** Rozmowa o przyszłości telemedycyny, 21.05.2019. <https://piotrhenrykskarzynski.pl/aktualnosci/prof-piotr-h-skarzynski-w-rozmowie-o-przyszlosci-telemedycyny/>
- 2818.** rynekzdrowia.pl, “Rozwój telemedycyny jest światowym trendem, od którego nie ma odwrotu”, 15.04.2019. <http://www.rynekzdrowia.pl/Technologie-informacyjne/Ekspert-rozwoj-telemedycyny-jest-swiatowym-trendem-od-ktorego-nie-ma-odwrotu,193884,7.html>
- 2819.** polskatimes.pl, “Telemedycyna umożliwia nam działalność na innych kontynentach”, 14.04.2019. <https://polskatimes.pl/telemedycyna-umozliwia-nam-dzialalnosc-na-innych-kontynentach/ar/c14-14050419>
- 2820.** Polska Metropolia Warszawska, “Telemedycyna to przyszłość”, 04.2019. <https://piotrhenrykskarzynski.pl/aktualnosci/prof-piotr-h-skarzynski-telemedycyna-to-przyszlosc/>
- 2821.** opinie.kurier365.pl, „Polacy leczą zdalnie w Azji i Afryce – Telemedycyna”, 28.03.2019. <https://opinie.kurier365.pl/opinie/spo%C5%82ecze%C5%84stwo/zdrowie/polacy-lecz%C4%85-zdalnie-w-azji-i-afryce-telemedycyna.html>
- 2822.** inafrica24.com, „Polish school of otolaryngology in Tanzania”, 01.03.2019. <http://inafrica24.com/west-africa/polish-school-otolaryngology-tanzania/>
- 2823.** globaleconomy.pl, „Polscy pacjenci mogą liczyć na implanty nowej generacji“, 29.12.2018. <http://globaleconomy.pl/wybrane-problemy/gospodarka-innowacyjna/30187-polscy-pacjenci-moga-liczyc-na-implanty-slimakowe-nowej-generacji-pozwola-one-na-badania-rezonansu-magnetycznego-prof-nadzw-dr-hab-n-med-piotr-h-skarzynski>
- 2824.** dlazdrowia.pl, „Polscy pacjenci mogą liczyć na implanty nowej generacji“, 28.12.2018.

- 2825.** kurier365.pl, „Polscy pacjenci mogą liczyć na implanty nowej generacji“, 28.12.2018. <https://www.kurier365.pl/biznes/nowe-technologie/29130-polscy-pacjenci-mog%C4%85-liczy%C4%87-na-implanty-nowej-generacji.html>
- 2826.** biznes.newseria.pl, „Polscy pacjenci mogą liczyć na implanty nowej generacji. Pozwolą one na badania rezonansu magnetycznego“, 27.12.2018. <https://biznes.newseria.pl/news/polscy-pacjenci-moga,p1206972463>
- 2827.** ceo.com.pl, „Polscy pacjenci mogą liczyć na implanty nowej generacji. Pozwolą one na badania rezonansu magnetycznego“, 27.12.2018. <https://ceo.com.pl/polscy-pacjenci-moga-liczyc-na-implanty-nowej-generacji-pozwola-one-na-badania-rezonansu-magnetycznego-84176>
- 2828.** ex-p.pl, „Polscy pacjenci mogą liczyć na implanty nowej generacji. Pozwolą one na badania rezonansu magnetycznego“, 27.12.2018. <https://www.ex-p.pl/2018/12/27/polscy-pacjenci-moga-liczyc-na-implanty-nowej-generacji-pozwola-one-na-badania-rezonansu-magnetycznego/>
- 2829.** konecki24.pl, „Polscy pacjenci mogą liczyć na implanty nowej generacji. Pozwolą one na badania rezonansu magnetycznego“, 27.12.2018. <http://konecki24.pl/2018/12/27/polscy-pacjenci-moga-liczyc-na-implanty-nowej-generacji-pozwola-one-na-badania-rezonansu-magnetycznego/>
- 2830.** prestiz.info.pl, „Pacjenci mogą liczyć na implanty nowej generacji“, 27.12.2018. http://www.prestiz.info.pl/Pacjenci_mog%C4%85_liczy%C4%87_na_implanty_nowej_generacji,331,7854
- 2831.** raportcsr.pl, „Polscy pacjenci mogą liczyć na implanty nowej generacji“, 27.12.2018. <http://raportcsr.pl/polscy-pacjenci-z-dostepem-do-implantow-slimakowych-nowej-generacji/>
- 2832.** starachowicki.eu, „Polscy pacjenci mogą liczyć na implanty nowej generacji. Pozwolą one na badania rezonansu magnetycznego“, 27.12.2018. <http://starachowicki.eu/lifestyle/polscy-pacjenci-moga-liczyc-na-implanty-nowej-generacji-pozwola-one-na-badania-rezonansu-magnetycznego/>
- 2833.** niepelnosprawni.pl, „Pierwsze w Polsce wszczepienie implantów ślimakowych nowej generacji“, 20.12.2018. <http://www.niepelnosprawni.pl/ledge/x/715453>
- 2834.** portalemedyczne.pl, „Pierwsze w Polsce wszczepienie implantów ślimakowych nowej generacji“, 19.12.2018. <https://portalemedyczne.pl/index.php/pierwsze-w-polsce-wszczepienie-implantow-slimakowych-nowej-generacji/>

- 2835.** rynekseniora.pl, „Pierwsze w Polsce wszczepienie implantów ślimakowych nowej generacji“, 19.12.2018. http://www.rynekseniora.pl/zdrowie/116/pierwsze_w_polsce_wszczepienie_implantow_slimakowych_nowej_generacji,10546.html
- 2836.** TVN24, „Implanty słuchowe nowej generacji“, 18.12.2018. <https://www.tvn24.pl/polska-i-swiat,33,m/przelomowy-zabieg-wszczepienia-implantu-sluchu,295585.html>
- 2837.** 4stars.pl, „Pierwsze w Polsce taka operacja. Wszczepiono implanty ślimakowe nowej generacji“, 18.12.2018. <http://4stars.pl/news/pierwsze-w-polsce-taka-operacja-wszczepiono-implanty-slimakowe-nowej-generacji?uid=324842>
- 2838.** msn.com, „Wszczepiono implant nowej generacji“, 18.12.2018. <https://www.msn.com/pl-pl/zdrowie/nasze-zdrowie/wszczepiono-implant-nowej-generacji/ar-BBR7U0d>
- 2839.** niezalezna.pl, „Wszczepiono implant nowej generacji“, 18.12.2018. <https://niezalezna.pl/250910-wszczepiono-implant-nowej-generacji>
- 2840.** rynekzdrowia.pl, „Kajetany: pierwsze w Polsce wszczepienie implantów ślimakowych nowej generacji“, 18.12.2018. <http://www.rynekzdrowia.pl/Uslugi-medyczne/Kajetany-pierwsze-w-Polsce-wszczepienie-implantow-slimakowych-nowej-generacji,190455,8,1.html>
- 2841.** tvp.info, „Pierwsze w Polsce taka operacja. Wszczepiono implanty ślimakowe nowej generacji“, 18.12.2018. <https://www.tvp.info/40482834/pierwsze-w-polsce-taka-operacja-wszczepiono-implanty-slimakowe-nowej-generacji>
- 2842.** siedlce.pl, „Nasi lekarze nagrodzeni“, 14.12.2018. http://www.siedlce.pl/index.php?option=16&action=news_show&news_id=6444
- 2843.** archnews.pl, „Prof. Piotr H. Skarżyński w Zarządzie Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia“, 05.12.2018. <https://archnews.pl/artukul/prof-piotr-h-skarzynski-w-zarzadzie-miedzynarodowego-towarzystwa-telemedycyny-i-e-zdrowia,120549.html>
- 2844.** centrumpr.pl, „Prof. Piotr H. Skarżyński w Zarządzie Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia“, 05.12.2018. <https://centrumpr.pl/artukul/prof-piotr-h-skarzynski-w-zarzadzie-miedzynarodowego-towarzystwa-telemedycyny-i-e-zdrowia,120549.html>
- 2845.** news.kafito.pl, „Prof. Piotr H. Skarżyński w Zarządzie Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia“, 05.12.2018. <https://news.kafito.pl>

[//news.kafito.pl/artykul/prof-piotr-h-skarzynski-w-zarzadzie-miedzynarodowego-towarzystwa-teledycyny-i-e-zdrowia,120549.html](http://news.kafito.pl/artykul/prof-piotr-h-skarzynski-w-zarzadzie-miedzynarodowego-towarzystwa-teledycyny-i-e-zdrowia,120549.html)

- 2846.** Wirtualnemedica.pl, „Prof. Piotr H. Skarżyński w Zarządzie Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia“, 05.12.2018.
- 2847.** poradnik-zdrowia.pl, „Prof. nadzw. dr hab. n. med. mgr zarz. Piotr Henryk Skarżyński ponownie został wybrany do Zarządu Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia (ISfTeH)“, 05.12.2018. <https://www.poradnikzdrowie.pl/aktualnosci/prof-piotr-h-skarzynski-w-zarzadzie-miedzynarodowego-towarzystwa-teledycyny-i-e-zdrowia-aa-Yz2s-bFje-uch5.html>
- 2848.** gabinetprywatny.pl, „Prof. nadzw. dr hab. n. med. mgr zarz. Piotr Henryk Skarżyński ponownie został wybrany do Zarządu Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia (ISfTeH)“, 29.11.2018. <http://m.gabinetprywatny.pl/?id=post&postid=5bffc7f6bb9d4>
- 2849.** kurier365.pl, „Prof. Piotr H. Skarżyński w Zarządzie Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia“, 23.11.2018. <https://www.kurier365.pl/nauka/29002-prof-piotr-h-skar%C5%BCy%C5%84ski-w-zarz%C4%85dzie-mi%C4%99dzynarodowego-towarzystwa-teledycyny-i-e-zdrowia.html>
- 2850.** portalemedyczne.pl, „Prof. Piotr H. Skarżyński w zarządzie międzynarodowej organizacji“, 22.11.2018. <https://portalemedyczne.pl/index.php/prof-piotr-h-skarzynski-w-zarzadzie-miedzynarodowej-organizacji/>
- 2851.** polskatimes.pl, „Prof. Piotr H. Skarżyński w Zarządzie Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia“, 22.11.2018. <https://polskatimes.pl/piotr-henryk-skarzynski-w-zarzadzie-miedzynarodowego-towarzystwa-teledycyny-i-ezdrowia/ar/13684888>
- 2852.** raportcsr.pl, „Prof. Piotr H. Skarżyński w Zarządzie Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia“, 22.11.2018. <http://raportcsr.pl/prof-piotr-h-skarzynski-w-zarzadzie-miedzynarodowego-towarzystwa-teledycyny-i-e-zdrowia/>
- 2853.** rynekzdrowia.pl, „Prof. Piotr H. Skarżyński w Zarządzie Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia“, 22.11.2018. <http://www.rynekzdrowia.pl/Technologie-informacyjne/Prof-Piotr-Skarzynski-w-zarzadzie-Miedzynarodowego-Towarzystwa-Telemedycyny-i-e-Zdrowia,189667,7.html>

- 2854.** termedia.pl, „Prof. Piotr H. Skarżyński w Zarządzie Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia“, 22.11.2018. <https://www.termedia.pl/mz/Piotr-Henryk-Skarzynski-w-zarzadzie-Miedzynarodowego-Towarzystwa-Telemedycyny-i-e-Zdrowia,32148.html>
- 2855.** pulsmedycyny.pl, „Prof. Piotr H. Skarżyński w Zarządzie Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia“, 22.11.2018. <https://pulsmedycyny.pl/prof-piotr-h-skarzynski-w-zarzadzie-miedzynarodowego-towarzystwa-telemedycyny-i-e-zdrowia-946206>.
- 2856.** mp.pl, „Dr hab. Piotr Henryk Skarżyński w Zarządzie IsfTeH“, 20.11.2018.
- 2857.** politykazdrowotna.com, „Polak ponownie we władzach Międzynarodowego Towarzystwa Telemedycyny i e-Zdrowia“, 20.11.2018. <http://www.politykazdrowotna.com/38915,polak-ponownie-we-wladzach-miedzynarodowego-towarzystwa-telemedycyny-i-e-zdrowia>
- 2858.** TV.RP.PL, „Zalety telemedycyny i przyszłość e-zdrowia“, 18.10.2018.
- 2859.** WPROST: rozmowa o smogu akustycznym, czyli wszechobecnym hałasie, <http://piotrhenrykskarzynski.pl/aktualnosci/wprost-prof-piotr-h-skarzynski-o-smogu-akustycznym-czyli-wszechobecnym-halasie/>
- 2860.** Rzeczpospolita: rozmowa o telemedycynie, 17.10.2018, <https://www.rp.pl/Zdrowie/310179947-RZECZoPRAWIE-Skarzynski-o-telemedycynie-i-mozliwosciami-z-nia-zwiazanymi.html>; Krótkie podsumowanie rozmowy: http://piotrhenrykskarzynski.pl/wp-content/uploads/2018/10/rzeczpospolita_2018_10_18_skarzynski__z_telemedycyna_wiaza__sie__oszczednosci_pdf_k.pdf
- 2861.** WNP.pl – Portal Gospodarczy, wywiad o specjalistycznych usługach w zakresie otorynolaryngologii w Afryce, https://www.wnp.pl/rynki-zagraniczne/senegal-potem-kamerun-wybrzeze-kosci-sloniowej-i-rwanda-polacy-chca-podbic-afryke,330482_1_0_0.html
- 2862.** Business Insider, wywiad o przyszłości telemedycyny „Afrykański pacjent u polskiego lekarza bez wychodzenia z domu. Polska liderem telemedycyny“, <https://businessinsider.com.pl/finanse/rynek-telemedycyny-w-polsce-pierwszy-telefitting/rmzq1vp>
- 2863.** WPROST, "Słyszeć i słuchać ze zrozumieniem", o problemach dzieci z zaburzeniami słuchu, <http://piotrhenrykskarzynski.pl/aktualnosci/slyszec-i-sluchac->

ze-zrozumieniem-prof-nadzw-dr-hab-n-med-piotr-h-skarzynski-o-problemach-dzieci-z-zaburzeniami-sluchu-w-wywiadzie-dla-wprost/

- 2864.** Poradnikzdrowie.pl, „Nowa metoda terapii zaburzeń przetwarzania słuchowego“, 26.09.2018. <https://www.poradnikzdrowie.pl/aktualnosci/nowa-metoda-terapii-zaburzen-przetwarzania-sluchowego-aa-Wd5g-TYji-YjNf.html>
- 2865.** Echo Dnia, „Radomskie Centrum Słuchu i Mowy Medincus zaprasza pacjentów“, 22.09.2018.
- 2866.** Rynek Zdrowia, Relacja z III Kongresu Wyzwań Zdrowotnych „Telemedycyna – moda czy potrzeba“, <http://piotrhenrykskarzynski.pl/aktualnosci/relacja-na-lamach-rynku-zdrowia-z-iii-kongresu-wyzwan-zdrowotnych-telemedycyna-moda-czy-potrzeba/>
- 2867.** Polskie Radio PR1, Lato z radiem 04.08.2018, rozmowa o badaniach przesiewowych słuchu, http://piotrhenrykskarzynski.pl/media-wywiady/attachment/2018_08_04_polskie-radio-pr1_lato-z-radiem_rozmowa/
- 2868.** TVP3 Olsztyn, Dziennik Regionów 04.08.2018, rozmowa o badaniach przesiewowych słuchu, http://piotrhenrykskarzynski.pl/media-wywiady/attachment/2018_08_04_tvp3-olsztyn_dziennik-regionow/
- 2869.** Wm.pl, „Wybitni specjaliści zbadają słuch bezpłatnie“, 03.08.2018. <http://gizycko.wm.pl/529151,Wybitni-specjalisci-zbadaja-sluch-bezplatnie.html>
- 2870.** Medexpress.pl, „Powstało Światowe Centrum Słuchu“, 02.08.2018. <http://www.medexpress.pl/powstalo-swiatowe-forum-sluchu/71221>
- 2871.** dentonet.pl, wywiad nt. innowacyjnych relacji i sposobów komunikacji lekarza z pacjentem, <http://dentonet.pl/innowacyjne-relacje-lekarza-pacjentem/>
- 2872.** portalemedyczne.pl, Polscy pacjenci mają dostęp do najnowocześniejszych technologii, <https://portalemedyczne.pl/index.php/polscy-pacjenci-maja-dostep-do-najnowoczesniejszych-technologii/>
- 2873.** WPROST, „Gdzie się leczyć“, 28.05.2018.
- 2874.** Polish Market, „The first implantation of the Cochlear OSIA OSI100 implant in Poland“, 26.04.2018.
- 2875.** Super Nowości, „Otoskleroza – mało znany, ale poważny problem!“, 20.04.2018.
- 2876.** RMF FM, rozmowa o badaniach przesiewowych narządów zmysłów, 06.04.2018, <https://twojezdrowie.rmfm24.pl/czlowiek/zmysly/news-60-proc-rodzicow-nie-wiedzialo-o-wadzie-sluchu-dziecka,nId,2566149>

- 2877.** Portalemedyczne.pl, „Badania przesiewowe narządów zmysłów – profilaktyka i oszczędność“, 05.04.2018.
- 2878.** Medexpress.pl, „Badania przesiewowe narządów zmysłów – profilaktyka i oszczędność“, 05.04.2018. <http://www.medexpress.pl/badania-przesiewowe-narzadow-zmyslow-profilaktyka-i-oszczednosc/69995>
- 2879.** Polska The Times, praca polskich otolaryngologów nad rozwojem medycyny w Afryce, <http://www.polskatimes.pl/opinie/wywiady/a/polscy-otolaryngolodzy-rozwijaja-medycyne-w-afryce,12860686/#dodaj-komentarz>
- 2880.** portalemeczyne.pl, potrzebne jest systemowe wsparcie polskiej innowacyjności, <https://portalemedyczne.pl/index.php/potrzebne-systemowe-wsparcie-polskiej-innowacyjnosci/>
- 2881.** Puls Medycyny, prof. nadzw. dr hab. n. med. mgr zarz. Piotr Henryk Skarżyński członkiem komitetu Hearing Committee American Academy of Otolaryngology – Head and Neck Surgery, http://piotrhenrykskarzynski.pl/media-wywiady/attachment/puls_medycyny_2018_02_21_dr_hab_n_med_piotr_h_skarzynski/
- 2882.** Interia.pl, rodzice nie wiedzą o wadzie słuchu dzieci, <http://mamdziecko.interia.pl/zdrowie/news-rodzice-nie-wiedza-o-wadzie-sluchu-dzieci,nId,2566939>
- 2883.** rynekzdrowia.pl, Kajetany promują badania przesiewowe narządów zmysłów, <http://www.rynekzdrowia.pl/Badania-i-rozwoj/Kajetany-promuja-badania-przesiewowe-narzadow-zmyslow,183067,11.html>
- 2884.** gazetalekarska.pl, Badania przesiewowe narządów zmysłów to oszczędność, <https://gazetalekarska.pl/?p=39839>
- 2885.** VIP Polityka, Biznes, Fakty, „Piąte spotkanie sztuki z biznesem“, 08.12.2017.
- 2886.** Magazynfakty.pl, „VIP-y na piątkę z plusem“, 31.10.2017. <http://magazynfakty.pl/vip-y-na-piatke-z-plusem/>
- 2887.** Magazynvip.pl, „Gala VIP 2017 – piąte spotkanie sztuki i biznesu“, 30.10.2017. <https://www.magazynvip.pl/gala-vip-2017/>
- 2888.** Echo Dnia, „Rozmowa Echa Dnia“, 24.10.2017.
- 2889.** Supernowosci24.pl, „Słyszę, czy słucham?“, 23.10.2017. <http://supernowosci24.pl/gdy-dziecko-slyszy-a-nie-slucha/>
- 2890.** Gazeta Polska, „Kiosk, renifery i leczenie głuchoty“, 05.07.2017. <https://www.gazetapolska.pl/13677-kiosk-renifery-i-leczenie-gluchoty-lekarz-i-menadzer>

- 2891.** Polish Market, „Modern technologies serving patients“, 30.05.2017.
- 2892.** Polska The Times, „Nowatorskie technologie medyczne tworzą nowe perspektywy w leczeniu i profilaktyce“, 12.05.2017. <https://polskatimes.pl/nowatorskie-technologie-medyczne-tworza-nowe-perspektywy-w-leczeniu-i-profilaktyce/ar/12069792>
- 2893.** Tuas.fi, „The state of telemedicine and eHealth in Poland – Piotr Henryk Skarzynski as the keynote speaker“, 21.03.2017. <https://www.tuas.fi/en/news/210/state-telemedicine-and-ehealth-poland-piotr-henryk-skarzynski-keynote-speaker/>
- 2894.** poradnikzdrowie.pl, badania przesiewowe narządów zmysłów – profilaktyka i oszczędność, http://www.poradnikzdrowie.pl/aktualnosci/badania-przesiewowe-narzadow-zmyslow-profilaktyka-i-oszczednosc_46468.html
- 2895.** healthyandbeauty.pl, co piąte dziecko ma zaburzenia słuchu, ale rodzice o tym nie wiedzą, <https://healthyandbeauty.pl/co-piate-dziecko-ma-zaburzenia-sluchu-ale-rodzice-o-tym-nie-wiedza/>
- 2896.** Echo Dnia Radom, Co robić gdy szumi w uszach, https://piotrhenrykskarzynski.pl/media-wywiady/attachment/echo_dnia_radomskie_2018_06_29_co_robic_gdy_w_uszach_szumi/
- 2897.** portalemedyczne.pl, o potrzebie wsparcia polskiej innowacyjności, <https://portalemedyczne.pl/index.php/potrzebne-systemowe-wsparcie-polskiej-innowacyjnosci/>
- 2898.** Życie Olsztyna, problematyka zaburzeń słuchu i sposobów ich leczenia, <http://zycieolsztyna.pl/wp-content/uploads/2016/10/NZO-100116.pdf>
- 2899.** Polskie Radio Lwów, leczenie niedosłuchu, <http://www.radiozagranica.pl/8/267/Artykul/331543>
- 2900.** Medycyna Praktyczna, o działaniach podejmowanych w kierunku zwiększania świadomości o szumach usznych, <https://otolaryngologia.mp.pl/aktualnosci/158879,rosnie-swiadomosc-problemu-szumow-usznych>
- 2901.** Życie Olsztyna, słuch dziecka to bardzo ważna sprawa, <http://zycieolsztyna.pl/?p=4686>
- 2902.** Życie Olsztyna, wywiad nt. szumów usznych, <http://zycieolsztyna.pl/?p=4993>; <http://zycieolsztyna.pl/wp-content/uploads/2017/04/NZO-040117.pdf>

- 2903.** polskatimes.pl, wywiad nt. szumów usznych <http://www.polskatimes.pl/pieniadze/a/szumy-uszne-powoduja-depresje,12118404/>
- 2904.** silesion.pl, o problemach ze słuchem u dzieci i młodzieży dla internetowego serwisu informacyjnego, <https://silesion.pl/polowa-rodzicow-na-slasku-nie-wie-ze-ich-dzieci-zle-slysza-20-06-2017>
- 2905.** inwestor.newseria.pl, „Polska jako marka coraz lepiej rozpoznawalna przez konsumentów za granicą. Kojarzona jest m.in. z żywnością, maszynami i usługami medycznymi“, 27.04.2016. <https://biznes.newseria.pl/news/polska-jako-marka-coraz,p2099928616>
- 2906.** Polish Market, „Hearing screening in Poland and in the world“, 22.04.2016.
- 2907.** Raportcsr.pl, „Welconomy Forum in Toruń dobiegło końca“, 11.03.2016. <http://raportcsr.pl/welconomy-forum-in-torun-dobieglo-konca/>
- 2908.** Centrumpr.pl, „Welconomy Forum in Toruń dobiegło końca“, 10.03.2016. <https://centrumpr.pl/artykul/welconomy-forum-in-torun-dobieglo-konca,81576.html>
- 2909.** Wirtualnedia.pl, „Welconomy Forum in Toruń dobiegło końca“, 10.03.2016. <https://www.wirtualnedia.pl/centrum-prasowe/artykul/welconomy-forum-in-torun-dobieglo-konca>
- 2910.** magazynvip.pl, efekty warte ryzyka, <http://www.magazynvip.pl/piotr-h-skarzynski/>
- 2911.** magazynfakty.pl, certyfikat to za mało, <http://magazynfakty.pl/certyfikat-to-za-malo/>